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Elnök: Tisztelettel köszöntöm Képviselőtársaimat, a hivatali kollégáinkat, kedves 
vendégeinket. Megkezdjük a munkát. A testületi ülésünk nyilvános, csupán a zárt ülés 
elrendelésekor kérem majd, hogy a vendégek hagyják el az üléstermet. Megkérek minden 
képviselőt, hogy jelentkezzen be a szavazógépbe. Megállapítom, hogy 15 jelen lévő 

képviselővel határozatképes a Képviselő-testület. Bejelentem, hogy a jegyzőkönyvet 
Kardosné Terebes Tímea vezeti. Az ülésről hangfelvétel készül és nyomon követhető a 
tanácskozás a világhálón. Mielőtt megkezdenénk a munkát ismét örömteli eseményekről 
tudok beszámolni, bár nem mai már a hír és az esemény, de most tudtuk realizálni azt a 
találkozót, ahol a testületi ülésen köszönthetünk két fiatalembert, akik öregdiákok már a 
Pataky Híradástechnikai Szakközépiskolában. Ők részt vettek egy Lengyelországban 
megrendezett versenyen, a Szakmák Európa-bajnokságán, ahol hihetetlenül szép 
eredményt értek el, informatikai rendszerüzemeltető versenyszámban, csapatversenyben. 
A legmagasabb pontszámmal a versenyzők közül 800-ból 799-et megszerezve lettek a 
legjobbak - és majd megkérdezem Igazgató urat, a díj az belga, holland? akiről el van 
nevezve, ez nem derült ki számunkra, de hogy a fiúk, a Best in Europe díjat nyerték el az 
egészen biztos. Van egy-két szám is, amit én kaptam a kollégáimtól, hogy ezen az Európa
bajnokságon hányan is vettek részt. Harminckét országból ötszázhetvenhat fiatal 
szakember és negyvenkét hivatalos versenyben mérték össze a tudásukat. Tamás és Zsolt 
2022-ben végeztek a Patakyban. Ma már a Műszaki Egyetemnek a Villamos Mérnöki Karán 
tanulnak, de az általuk elért siker azt gondolom büszkeség, siker, nekik személy szerint, a 
fölkészítő iskolának és hát nekünk Kőbányának is, hiszen Kőbányán működik a Pataky 
Híradástechnikai Szakközépiskola. Úgyhogy szívből gratulálok a fiúknak és további sok 
sikert kívánok a pályájuk során! (taps) Ide kell jönni. (Az elnök feláll, hogy átadja az 
ajándékokat.) Egy-két apróságot elhelyeztünk ezekben a kis kőbányás táskákban, amelyek 
Kőbánya múltjába is bevezettek egy kicsit, meg a jelenről is üzennek. Szívből gratulálunk az 
elért eredményhez! Egy gondolatot, esetleg, ha. 

Bandúr Tamás: Köszönjük szépen. Nagy megtiszteltetés itt lenni. Igazából tényleg 
hatalmas munka előzte meg a versenyt, úgy a szakértőink részéről, mint a magyar csapat 
részéről. Az egész magyar csapatnak egyébként nagyon jók lettek az eredményei, tehát Svájc 
mögött Magyarország lett a második összesítettben. De nagyon sok aranyérmet, illetve a 
többi éremből és többet szereztünk, úgyhogy köszönjük szépen, és hát itt Kőbányán a 
középiskolánknak nagy szerepe volt ebben, hogy elérjük ezt az eredményt, ugyanis a 
szakmai képzettségünket ott alapoztuk meg és ezt folytatjuk most jelenleg az egyetemen, 
úgyhogy köszönjük szépen! (taps a jelenlevők körében) 

Elnök: Gratulálunk még egyszer! Biztos észrevették már Képviselőtársaim, hogy az asztalán 
mindenkinek található egy CD. Egy olyan CD, melynek a kiadásához a Képviselő-testület is 
támogatást nyújtott. Körünkben van Vitéz Laura, aki a Kőbányai Harmat Általános Iskolának 
a tanulója. Hároméves korától énekelt, zongorázik és szerez különböző darabokat, 
komponál. Nemzetközi versenyek sokaságán mérette meg már magát és hasonlóan a 
fiatalemberekhez ő is olyan díjakkal rendelkezik, olyan eredményekkel, amelyekre méltán 
lehetünk büszkék, lehet büszke ő, lehet büszke a családja. Úgyhogy köszönjük szépen a CD
t és gratulálunk Laurának is az elért eredményekhez és bízunk benne, hogy egyszer majd 
élőben is hallgathatjuk a játékát, a zongorajátékát, valamely önkormányzati 
rendezvényünkön. Úgyhogy engedd meg Laura, hogy megköszönjük a CD-ket, és gratuláljak 
neked is, ez az enyém? Köszönöm szépen! Gyere, fordulj meg, mert le szeretnének téged 
fényképezni. Fogadd ezt a csokrot! És ebben neked is egy kis ajándék van! Az édesanyját is 
köszöntjük Laurának, aki a szóvivője. 

Laura édesanyja: Igen én leszek a szóvivő, mert ahogy Laura szokta mondani, ő nem a 
szavak embere, ő a hangok, a zene embere. Úgyhogy engedjék meg, hogy megköszönjem a 
Polgármester úrnak, a Testület minden tagjának ezt a szívélyes, hatalmas támogatást, hogy 
támogatták Laurát, hogy megjelenjen az első nagylemeze, mert ez egy hatalmas mérföldkő 
a Laura életében. Ami nagyon fogja őt segíteni akár a hazai, akár a nemzetközi pályafutása, 
nemzetközi szinten való megmérettetést, hogy méltón képviselje Kőbányát, 
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Magyarországot versenyeken és bízunk benne, hogy egyre gyakrabban fogunk találkozni 
önkormányzati rendezvényeken is és élőben hallhatják a Laurát nem csak lemezről. Nagyon 
szépen köszönjük! (Taps)] 

Elnök: Köszönjük szépen. Folytatjuk a munkát, a vendégeket, természetesen szívesen látjuk 
az ülés további részében is, de ha elmennek, akkor sem haragszunk meg. (A vendégek 
elhagyják az üléstermet.) Viszontlátásra! 
Szeretném tájékoztatni a Testületet, hogy Kovács Róbert tegnap 21 óra 58 perckor azonnali 
kérdést nyújtott be a Polgármesterhez. A Sportliget futókörének garanciális hibái miatt 
felmerült karbantartási kötelezettségek kapcsán tárgyban. Képviselő urat egyperces 
időkeret illeti, hogy föltegye a kérdését szóban is. 

Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Tisztelt Polgármester úr! A sportligeti futókör harmadik 
éve üzemel. A pálya jelentős részén, a kétszer ezer méteres szakasz legalább 60%-ának 
gumiburkolata a betonszegélytől elvált, felpöndörödik és helyenként kettő centiméteres 
rések keletkeztek. A réseken akadálytalanul bejut az esővíz, a sár és minden egyéb hordalék. 
Emiatt az alapozó kavicságy is elmozdulhatott. A rekortán egyenetlenné vált. A felületen 
kialakuló süllyedések használat közben is érzékelhetőek. A hibák miatt a kivitelező a 
felelősségét elismerte. A garanciális javításra informálisan ígéretet tett. A gumiburkolat és 
a betonszegély közötti résekben sok helyen gyomnövények jelentek meg, amelyek a 
rekortán alól kezdtek kinőni. Ez utóbbi fejlemény miatt kérdezem van-e felelőssége és 
kötelezettsége a fenntartó Kocsis Sándor Sportközpontnak a kivitelező által is elismert 
garanciális hibák miatt ·bekövetkező károk elhárítása kapcsán, illetve kötelessége-e a 
Sportközpont munkatársainak a gyomlálást elvégezni, függetlenül attól, hogy a jelenség 
nem a karbantartás hiányosságai, hanem a kivitelezés hibája miatt alakultak ki? Egyáltalán 
van-e joga és lehetősége bárkinek bármilyen munkát végezni a futókörön a beígért 
garanciális munkálatok előtt? Köszönöm szépen. 

Elnök: Radványi Gábor alpolgármester úr fog a kérdésre válaszolni. 

Radványi Gábor: Köszö_nöm a szót Polgármester Úr. Tisztelt Tanácsnok Úr! Tekintettel 
arra, hogy Ön az azonnali kérdését leírta én is egy előre megírt írásbeli válasszal készültem, 
bár mondanivalóm szabad szóbeli megfogalmazása is érthető lenne. Kérem vegye ezt a 
kötelező protokollnak, a megnyilvánulásának. Ön immár négy éve sportért felelős 
tanácsnoki pozícióval, irodával, tisztességes illetménnyel figyeli, figyelgeti és szóváteszi 
Kőbánya problémáit. Örvendetes. Örvendetes, hogy egészségéért, edzettségéért folytatott 
tevékenysége közben nyitott szemmel jár és felfigyel a hibákra, problémákra. Az viszont 
már kevésbé örvendetes, hogy az Ön által tapasztalt problémákat, mint örök elégedetlen 
ellenzéki politikus ily módon és ily keretek között juttatja kifejezésre. Ön ebben a pozícióban 
nem partizán, hanem megoldó ember kell, hogy legyen. Az Ön által felvetett problémák 
megoldására azt javasolom, hogy éljen tanácsnoki jogaival, lehetőségével és keresse az 
ügyek megoldásában érdekelt szereplőket, úgy, mint Jegyzőt, Városüzemeltetési Osztályt, 
Kőbányai Vagyonkezelőt, Kocsis Sándor Sportközpontot és velük közösen, operatív módon 
keressen megoldást. Ennek hiányában az ily, és ehhez hasonló képviselő-testületi 

megnyilvánulásait a kamerák árnyékában csak ócska maga mutogatásnak, politikai 
haszonszerzésre irányuló megnyilvánulásnak tartom. Kérem, hogy legközelebb az ilyen 
jellegű azonnali kérdéseit önmagának, mint megválasztott tisztségviselőnek tegye fel és 
utána, mint a Városházán irodával rendelkező tanácsnok, saját maga a legjobb tudása 
szerint válaszolja is azokat meg. Az SZMSZ 18. pontja 50. §-ának (1) bekezdése erre 
tökéletes lehetőséget biztosít Ön számára. Végezetül - időben szólok- nem egy nappal, vagy 
pár órával a testületi ülés előtt. A következő képviselő-testületi ülésre szeretnék egy írásbeli 
beszámolót kérni Öntől az elmúlt négy évben sporttanácsnoki tevékenységének 
bemutatásáról. Én egy hónappal és nem pár órával a válaszadás előtt, időben szólok! 
Polgármester úrnak köszönöm a válaszadás lehetőségét. 

Kovács Róbert: A kérdésre a válasz esetleg? 
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Radványi Gábor: Megadtam a választ. 

Elnök: A mai tanácskozásra különös eljárásrend szerint került benyújtásra a meghívóban 
tizenhetes, tizennyolcas számmal jelzett előterjesztés. Szeretném kérdezni, hogy van-e a 
testület tagjainak javaslata, hogy valamelyik tervezett napirendünket ne tárgyaljuk meg? 
Ilyen irányú javaslat nincs. Napirendre történő (a hangfelvétel megszakad, a szavazás előtti 
elnöki szöveg feljegyzés alapján került rögzítésre) felvételre egy javaslatom van, a nyilvános 
ülésen történő tárgyalással, 22. napirendi pontként: a Kőbánya Sport Club részére 
nyújtandó támogatásról szóló 4 79. számú előterjesztés, előterjesztő: Radványi Gábor 
alpolgármester. Más jelzés nincs. Kérem, hozzuk meg döntésünket az előterjesztés 

napirendre történő felvételéről, minősített többség szükséges a döntéshez. Indítom a 
szavazást. 

Budapest Főváros X. kerdlet Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal felveszi a nyilvános ülés napirendjére az alábbi előterjesztést {337 /2023. (X. 
19.)}: 

22. A Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatás (479. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Sorrendmódosításra szerintem nekem 
lesz javaslatom. Mégpedig azt javaslom, hogy a tervezett tizenhatos napirendjét az MLSZ 
országos pályaépítési programja keretében műfüves pályák felújításához szükséges önrész 
módosítása címet viselő anyagunkat azt csúsztassuk eggyel arrébb. Tehát ne 
tizenhatodikként, hanem tizenhetedikként tárgyaljuk, mert így - bocsánat tizennyolcas 
után elnézést, mert még az is képviselői javaslat, tehát a tizennyolcas után tárgyaljuk, így -
egyszerűbben nyílik mód arra, hogy amennyiben a Testület úgy dönt az előtte szereplő 
napirendi pontokat összevont tárgyalás keretében tárgyaljuk, ahogyan ezt szoktuk már 
tenni az elmúlt időszakban. Érthető a javaslat? A jegyzőkönyvvezetőknek is? Erről is 
döntenünk kell. Minősített többséggel tudjuk ezt megtenni. Indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal sorrendmódosításról dönt, melyszerint a 16. tervezett napirendi pontot 18. 
napirendi pontként tárgyalja {338/2023. (X. 19.)}: 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. És most tudunk szavazni egyben a mai 
tanácskozás napirendjéről. Indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el [339/2023. (X. 19.)}: 
1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Helyi Választási Bizottság három tagjának és két 

póttagjának megválasztása - a Magyarország helyi önkormányzataíról szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján az érintett kérelmére zárt ülésen 
tárgyalandó (472. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

2. A Kőrösi Nonprofit Kft. ügyvezetője kinevezése - a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján 
az érintett kérelmére zárt ülésen tárgyalandó ( 446. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

3. Az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 30/2012. (VI. 25.) önkormányzati rendelet 
módosítása (467. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 
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4. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi éves összesített 
közbeszerzési tervének módosítása ( 465. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

5. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2023. évi éves közszolgáltatási szerződés 
módosítása ( 464. szárnú előterjesztés) 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

6. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat parkolásüzemeltetési 
tevékenységéhez kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetése ( 445. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

7. A Budapesti Rendőr-főkapitányság részére ingóságok térítésmentes tulajdonba átadása 
(435. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

8. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
légtechnikai kivitelezési munkákra vonatkozó támogatási kérelme (453. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

9. Havas Ignác részére emléktábla állítása (470. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

10. Az Újhegy 2000 Alapítvány támogatási szerződésének módosítása (436. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

11. A Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézményben udvari játszótér kialakítása céljából a Gém
Kapocs Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása (458. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Marksteinné Molnár Julianna önkormányzati 
képviselő 

12. A Kőbányai Rece-fice Óvoda és a Kőbányai Manóvár Bölcsőde udvarán kerti tárolók 
elhelyezése (459. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő 

13. A Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány részére működési 
célú támogatás nyújtása (471. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő 

14. Az Életrevaló Karitatív Egyesület részére működési célú támogatás nyújtása (451. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

15. Az 1108 Budapest, Harmat utca 129. szám alatti Társasház támogatása (450. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Molnár Róbert önkormányzati képviselő 

16. A Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és a Kőbányai Polgárok Nyugdíjas Klubja részére 
működési célú támogatás nyújtása (476. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor önkormányzati képviselő 

s 



17. A Budapest X. Kerületi Kerepesi úti 1. számú Lakásfenntartó Szövetkezet támogatása 
(477. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Huszti-Vouszka András Norbert 

önkormányzati képviselő 

18. A Magyar Labdarúgó. Szövetség Országos Pályaépítési Programja keretében műfüves 
pályák felújításához szükséges önrész módosítása (474. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

19. A HUNGEXPO Zrt. kérelme alapján a 2023. október 20-22. napjára vonatkozó közterület
használati díj megállapítása (448. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

20. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. I-X!. havi 
várható likviditási helyzetéről (475. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

21. A lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő
testületi határozatok ( 4 73. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

22. A Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatás (479. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) 
bekezdés e) pontja alapján zárt ülésen tárgyalható napirendi pont: 

23. A Budapest X. kerület, Kőrösi Csoma sétány és környezete felújításának 1. ütemezéséhez 
szükséges forrás biztosítása ( 463. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

24. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló üres 
ingatlanok pályázati úton történő elidegenítése ( 457. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

25. A Budapest X. kerület, Ónodi köz 2. 3. emelet 1. szám alatt lévő lakás megvásárlása ( 456. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

26. A Budapest X. kerület, Bánya utca 32. szám alatti épületben lévő helyiségeknek a Kőrösi 
Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére történő térítésmentes 
használatba adása (461. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont: 

27. A Karika-Marika Kft. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme 
( 449. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

28. A Scorpionland Kft. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme 
(447. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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29. Jáger Béla egyéni vállalkozó közterület-használati ügyben benyújtott fellebbezése ( 462. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

30. Szociális tárgyú fellebbezés elbírálása (444. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal fogadtuk el a napirendünket. 

Az első napirendi pont - a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján - az érintett kérelmére zárt ülésen tárgyalandó, 
de ilyen igény nem érkezett az ülés nyilvános keretek között folytatódik. 

1. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X:kerület Kőbányai Helyi Választási Bizottság három tagjának 

és két póttagjának megválasztása 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Első napirendünk a Helyi Választási Bizottság három tagjának és két póttagjának a 
megválasztása. Köszöntöm körünkben Karácsony Zsuzsannát, Madarné Bere Mariannát, 
Gerőcsné Végh Évát, Kohl Katalint és dr. Szalai Pétert. Szeretném kérdezni az érintetteket, 
hogy kérik-e, hogy zárt ülés keretében tárgyaljuk-e a napirendet? Nincs ilyen kérés így 
nyilvános ülésen folytatjuk a munkát. Szeretném kérdezni, hogy van-e a Testület tagjainak 
kérdése, hozzászólása? Jegyző úrnak adok szót. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen! Tisztelt Képviselő-testület, a Helyi Választási 
Bizottság tagjainak a megválasztása, a Képviselő-testület azon törvényi kötelezettsége, 
amellyel a választási rendszer, a választási eljárás és a választási szervek működését 
elsődlegesen segíti, illetve megalapozza ezek munkáját, hiszen a Helyi Választási Bizottság 
a helyi önkormányzati képviselők választásának és a nemzeti, nemzetiségi önkormányzati 
választásnak, valamint az európai parlamenti képviselők választásának is a helyi települési 
legfőbb választási szerve, amely biztosítja a választási eljárási tevékenységnek a 
jogszerűségét. Egyfajta civil kontrollt gyakorol a választási igazgatási szerveknek a 
tevékenysége felett és mint ilyen fontos, hogy a tagjainak a kiválasztása, tagjainak a 
megválasztása bizonyos elvszerű keretek között történjék. Én a magam részére az 
előterjesztés benyújtása, illetve a javaslattételem, javaslatom megtétele kapcsán olyan 
elveket határoztam meg, mely szerint igyekezzünk- egyébként az önkormányzati igazgatás 
szervezetétől - olyan független személyeket megtalálni a választási bizottsági 
tevékenységre, akik valóban egy külső kontrollt, egy független kontrollt és együttműködést 
tudnak gyakorolni a választási szervekkel a választások lebonyolítása kapcsán. A jelen lévő 
tisztelt hölgyeket és urat a választási eljárásokban korábbi tevékenységekből már ismerjük, 
hiszen vagy a Helyi Választási Bizottság, vagy az Országgyűlési Egyéni Választókerületi 
Bizottság tagjaként vagy póttagjaként ők részt vettek a korábbi feladatokban is. Egy 
gyümölcsöző együttműködést folytattunk, amely segítette Kőbányán problémamentesen a 
választási igazgatási tevékenységnek a lebonyolítását. Ezért szeretném ezúton is 
megköszöni azt, hogy ismét, illetve ebben a formában is vállalták, vállaljátok a választási 
bizottsági tagságra jelölést és kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy támogassa a 
szavazatával a tisztelt bi~ottsági tagok és póttagok megválasztását. Köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönöm Jegyző úr. Ács Andrea következik. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót Polgármester úr. Én csak egy dolgot szeretnék 
kérdezni, hogy az összeférhetetlenség az fennáll-e a megválasztandó tagoknál? Köszönöm 
szépen! 

Elnök: Jegyző úr, kérlek! 
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Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Természetesen összeférhetetlenség nem áll fenn a 
tagok megválasztása kapcsán, hiszen máskülönben az előterjesztésemet nem tettem volna 
meg ilyen formában. Egyébként a jogszabályi előírásoknak megfelelően az 
összeférhetetlenségi nyilatkozataikat a jelöltek megtették. Köszönöm. 

Elnök: További kérdés, hozzászólás nincs. Döntéshozatal következik. 

340/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Helyi Választási Bizottság három tagjának és 
két póttagjának megválasztásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Helyi Választási Bizottság tagjának 

a) Karácsony Zsuzsannát, 
b) Madarné Bere Mariannát és 
e) dr. Szalai Pétert 

megválasztja. 
2. A Képviselő-testület a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Helyi Választási Bizottság 
póttagjának 

a) Gerőcsné Végh Évát és 
b) Kohl Katalint 

megválasztja. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
azonnal 
az aljegyző 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Gratulálok a megválasztott bizottsági 
tagoknak {Taps) és jó munkát kívánok a bizottsági tevékenységhez. 

Elnök: Az eskütételt is le fogjuk bonyolítani. Kérném szépen, hogy az eskütételhez mindenki 
álljon föl. Kicsit közelebb jövök. Az én után majd kérném, hogy mindenki a saját nevét 
mondja! Én (a megválasztott tagok a saját nevüket mondják) fogadom (a megválasztott 
tagok ismétlik az Elnök szavait), hogy Magyarországhoz és annak Alaptörvényéhez hű 
leszek, (a megválasztott tagok ismétlik az Elnök szavait) jogszabályait megtartom és 
másokkal is megtartatom, (a megválasztott tagok ismétlik az Elnök szavait) Helyi Választási 
Bizottsági tisztségemet (a megválasztott tagok ismétlik az Elnök szavait) a Magyar Nemzet 
javára gyakorlom. (a megválasztott tagok ismétlik az Elnök szavait) Isten engem úgy 
segéljen! (a megválasztott tagok ismétlik az Elnök szavait) Köszönöm szépen. Az 
esküokmányokat is alá fogjuk most írni. Kérném kolléganőmet, hogy segítsen ebben. Jegyző 
úrnál vannak, igen. Karácsony Zsuzsannának idekészítem. Jegyző úr mindenféle bélyegzőt 
is hoz hozzá. Közben nyugodtan foglaljanak helyet képviselőtársaim. Aláírok én is. (A 
megválasztott bizottsági tagok odafáradnak az elnökhöz aláírni az esküokmányokat.). Gyere 
Mariann, kérlek légy a következő, köszönöm szépen. Éva, köszönöm szépen. Kati, köszönöm 
szépen, és végül Péter. Nincs vége, mert én bíztam abban, hogy sikeres lesz a mai 
szavazásunk, ezért megbízóleveleket is már előkészítettük, úgyhogy ezt is szeretném, ezt én 
már aláírtam előre, hogy Karácsony Zsuzsannának szeretném átadni és nagyon jó munkát 
kívánok! Köszönjük szépen! (Karácsony Zsuzsanna átveszi megbízólevelét.) Mariann, 
köszönjük szépen! (Madárné Bere Marianna átveszi megbízólevelét.) Péter! Péterét kaptam 
a kezembe, mert a rendes tagoknak adjuk át először és majd azt követően a póttagoknak. 
Gratulálok és jó munkát kívánok! (Dr. Szalai Péter átveszi megbízólevelét.) Éva, köszönöm, 
és jó munkát kívánok (Gerőcsné Végh Éva átveszi megbízólevelét.) s végül Kati, köszönöm 
szépen köszönöm köszönjük szépen (Kohl Katalin átveszi megbízólevelét.). Jó munkát 
kívánunk majd az elkövetkezendő hónapok során. Szívesen látjuk a bizottságot is a további 
munka során, de ha úgy gondolják el is engedjük Önöket. (A megválasztott bizottsági tagok 
elhagyják az üléstermet.) 
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A második napirendi pont- a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX 
törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján - az érintett kérelmére zárt ülésen tárgyalandó, 
de ilyen igény nem érkezett az ülés nyilvános keretek között folytatódik. 

2. napirendi pont: 
A Kőrösi Nonprofit Kft. ügyvezetője kinevezése 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: A második napirendről folytatjuk. Természetesen készültem, hogy az elmúlt időszak 
eseményeiről számot adjak. Van egy viszonylag rövid listám. Lehet, hogy a testületi ülés 
végén megteszem, ha még lesz erőnk, energiát, hanem akkor majd a következő ülésen két 
hónapról számolok be, mert következő napirendünk a Kőrösi Nonprofit Kft. ügyvezetője 
kinevezése tárgyú. Kérdezem Ügyvezető urat, hogy tárgyalhatjuk-e a kinevezés kérdését 
nyilvános ülésen (Az ügyvezető igen válasza hallatszik a háttérből) vagy, igen. Köszönöm 
szépen! Kérdése, hozzászólása? Úgy tűnik, Ács Andrea! 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Azt szeretném megkérdezni Ügyvezető igazgató 
úrtól, ha lehet ilyen kérdést feltenni neki, hogy együtt tudott-e működni a Hivatallal és a 
Hivatal munkatársaival az elmúlt időszakban? Jó volt-e ez az együttműködés, vagy esetleg 
lát-e benne bármilyen hiányosságot? Mi az, amiben jobban tudnánk segíteni az Ön 
munkáját, illetve nemcsak a Hivatallal tudott-e együttműködni, hanem az önkormányzati 
képviselőkkel? Ez lenne á két kérdésem. Köszönöm szépen! 

Elnök: Kérlek Igazgató úr, gyere az asztalhoz és a mikrofon igénybevételével válaszolj a 
föltett kérdésekre. 

Győrffy László: Tisztelt Képviselő - (kopogtatja a mikrofont) működik? - Tisztelt 
Képviselő-testület, (mikrofonon kívül érkező válasz: igen) hát először is köszönöm, hogy itt 
lehetek. 1992 óta talán most hetedszer ülök ilyen szituációban a Testület előtt, és ezt soha 
nem lehet megszokni. Az emberbe van mindig egy kis izgatottság, meghatottság is. Egyrészt 
egy picit az embernek a munkáját is valamilyen formában azért ilyenkor értékeli a 
Képviselő-testület. A konkrét kérdésre a válasz az, hogy hogy példamutató ez az 
együttműködés, tehát számomra mind a Hivatallal, mind a Képviselőkkel ez az 
együttműködés hibátlan volt minden esetben. Ez abból is adódott, hogy ez mindig a 
szakmaiságra alapozódott, mindig lehetett egyeztetni. Én is próbáltam mindig keresni ugye 
a Képviselőkkel is a kapcsolatot, és azt gondolom, hogy ezek az együttműködések mindig 
rendben voltak. Amióta Nonprofit Kft.-ként üzemelünk értelemszerűen a Hivatallal más 
ugye a kapcsolatunk kevesebb, tehát nem annyira szoros. Itt, amikor a költségvetésünk 
elfogadásáig vannak mindig a nagy egyeztetések. Utána, mint gazdasági társaság azt 
gondolom, hogy mi önállóan működünk. Amikor meg segítségre szorulunk akkor, akkor 
pedig együttműködünk a mind-, mindenkivel. Én nekem nem volt soha, semmiféle gondom 
ebben a dologban. Amik voltak akkor esetleg azokat megbeszéltük, tehát ami a munkánkat 
bármilyen formában hátráltatta volna. Ilyen ebben az elmúlt - hát nagyon hosszú időben -
nem volt. 

Elnök: Köszönöm szépen Igazgató úr! Más kérdés, hozzászólás? Ács Andrea. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen. Még egy kérdésem lenne, hogy Ügyvezető igazgató úr, hogy 
látja, hogy az elmúlt időszakban nőtt-e azon kőbányai polgárok száma, akik többet járnak, 
ugye a Kőrösi Művelődési Központba. Érdeklődnek-e a kultúra iránt? Ön ezt, hogy látja, hogy 
ebben van-e bármilyen változás, vagy mi közösen hozzá tudtunk-e tenni ahhoz, hogy sokkal 
színvonalasabb, például előadások legyenek? Most én direkt a Művelődési Házat emeltem 
ki. Köszönöm szépen. 
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Győrffy László: A Kőrösi Művelődési Központ szerteágazó tevékenységet folytat. Mindig 
próbáljuk elmondani, hogy a Szent László tér 7-14-en kívül, tehát a központi épületen kívül 
azért nekünk ott van ugye az Újhegyi Közösségi Ház, a KÖSZI, a Helytörténeti Gyűjtemény, 
tanuszodánk van, Balatonlelle, Balatonalmádi, tehát egy nagyon komplex intézmény. Ezen 
belül, hogyha a kulturális tevékenységünket nézzük, persze a fókuszba mindig a Kőrösi van. 
Az látható, hogy - és a pandémia mutatott rá a leginkább, sőt az energiaválság is, így 
mondjam, hogy amikor hagyon-nagyon magasra szöktek az energiaárak és kénytelenek 
voltunk mondjuk nem fűteni, és ebben az időszakban derült ki az, hogy- micsoda igény van 
arra, hogy az emberek színházba járjanak, éljék a közösségi életüket, tehát mi ekkor láttuk 
azt, hogy ez nagyon-nagyon fontos, és hát főleg - mondom - a pandémia után növekedett a 
látogatottsága Kőrösinek. Valóban az a támogatás, amit mi kapunk az biztosítja azt, hogy mi 
tudunk színvonalas előadásokat szervezni, ugye ez a támogatás a működésre vonatkozik és 
hát maga a szakmai tevékenységet azt meg hát a jegybevételekből tudjuk finanszírozni, de 
egy-egy kiemelt eseménysorozatot, azt pedig abból az önkormányzati támogatásból, amit 
éves szinten a Képviselő-testület biztosít tudjuk megvalósítani. Tehát azt látjuk, hogy 
növekedett a látogatók száma és hogy továbbra is, hát meghatározó szerepet tölt be a város 
életébe a Kőrösi Kulturális Központ, mert hát gyakorlatilag minden, rengeteg rendezvény 
kapcsolódik ide. Nem csak olyanok, amiket mi szervezünk, hanem ilyen példák lehetnek 
azok, ami akár a Richter Egészségvárostól kezdve, a Zöld Kőbánya, amik mind valamilyen 
formában rajtunk keresztül valósul meg. 

Elnök: Papp Zoltán elnök úr, 

Papp Zoltán: Köszönöm a szót Polgármester úr. A Kőrösi Kulturális Központ Felügyelő 
Bizottságának elnökeként talán egy hangyányival nagyobb rálátásom van a Kőrösi 
tevékenységére, az ott elvégzett munkára és Igazgató úrnak a munkájára is. Úgyhogy csak 
annyit tudok mondani, hogy természetesen lelkesen fogom támogatni az ő megválasztását. 
Köszönöm szépen. 

Elnök: Körbenéztem előbb a teremben, nehogy nagyot tévedjek. Vélhetően Lacival, Igazgató 
úrral nekem van a legrégebbi munkakapcsolatom a jelenlévők közül. Kivéve Somlyódy 
Csaba alpolgármester urat, aki kis megszakítással ő is jó ideje kapcsolatban van és nyilván 
itt van Julika és még vagyunk egy páran, akik közel negyven éve ismerjük azt a munkát, amit 
Laci végez. Korábban nem a Kőrösi Kulturális Központ, hanem a KÖSZI vezetőjeként. Aztán 
egyre gyarapodott a feladatkör és mára már egy egészen szép portfólió formálódott. A 
Helytörténeti Gyűjteményt nem is említetted, mint ennek az intézményegyüttesnek, 
rendszernek az egyik ékkövét, és azt gondolom, hogy aki ezt a negyven évet végigtekinti az 
csak úgy tud nyilatkozni erről, hogy az az elkötelezettség, mondhatni szenvedélyes 
szeretete a munkának, a kerületnek az mindvégig tükröződött, úgyhogy nem véletlen, hogy 
ismét arra született javaslat, hogy a következő időszakban is Igazgató úr folytatni tudja, 
folytathassa vezetői m~nkáját. Úgyhogy köszönjük az eddigieket és majd mindjárt 
meglátjuk a szavazás eredményét, bízom benne, hogy majd gratulálthatok a folytatáshoz. 
Döntéshozatal következik. 

341/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a Kőrösi Nonprofit Kft. ügyvezetője kinevezéséről 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgári 
Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:4. § (1) bekezdése, valamint a 3:21. § (3) 
bekezdése alapján, figyelemmel a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) 
bekezdésére, a következő normatív határozatot adja ki: 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma 
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 1105 
Budapest, Szent László tér 7-14.) ügyvezetőjének Győrffy Lászlót nevezi ki öt év határozott 
időtartamra, 2024. január l-jétől 2028. december 31-éig. 
2. Ez a határozat 2024. január 1-jén lép hatályba, és 2029. január 1-jén hatályát veszti. 
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Elnök: 15 igen. Biztosra mentem azt is mondhatnánk, de soha nem lehet biztosra menni egy 
ilyen kinevezésről, hogy Laci is fogalmazta. Együtt is ültünk hasonló szituációban Képviselő
testület előtt, úgyhogy ismerem ennek a drukkját, de nem kellett nagyon izgulni. Gratulálok 
Laci és további jó munkát kívánok! (Taps) Köszönöm, a napirend tárgyalását lezárom. 
Bocsánat a munkaszerződés igen. Még egy döntést meg kell hoznunk, hiszen a 
munkaszerződéséről is döntünk Igazgató úrnak Indítom erről a szavazást. 

342/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Kőrösi Nonprofit Kft. ügyvezetője munkaszerződésének jóváhagyásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Győrffy László, a 
Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
ügyvezetője munkaszerződését az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja, és 
felhatalmazza a polgármestert a munkaszerződés aláírására. 
Határidő: 2023. november 30. 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Kőrösi Nonprofit Kft. ügyvezetője 

1. melléklet a 342/2023. (X.19.) KÖKT határozathoz 

Munkaszerződés 

amely egyrészről a Kőrosi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság [székhelye: 1105 Budapest, Szent László tér 7-14., képviseli a 
kizárólagos tulajdonos Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a 
továbbiakban: Önkormányzat) nevében D. Kovács Róbert Antal polgármester] mint 
munkáltató (a továbbiakban: Munkáltató), 

másrészről Győrffy László (született: ... , anyja neve: ........ , adóazonosító jele: ....... , TAJ 
száma: ....... , lakcíme: ........ ) mint munkavállaló (a továbbiakban: Munkavállaló, együttesen: 
Szerződő Felek) között jött létre az alábbi feltételekkel, a megjelölt helyen és napon. 

1. A Munkavállaló munkaköre, a munkaviszony időtartama, a munkáltatói jogok 
gyakorlása 

1.1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi 
Nonprofit Kft. ügyvezetője kinevezéséről szóló 341/2023. (X. 19.) KÖKT határozatával 
Győrffy Lászlót nevezte ki a Munkáltató ügyvezetőjének 2024. január l-jétől 2028. 
december 31-éig terjedő öt év határozott időre. 

1.2. A Munkáltató a Munkavállalót 2024. január l-jétől 2028. december 31-éig ügyvezető 
munkakörben alkalmazza. 

1.3. A Munkavállaló a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi 1. törvény (a továbbiakban: 
Mt.) 208. § (1) bekezdése alapján vezető állású munkavállaló. 

1.4. A Munkavállaló felett a munkáltatói jogokat - a kinevezés, a felmentés és a díjazás 
megállapítása kivételével - a polgármester gyakorolja. A Munkavállaló kinevezése, a 
felmentése és a díjazás megállapítása a Képviselő-testület hatásköre. 

2. A Munkavállaló feladata, munkaideje, szabadsága 

2.1. A Munkavállaló feladata a Munkáltató irányítása és eredményes működtetése. 

2.2. Az ügyvezető részletes feladatait a Munkáltató alapító okirata tartalmazza. 

2.3. A Munkavállaló munkaideje heti 40 óra munkaidőkeretben. 

2.4. A Munkavállaló munkarendje kötetlen. 
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2.5. A Munkavállaló által szükség szerint teljesített rendkívüli munkaidőben történő 
munkavégzés (túlmunka, ügyelet, készenlét) fejében a Munkavállalót külön ellenérték nem 
illeti meg. 

2.6. A Munkavállalót az Mt.-ben meghatározott alap- és pótszabadság illeti meg. A 
Munkavállaló a szabadságát a Munkáltatóval történt előzetes egyeztetés alapján, a maga 
által meghatározott időpontban veheti igénybe. 

3. Személyi alapbér, prémium 

3.1. A Munkavállaló személyi alapbére bruttó 960 OOO Ft/hó, azaz kilencszázhatvanezer 
forint havonta. 

3.2. A bér kifizetése a Munkáltató dolgozóinak bérfizetésével azonos időpontban történik. 

3.3. A Munkavállaló prémiumára a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
Képviselő-testületének a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kizárólagos 
tulajdonában álló gazdasági társaságokra vonatkozó Javadalmazási Szabályzatról szóló 
209/2015. (V. 21.) KÖKT határozattal jóváhagyott Javadalmazási Szabályzat (a 
továbbiakban: Javadalmazási Szabályzat) irányadó. 

4. Egyéb juttatások 

4.1. A Munkavállaló jogosult mindazokra a juttatásokra, jóléti, szociális- és kulturális 
szolgáltatások igénybevételére, amelyekben a Munkáltató alkalmazottai részesülnek. 

4.2. A Munkavállaló egyéb juttatásait a Javadalmazási Szabályzat határozza meg. 

5. Munkavégzésre irányuló további jogviszony, összeférhetetlenség 

5.1. A Munkavállaló további munkavégzésre irányuló jogviszonyt nem létesíthet. Nem 
vonatkozik e tilalom arra a jogviszonyra, amelyet tudományos, oktatói, művészeti, illetve 
szerzői jogi védelem alá eső tevékenységre létesít. 

5.2. A Munkavállaló 

5.2.1. nem szerezhet részesedést - a nyilvánosan működő részvénytársaságban való 
részvényszerzés kivételével - a Munkáltatóéval azonos vagy ahhoz hasonló tevékenységet 
is végző, illetve a Munkáltatóval rendszeres gazdasági kapcsolatban álló más gazdálkodó 
szervezetben, 

5.2.2. nem köthet a saját nevében vagy javára a Munkáltató tevékenységi körébe tartozó 
ügyleteket, továbbá 

5.2.3. köteles bejelenteni, ha a hozzátartozója tagja lett a Munkáltatóéval azonos vagy ahhoz 
hasonló tevékenységet is folytató vagy a Munkáltatóval rendszeres gazdasági kapcsolatban 
álló gazdasági társaságnak, illetve vezetőként munkavégzésre irányuló jogviszonyt 
létesített az ilyen tevékenységet is folytató munkáltatónál. 

5.3. Az 5.1., illetve 5.2. pontban meghatározott tilalom megszegése esetén a Munkáltató 

5.3.1. kártérítést követelhet, vagy 

5.3.2. kártérítés helyett követelheti, hogy a Munkavállaló a saját részére kötött ügyletet 
engedje át, vagy a más számára kötött ügyletből eredő hasznát adja ki, vagy arra vonatkozó 
követelését a Munkáltatóra engedményezze. 

6. Egyéb rendelkezések 

6.1. A Munkavállaló köteles a munkája során tudomására jutott hivatali, üzleti, szakmai 
titkot, valamint a Munkáltató alapítójára, illetve a szakmai tevékenységre vonatkozó 
alapvető fontosságú információkat megőrizni. 

6.2. A Munkavállaló tudomásul veszi, hogy a szerződés időtartama alatt a munkakörében 
tudomására jutott olyan információkat, amelyek a Munkáltató szakmai, üzleti, gazdasági 
érdekeit és jó hírnevét sértenék, harmadik fél részére nem szolgáltatja ki, beleértve azt is, 
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hogy e körben a médián keresztül a Munkáltató tevékenységére, személyekre vonatkozó 
nyilatkozatot nem tesz. 

6.3. A Munkavállaló a munkaviszony fennállása alatt nem tanúsíthat olyan magatartást, 
amellyel a Munkáltató gazdasági, szakmai érdekeit veszélyeztetné [Mt. 211. §-ában foglalt 
szabályok megsértésével]. A Munkavállaló köteles a Munkáltató szakmai, gazdasági adatait 
üzleti titokként kezelni és azt - a közérdekű vagy közérdekből nyilvános adatok 
közzétételére vonatkozó kötelezettségek teljesítése kivételével - megőrizni, e 
kötelezettsége megsértéséért kártérítési felelősséggel tartozik. 

6.4. A Munkavállaló köteles az elvégzett munkájáról, illetve a vele szemben támasztott 
követelmények megvalósulásáról a Munkáltató által meghatározott fórumon beszámolni és 
tájékoztatást adni. 

6.5. A károkozás eseteiben a Munkavállaló felelősségére az általános kárfelelősségi 

szabályok az irányadóak azzal, hogy gondatlan károkozás esetén a Munkavállaló a teljes 
kárért felel. 

6.6. A munkaviszonya megszűnésekor a Munkavállaló köteles a birtokában levő valamennyi 
tárgyat, valamint minden olyan eredeti dokumentumot és információt a Munkáltató 
tájékoztatása mellett a Munkáltatónak haladéktalanul átadni, amely a Munkáltató ügyeivel, 
üzletvitelével kapcsolatos. 

6.7. A Szerződő Felek kijelentik, hogy a jelen szerződés megkötésekor nem hallgattak el 
egymás elől olyan tényt vagy egyéb körülményt, amely a szerződés szempontjából jelentős. 

6.8. A Szerződő Felek a közöttük esetlegesen felmerülő vitás kérdéseket elsődlegesen békés 
úton rendezik. 

6.9. A jelen szerződésben nem szabályozott kérdésekben az Mt. rendelkezései, a Polgári 
Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény, a köztulajdonban álló gazdasági társaságok 
takarékosabb működéséről szóló 2009. évi CXXII. törvény, valamint a Munkáltató alapító 
okirata, a Javadalmazási Szabályzat és az Önkormányzat egyéb szabályzatai irányadók. 

6.10. Jelen szerződés négy egymással szó szerint megegyező, összefűzött, három oldalból 
álló eredeti példányban készült, amelynek kettő példánya az aláírást követően a 
Munkavállaló, kettő példánya a Munkáltató részére kerül átadásra. 

Alulírott Szerződő Felek a jelen Munkaszerződést elolvasták, tartalmát együttesen 
értelmezték, és azt mint akaratukkal mindenben megegyező jognyilatkozatot írják alá. 

Budapest, 2023. október,, " 

D. Kovács Róbert Antal polgármester 
a Munkáltató képviseletében 

Ellen jegyzem: 

Dr. Szabó Krisztián 
jegyző 

Budapest, 2023. október,, " 

Győrffy László 
Munkavállaló 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal hoztuk meg ezt a döntésünket. Most tudom lezárni a 
napirend tárgyalását. 

3. napirendi pont: 
Az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 30/2012. (VI. 25.) önkormányzati 

rendelet módosítása 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 
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1. 

2. 

Elnök: Következőként a hármas az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 
önkormányzati rendeletünk módosítása fog következni. Rendelettel kapcsolatban nincs 
kérdés, hozzászólás. (Indítja a szavazást.) 

Rendeletalkotás 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, 
egyhangú szavazattal az előterjesztés 1. mellékletében foglaltak szerint megalkotja az 
egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 30/2012. (VI. 25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló önkormányzati rendeletet. 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal hoztunk a döntésünket. Lezárom napirend tárgyalását. 

4. napirendi pont: 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi éves összesített 

közbeszerzési tervének módosítása 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Negyedikként tárgyaljuk az önkormányzat 2023. évi éves összesített közbeszerzési 
tervének a módosítását. Szavazni fogunk. 

343/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi éves összesített 
közbeszerzési tervéről · 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 
közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (3) bekezdése alapján, figyelemmel 
a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli 
el: 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi éves összesített 
közbeszerzési tervét az 1. melléklet határozza meg. 
2. Ez a határozat a közzétételét követő napon lép hatályba, és 2024. január 1-jén hatályát 
veszti. 
3. Hatályát veszti a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi éves 
összesített közbeszerzési tervéről szóló 45/2023. (II. 23.) KÖKT határozat. 

1. melléklet a 343/2023. {X. 19.) KÖKT határozathoz 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi éves összesített 
közbeszerzési terve 

A B e D E F 

A 

G 

Becsült nettó Irányadó közbeszerzési A szerződés 
Közbeszerzés Tervezett Eljárás eljárás teljesítésé-

tárgya 
érték mennyiség 

eljárás-
fajtája megindításá- nekvárható 

(Ft) rend nak tervezett időpontja 

időponti a 
Földgázenergia 

beszerzése 
Budapest 
Főváros X. Kbt. Második 2024. 

kerület 123 755 528 Ft 295 585 m3 uniós része 2023. július 
október 

Kőbányai szerinti 
Önkormányzat 
és intézményei, 

valamint 
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3. 

4. 

gazdasági 
társaságai 

részére 

Villamos 
energia 

beszerzése 
Budapest 
Főváros X. 

kerület 
4 290 OOO 

Kbt. Második 
2023. 2024. 

Kőbányai 643 500 OOO Ft uniós része 
Önkormányzat 

kwh 
szerinti 

szeptember december 

és intézményei, 
valamint 
gazdasági 
társaságai 

részére 
Élelmiszeripari 

alapanyagok 
beszerzése a 

1 beszerzés 
Kbt. Második 

Kőbányai 279 904 233 Ft 
8 rész 

uniós része 2023. október 2025. I. félév 
Egyesített szerinti 
Bölcsődék 

részére 

Elnök: 15 igen egyhangú.szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendet. 

5. napirendi pont: 
A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2023. évi éves közszolgáltatási szerződés 

módosítása 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

Elnök: Ötödik a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2023. évi éves közszolgáltatási 
szerződés módosítása. Kérdés, hozzászólás? Nincs. Döntéshozatal következik. 

344/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-vel kötött 2023. évi éves közszolgáltatási szerződés 
módosításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársasággal (a továbbiakban: Vagyonkezelő) 
2022. december 20. napján kötött 2023. évi éves közszolgáltatási szerződés módosítását az 
1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 
2. A Képviselő-testület a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi 
költségvetésről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
költségvetési rendelet) 8. melléklet 34. során (Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.) meghatározott 
előirányzatot 200 OOO OOO Ft-tal csökkenti, és a visszavont összeget a költségvetési 
rendelet 12. melléklet 11. sorára (Bevételkiesés tartaléka) rendezi. 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti szerződés 
aláírására. 
4. A Képviselő-testület feikéri a polgármestert a 2. pont szerinti előirányzat-átcsoportosítás 
végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a 
szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: 2023. október 31. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 
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1. melléklet a 344/2023. (X. 19.) KÖKT határozathoz 

2023. ÉVI ÉVES KÖZSZOLGÁLTATÁSI SZERZŐDÉS MÓDOSÍTÁSA 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat, székhelye: 1102 Budapest, 
Szent László tér 29., adószáma: 15735739-2-42, képviseli: D. Kovács Róbert Antal 
polgármester (a továbbiakban: Önkormányzat) és 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság, székhelye: 1107 
Budapest, Ceglédi út 30., cégjegyzékszáma: 01-10-042140, adószáma: 10816772-2-42, 
képviseli: Szabó László vezérigazgató (a továbbiakban: Közszolgáltató) 

a 2022. december 20. napján kötött és 2023. február 28. és 2023. május 24. napján 
módosított 2023. évi éves közszolgáltatási szerződést (a továbbiakban: Éves Szerződés) 
közös megegyezéssel a következők szerint módosítják. 

1. Az Éves Szerződés 7.2. pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
„7.2. A 2023. január hó 1. napja és 2023. december hó 31. napja közötti időszakra az 
előirányzott kompenzáció összege 3 374 218 643 forint." 

2. Az Éves Szerződés 7.3. pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
„7.3. Az előirányzott kompenzáció összegéből 

(a) az Átengedett bevétel összegének megfelelő támogatás 1 268 075 949 forint, 
(b) az Ellentételezésként nyújtott támogatás összege 2 106 142 694 forint." 

3. Az Éves Szerződés 8. pontjában szereplő táblázat helyébe a következő rendelkezés lép: 

Tervezett kompenzáció 
Ellentételezés Tervezett átengedett bevétel 

1 Ft) 
1ianuár 180 OOO OOO Ft 
február 180 OOO OOO Ft 101 640 902 Ft 
március 180 OOO OOO Ft 101 885 197 Ft 
április 200 OOO OOO Ft 104 941 516 Ft 
május 200 OOO OOO Ft 96 825 406 Ft 
június 200 OOO OOO Ft 116 525 286 Ft 
július 200 OOO OOO Ft 109 111 923 Ft 
augusztus 200 OOO OOO Ft 110 943 087 Ft 
szeptember 230 OOO OOO Ft 114 202 632 Ft 
október 250 OOO OOO Ft 103 OOO OOO Ft 
november 86142 694 Ft 103 OOO OOO Ft 
december 0 Ft 103 OOO OOO Ft 
január 0 Ft 103 OOO OOO Ft 

összesen: 
2 106 142 694 Ft 1 268 075 949 Ft 

3 374 218 643 Ft 

4. Az Éves Szerződés 2. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. Az Éves Szerződés jelen 
módosítással nem érintett rendelkezései változatlanul hatályban maradnak. 

Budapest, 2023. október,, " 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Vagyonkezelő 

Kőbányai Önkormányzat Zártkörűen Működő Részvénytársaság 
D. Kovács ·Róbert Antal polgármester Szabó László vezérigazgató 

Pénzügyi ellenjegyzés: 

Dr. Végh Liza 
főosztályvezető 
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Szakmai ellenjegyzés: 

Dr. Szabó Krisztián 
jegyző 

Jogi ellenjegyzés: 

Dr. Egervári Éva 
jogtanácsos 

1. melléklet a 2023. évi éves közszolgáltatási szerződés módosításához 

2. melléklet a2023. évi éves közszolgáltatási szerződéshez 
A 2023. évi kompenzáció számítása 

Kózszolglll1n1asi tevéke11y.~ég Egyéb 1e,·ékc11y!ég 

Mcgnc,·e1t~ i.11ga1lru1kezclés W.il>)'Ol~nzditlkod~ flzelÖparkolti~ kazveletl onkonm\nyzüli 

(•J (b) (<) (d) (e) 

í-\fillsl'P('k (2 161 lff 497 806 ll4 20 ~!)8 699 120 .1 51 114 501 7JR <,~~ 0 
,\/1\'lll.!ll'/ll•~íl niíor dHúsok i3+H5) l J I OJ6 49J ~392 J~.J Jl 21,.1124 119 144 4l9 0 
nnv0e.köllsé2 110 659 197 1 67.3 lfJ2 'J9!J• IJ'l4) 36966110·1 
l énvbe vcll szole.állal~s SI 8)1 898 3 )6.S 137 2012100s N '117858 
ee.vébs20Jcnllnll'ls 8 SJ~ 198 .\~1 215 líl98 190 7 760 187 
Siemélvl lcllt•e.11 rMordJt:hnk r7-!·8+9' 366 759 ('41 15l0G l05 R79JG 990 J.t) 228 85~ 0 
bérkóltsée. 296 ?6.S ]!16 12 3}-1 260 70 77996 1 2S57i3310 
~7,cmClvi i(lllet.1\ est\'tb 28 190 761 1 18,1 1 16 7 077 •OS 26 175 896 
b~1 · .-u"lék<..>k -i l00}7-l3 1 68' 269 10 07962A )7 279 6J9 
F. rcl'kc.'iöl, l, c.•nb 0 0 0 .lJ J6!'1 J.50 
l 11 enll;,nokk11I k1mc1mlnto5 k lmhhok ( li + l.H l•l+i!::o) 21 RJ 01RO~l l OJO OílO 0 0 0 
l: ru-bun{rutl\Shc-z ka1,eso]6dó kalsó szol nllALások 753238 052 
ki;:,1.(!lf!s ltcz k1.mc-solód6 knlsó ~ol<!l11c01tis()};. l 430 780 OOO 
Jm,;;;,_noi;; lrfls hlll knnc~i,h')rló kOlsó i;zol2.i\l tml\!:ok 20.10 OOO 
föi:e1ti mrkQlfl.~1101. kn l!:Bcilódó Jj]li:;6 F."lűl"Á l t01ll~ok 
Kfü ~zole.flllnlfl :,I l~vf'kenv~f'i:i: kllU~t.~r. (H 11) 1 íi81 62<1 Hl6 12 62.8 r.99 1201511 1.j 501 7JR Cí5!'1 n 
Kü1.nul l:' :'t ll:tl:'t'il t<' \'f'l.:em1!1ií!. k Olt.\~l!C' l l (jf;1)~lblHcl+Cd}I J JltiJ•-12 65<1 
l:.önzoll:!611:'dli.~i 1evtl::en •!éMiel {«..,;ef1)PPÓ lxmhtiz.ft, 0 
KOznule::ílh\t.'\sl lt:V~cuvsC1!2,i 0ssxerRt.!1.!6 1.>t'1·11 h1-.Z:\S l l8(11)+íb)t-ú: 11 l<l)I 0 
E in•éh bc\'Nclrk ~ ráfo rtllh'tsok l'2Yenl c.e. r, 217999Mt M?7 051 1 S JSS? l7 1, t:110 0.10 
Ptiru.nt•,·l be,·t!-h'h'k C.\ rMnrd lt :\sol:. rPYl'l11l'11e 0 0 0 0 
ksnzerO nvcrcll~ 0 
Komnl'nzádó 17+19+20+2 1+22) 2 iO.l 614 16'i :J:J 32-~ 750 12~ 510 0:31 52 1 558695 

Ko 11111enzt'ldó l23(n)+{b}-(c)+(cl)] 3 374 218 643 
Hev'°ff'lek (2'7+28+29+:10+3 I) 1 10R 922 Rfi? 0 1 15!) 153 087 0 

De.fül•k (2l(•l>(l•)+(<}'(<l)}+J2 1 268 075 949 
lnká"Sbérleti df'nk és: azok kozvclítcu szollit.Afl~l~ni 64•1 ~9048 1 
heh'J3é bérleti diiak és az.ok k.őzvctftctl '5Zole.áltnti\5ai 4603239 1 
cevób brvételck 
fizct,-\oarkollis 159 JSJ osr 
önkomtt'l.nvzoti bevételek.kel kaocsolatosru1 knoou kllITlfl l 
cvvél1 u:vékeuvsé~ lLYt:reséll,ének uz ész!Jlt:lii nYt-rt:i,~11 t1rúnv(1l u1el/J1ahnlO rést!: 0 

Tl1111og11hts (24-2ó) 2 106 142 694 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal hoztuk meg a döntésünket. Lezárom a napirendet. 

6. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat parkolásüzemeltetési 

tevékenységéhez kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetése 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: És megnyitom a hatost, amely az Önkormányzat parkolásüzemeltetési 
tevékenységéhez kapcsqlódó behajthatatlan követelések kivezetéséről szól. Szavazni 
fogunk. 

345/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat parkolásüzemeltetési 
tevékenységéhez kapcsolódó behajthatatlan követelések kivezetéséről 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az 
Önkormányzat parkolásüzemeltetéshez kapcsolódó, az 1. mellékletben meghatározott 
mindösszesen 10 793 055 Ft összegű behajthatatlannak minősülő követelései 
nyilvántartásból történő kivezetéséhez hozzájárul. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: 2023. október 31. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 
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1. melléklet a 345/2023. {X. 19.) KÖKT határozathoz 

A határozat 1. mellékletében foglalt táblázat - a parkolásüzemeltetési tevékenységhez 
kapcsolódó behajthatatlan követelésekről - mindenben megegyező az előterjesztésben 

szereplővel. 

Elnök: 15 igen egyhangú_szavazattal hoztuk meg a döntésünket, lezárom a napirendet. 

7. napirendi pont: 
A Budapesti Rendőr-főkapitányság részére ingóságok térítésmentes 

tulajdonba adása 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a hetediket. Budapesti Rendőr-főkapitányság részére ingóságok 
térítésmentes tulajdonba adása. Köszöntöm Kapitány urat körünkben. Ismét a 
döntéshozatal pillanata következik. 

346/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Budapesti Rendőr-főkapitányság részére ingóságok térítésmentes tulajdonba 
adásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapesti 
Rendőr-főkapitányság (székhelye: 1139 Budapest, Teve utca 4-6.; adószáma: 15720388-2-
51, képviseletében eljár: dr. Terdik Tamás r. vezérőrnagy, rendőrségi tanácsos, Budapest 
rendőrfőkapitánya, a továbbiakban: BRFK) részére 10 kulccsal zárható szekrényt, 10 asztalt 
és 10 kulccsal zárható konténert ingyenesen a BRFK tulajdonába ad a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 108. § (2) bekezdés a) pontja alapján. 
A BRFK a tulajdonba adott ingóságokat köteles a BRFK X. kerületi Rendőrkapitányság 
használatába adni. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti adományozási 
szerződés megkötésére .. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett 
azonnal 
a Jegyzői Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirend tárgyalását. 

8. napirendi pont: 
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű 
Társaság légtechnikai kivitelezési munkákra vonatkozó támogatási kérelme 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a nyolcast, amely a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit 
Kft. légtechnikai kivitelezési munkákra vonatkozó támogatási kérelmét vizsgálja. Nincs 
kérdés, hozzászólás? Szavazás következik. 

347 /2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
légtechnikai kivitelezési munkákra vonatkozó támogatási kérelméről 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma 
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (1105 Budapest, 
Szent László tér 7-14., képviseli: Győrffy László ügyvezető) részére 16 338 290 Ft 
felhalmozási célú támogatást nyújt a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 

18 



2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
költségvetési rendelet) 12. melléklet 10. sora (Előre nem tervezett feladatok tartaléka) 
terhére a költségvetési rendelet 9. melléklet 46. sorára (Kőrösi Nonprofit Kft.) történő 
átcsoportosítással. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, 
valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom napirendi pont tárgyalását. 

9. napirendi pont: 
Havas Ignác részére emléktábla állítása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Megnyitom a kilencest Havasi Ignác részére emléktábla állítása. Ács Andrea 
következik. 

Ács Andrea: Köszönöm .szépen a szót Polgármester úr. Az előterjesztőtől azt szeretném 
megkérdezni, hogy mi lesz az emléktábla pontos szövege? Láttam, hogy benne van az 
előterjesztésben, hogy ez ugye változó, változik, a süttői mészkőtömb nagyságától is függ. 
Én nagyon bízom benne, hogy nem a Wikipédiát fogjuk alapul venni akkor, amikor Havas 
Ignácról megemlékezünk és azt szeretném megkérdezni, hogy miért pont süttői 

mészkőtömb, vagy Kőbányán milyen olyan épület van - ez az én tudatlanságom lesz, akkor 
ezek szerint - ahol süttői mészkőtömböt használnunk? Köszönöm szépen. 

Elnök: A süttői mészkő kiválóan alkalmas arra, hogy köztéren akár szobor alapanyaga, akár 
különböző talapzatok alapanyaga legyen, vagy akár az építészetben használjuk, akár a Szent 
László templom lépcsőjénél, vagy a nemzetvédelmi most már Közszolgálati Egyetem 
parancsnoki épületének a lépcsőjénél és még sorolhatnám. Többet is tudnék sorolni 
Kőbányáról, ahol megcsodálhatjuk a fantasztikus numulitiszeket. és egyéb maradványokat. 
Kiválóan alkalmas kő arra - Magyarországnak az egyik legalkalmasabb köve - arra, hogy 
ilyen célra használjuk. A pontos szöveget is elém tárta Jegyző úr. A Wikipédiát senki nem 
tekinti, aki felelősen gondolkodik, mérvadó tájékozódási pontként. Teli van szamársággal, 
pontatlansággal. Persze mi is majdnem eltévedtünk és fölültünk nem a Wikipédiának, 
hanem egyébként a tárgyban mindenféle keringő információnak. Míg nem Jegyző úr vette a 
fáradtságot és elővette a korabeli közgyűlési jegyzőkönyveket és egyéb dokumentumokat 
és levéltári munka elvégzésével föltárta azt, hogy nem kormánybiztos, hanem miniszteri 
biztos és nem is tudom tovább, hogy milyen pontatlanságokat kellett korrigálni. A jelenleg 
tervezett szöveget olvasd te, Jegyző úr, mert a te gépeden van, nem szeretnék ékeskedni -
Kriszti gépén van. Bár sokat formáltuk a szavakat és gondolkodtunk egy-egy szó 
jelentőségén, vagy helyén a szövegben, de Jegyző urat megkérem akkor, hogy mondja el, 
hogy pontosan mire jutottunk a közös okoskodással a végén. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Következő lenne tehát a szöveg: ,,Havas Ignác 
1803-1887 orvosdoktor, miniszteri biztos emlékére, akinek közbenjárására az 1873-as 
városegyesítéskor Kőbánya Budapest X. kerülete lett. Állíttatta a Kőbányai Önkormányzat, 
Pest-Buda-Óbuda egyesítése 150. évfordulóján 2023." 

Elnök: Ez a tervezett szöveg. Köszönöm Jegyző úr. S akkor sorban fogunk haladni. Weeber 
Tibor alpolgármester úr kért először szót. 
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Weeber Tibor József: Köszönöm. Teljesen igaza van Ács Andreának, hogy a szöveget 
ilyenkor illik odatenni az anyaghoz, tehát az része, vagy szerintem része kéne legyen az 
előterjesztésnek, vagy legalábbis kötelező melléklete. Csak annyit pontosítanék, hogy nem 
a szövegváltozása, tehát nem a mészkőhöz igazítjuk a szöveget, hanem a szöveghez kell a 
mészkövet megválasztani, hogy az valójában jól nézzen ki. Tehát azért kellett először 
eldöntenünk a szöveget, hogy aztán azt megnézzük szerkesztve, hogy fog kinézni. Az 
megadja már a táblának az arányait, méretét és ehhez érdemes választani a mészkövet. 
Egyébként régebben én {s gondolkodtam arról, hogy megoldható lenne-e, hogy kivegyünk 
még kőbányai mészkövet, de sajnos nem teszik lehetővé a jogszabályok sem és egyébként 
más akadályai is vannak, így ezért tudunk süttői mészkővet használni. Egyébként {utalás a 
forradalom kőbányai hősei, Silye Sámuel és társai tiszteletére állított emlékműre) a silyesen 
emlékműnél, a legutóbbi időben, ott azzal a nagy kőtömb amire felkerült a lukas zászló és a 
felirat, ez, ez is onnan származik, azért kell igyekeznünk ezzel, mert a bánya télre bezár. 
Ugye és télen nem fejtenek belőle követ. Ezért kellett igyekeznünk. 

Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Végtelenül örülök, hogy eljutottunk idáig, hogy ma a 
Testület tud erről dönteni. Nekem az egyik szívügyem volt az, hogy Havas Ignácról 
valamiféle emléket állítsunk. Én először szobor formában gondolkoztam, aztán meggyőztek 
a többiek, hogy annak az adminisztratív teendői olyan hosszú időt igényelnek, hogy 
pontosan az az ünnepi pillanat, amikor 150 éve - hiszen november 15-én fogjuk ezt 
ünnepelni - Kőbánya X. kerületként résztvevője, csatlakozott ehhez a Budapest néven 
létrejövő Fővároshoz, és. bizony ennek az első, a közös a Pest, Buda és Óbuda együttes 
ülésének, ahol ez a megalakulás történt úgy, mint miniszteri biztos Havas Ignác elnökölt, de 
emellett még ugye a befolyásával élve, azt a kezdeményezést, amit a kőbányai polgárok 
például Rottenbiller Lipót, akinek itt voltak birtokai és számos neves ember hivatkozva 
Kőbánya gazdasági erejére, hiszen akkor csak ötezer fős lakossággal rendelkezett a kerület, 
tehát ezt nem tette volna lehetővé, hogy nem szükségszerűen tette lehetővé, hogy X. kerület 
legyen. Mégis ezt sikerült meggyőzni, ezt a bizottmányt, aki ezzel foglalkozott, hogy bizony 
Kőbányának is ott a helye az alapító tagok, tehát az alapító kerületek között X. kerületén és 
ezért mi is most ünnepeljük ezt a 150. évfordulót Kőbányán. Én azt gondolom, hogy méltóan 
megemlékezünk arról az emberről, aki rengeteget tett ezért a dologért. Egyrészt, mint 
Kőbányai körorvos, neves körorvos, aki számos kőbányai pácienssel rendelkezett és 
gyógyított, másrészt, mint a köz számára sok munkát végző embert, aki, ha mást nem tett 
volna minthogy Kőbányát bevezeti Budapestre, vagy az ő segedelmével bevezetődik 
Budapestre, már megérdemelné. Ettől persze sokkal többet dolgozott a köz ügyében, 
úgyhogy örülök, hogy eljutottunk ide. Különösen úgy, hogy a róla elnevezett utcának az 
egyik végében, az egyik helyen kap majd helyet ez a bizonyos emléktábla, ezzel a süttői 
mészkővel. Köszönöm. 

Elnök: Ács Andrea következik. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Jó volt a válaszokat hallgatni, köszönöm szépen! A 
szöveggel kapcsolatosan én azért is kérdeztem, mert ugye pont az előző testületi ülésen 
Weeber alpolgármester úr ugye megmutatta a szöveget, ami így a 56-os hősi halált halt 
fiatalokról szólt és ott ugye felfedeztük közösen, hogy a nevüket nem jól írták, de láttam 
egyébként a felvételeket most már teljesen tökéletes a név. Én is örülök Havas Ignácnak és 
nyilván meg kell emlékezni róla. Egyébként Somlyódy alpolgármester úrhoz csatlakozva a 
szobornak jobban örültem volna, de megértettem, mert beszéltünk előtte róla, hogy ennek 
milyen egyéb adminisztratív teendői vannak, de és nagyon szépen köszönöm a süttői 
mészkőtömbbel kapcsolatos tájékoztatást is, úgyhogy természetesen meg fogom szavazni 
az előterjesztést. Köszönöm. 

Elnök: Nincs több kérdés, hozzászólás. Valóban illett volna az előterjesztés részévé tennünk 
a tábla tervezett szövegét, de oly sokáig tartott a búvárkodás, hogy végül már a benyújtás 
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követően került igazából megfogalmazásra a szöveg. De igaza van Alpolgármester úrnak 
utólag is lehetett volna erről nyilván információt adni. Szavazzunk és majd napirend után 
egy másik emléktábláról egy gondolatot. Indítom a szavazást. 

348/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
Havas Ignác részére emléktábla állításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete emléktáblát 
állít Havas Ignác orvosdoktor, a főváros egyesítésének miniszteri biztosa részére Pest
Buda-Óbuda egyesítésének 150. évfordulója alkalmából az 1102 Budapest, Havas Ignác utca 
1. szám előtti közterületen. 
2. A Képviselő-testület az emléktábla elkészítésére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet (a 
továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 10. sora (Előre nem tervezett feladatok 
tartaléka) terhére bruttó 3 810 OOO Ft összeget biztosít a költségvetési rendelet 10. 
mellékletében a Kőbányai Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály 
rendelkezési jogkörében. 
3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás 

végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében 
szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendet, és a két napirend 
között egy köztes megjegyzés. Az elmúlt alkalommal döntöttünk, ülésünkön döntöttünk 
Cserháti Zsuzsa táblájáról. Ma már annak a rendezvénynek az időpontját is tudjuk, amikor 
egy Cserháti emlékestet fogunk rendezni, ha nem mulasztottam volna el a napirend előtt 
ismertetni az elmúlt időszak eseményeit, vagy összefoglalni. Ott szóltam volna a jövőbeni 
kérdésekről is. Lehet ez testületi ülés végén kevésbé lesz hangsúlyos. November 21-én 
18.00 órától tervezzük a Cserháti emlékestet a Kőrösi Kulturális Központban. Charlie, Veres 
Mónika, mások szereplésével, tehát és aznap délelőtt 10.00 órakor pedig a tábla avatását a 
Kőrösi Csoma Sándor útqn, tehát november 21. 

10. napirendi pont: 
Az Újhegy 2000 Alapítvány támogatási szerződésének módosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendünk, nem először módosítjuk az Újhegy 2000 Alapítvány 
támogatási szerződését, ha nincs kérdés, hozzászólás akkor e tárgyban döntéshozatal 
következik. 

349/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
az Újhegy 2000 Alapítvány támogatási szerződésének módosításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Újhegy 2000 
Alapítvánnyal kötött, KCO /12-1/2023 iktatószámú támogatási szerződés módosítását a 1. 
melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés 

módosításának aláírására. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
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1. melléklet a 349/2023. (X. 19.) KÖKT határozathoz 

TÁMOGATÁSI SZERZŐDÉS 
1. SZÁMÚ MÓDOSÍTÁSA 

amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
(székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR száma: 735737, adószáma: 15735739-
2-42, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11784009-15510000, képviseli: D. Kovács Róbert 
Antal polgármester megbízásából Radványi Gábor alpolgármester) mint támogató (a 
továbbiakban: Támogató), 

másrészről az Újhegy 2000 Alapítvány (székhelye: 1108 Budapest, Újhegyi sétány 1-3., 
bejegyzési ügyszáma: 0100/Pk.66639 /1991, bírósági nyilvántartási száma: 01-01-
0001996, adószáma: 19669962-1-42, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11710002-
20049746-00000000, képviseli: Járomi István elnök) mint támogatott (a továbbiakban: 
Támogatott), 

együttesen szerződő felek (a továbbiakban: Felek) között az alulírott napon és helyen, az 
alábbi feltételekkel. 

1. A Támogatott a KCO/12-1/2023 számon létrejött támogatási szerződésben (a 
továbbiakban: Alapszerződés) rögzítettek alapján alapítványi célok megvalósítása 
érdekében támogatást kapott a Támogatótól. 
A Támogatott 2023. szeptember 25. napján kérelemmel fordult a Támogatóhoz annak 
érdekében, hogy az Alapszerződés módosításra kerüljön, és a támogatás felhasználási köre 
kizárólag működési célú kiadásokra, valamint a felhasználásának határideje 2023. 
november 15-ére, továbbá a pénzügyi elszámolás benyújtásának határideje 2023. 
december 15-ére módosuljon. 

2. A Felek megállapodnak, hogy az Alapszerződést az alábbiak szerint módosítják. 

2.1. Az Alapszerződés 4. pontja helyébe a következő szöveg lép: 
„4. A támogatás felhasználható a Támogatott alapítványi céljai megvalósítása érdekében 
működési célú kiadásokra: a pedagógiai munka támogatására, az intézményben tanuló 
gyerekek neveléséhez és oktatásához szükséges eszközökre." 

2.2. Az Alapszerződés 8. pontja helyébe a következő szöveg lép: 
„8. A Támogatott köteles a támogatási összeg felhasználásáról 2023. december 15-éig 
tételesen elszámolni és írásos szakmai beszámolót készíteni a Támogató részére." 

2.3. Az Alapszerződés 17: pont b) alpontja helyébe az alábbi szöveg lép: 
„b) kizárólag a 2022. december 1-je és a 2023. november 15-e közötti időszakban kiállított 
és pénzügyileg teljesített számlák képezhetik a támogatás elszámolásának alapját." 

2.4. Az Alapszerződés 24. pontja törlésre kerül. 

3. Az Alapszerződés jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlanul hatályban 
maradnak. 

4. A jelen szerződésmódosítás mindkét fél általi aláírását követően a későbbi aláírás 
időpontjában jön létre érvényesen és lép hatályba. 
A Felek a jelen szerződést elolvasás és értelmezés után mint akaratukkal mindenben 
megegyezőt jóváhagyólag aláírták. 

Budapest, 2023. október 11 Budapest, 2023. október 11 " 
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Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 

Támogató 
D. Kovács Róbert Antal polgármester 

megbízásából 
Radványi Gábor alpolgármester 

Pénzügyi ellenjegyzés: 

Novák Andrea 
osztályvezető 

Szakmai ellenjegyzés: 

Kálmánné Szabó Judit 
osztályvezető 

Jogi ellenjegyzés: 

Dr. Kappel Patrícia 
kamarai jogtanácsos 

Újhegy 2000 Alapítvány 
Támogatott 

Járomi István elnök 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom napirendet. 

Az elnök az SZMSZ 22. § (1) bekezdés 8. pontja alapján javaslatot tesz a 11-17. napirendi 
pontok összevont tárgyalására. 

Elnök: A következő napirendek egészen a tizenegyestől - az eredeti számokat vizsgálva - a 
tizennyolcasig, csak közben kiesik közüle a tizenhatos, mert az hátrébb toltuk Azok mind 
képviselői javaslatok tartalékkeret felhasználására, ezért a napirendek összevont 
tárgyalására teszek javaslatot. Döntéshozatal következik ez ügyben. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal dönt a képviselői keret felhasználásáról szóló 11-17. napirendi pontok összevont 
tárgyalásáról. [350/2023. (X. 19.)] 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. És most megnyitom az összes vonatkozó 
napirendet, amit az összevont tárgyalás keretében napirendre került. 

11. napirendi pont: 
A Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes 

Gyógypedagógiai Módszertani Intézményben udvari játszótér kialakítása céljából a 
Gém-Kapocs Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása 
Előterjesztő: Marksteinné Molnár Julianna önkormányzati képviselő 

12. napirendi pont: 
A Kőbányai Rece-fice Óvoda és a Kőbányai Manóvár Bölcsőde udvarán kerti tárolók 

elhelyezése 
Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő 

13. napirendi pont: 
A Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány részére 

működési célú támogatás nyújtása 
Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő 
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14. napirendi pont: 
Az Életrevaló Karitatív Egyesület részére működési célú támogatás nyújtása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

15. napirendi pont: 
Az 1108 Budapest, Harmat utca 129. szám alatti Társasház támogatása 

Előterjesztő: Molnár Róbert önkormányzati képviselő 

16. napirendi pont: 
A Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és a Kőbányai Polgárok Nyugdíjas Klubja 

részére működési célú támogatás nyújtása 
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor önkormányzati képviselő 

1 7. napirendi pont: 
A Budapest X. Kerületi Kerepesi úti 1. számú Lakásfenntartó Szövetkezet 

támogatása 
Előterjesztő: Huszti-Vouszka András Norbert önkormányzati képviselő 

Elnök: Van-e bármelyikhez kérdés, hozzászólás? Ács Andrea. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót Polgármester úr. (Mikrofonon kívülről érkező jelzésre) 
Elnézést, bocsánat nem nyomtam be a mikrofont. Elnézést, köszönöm szépen a szót. A 
tizennégyes napirendi ponttal kapcsolatban is kérdezhetek most ezek szerint? Az Életre 
Való Karitatív Egyesület, ha jól értettem. Jó én az előterjesztőtől kérdezni szeretnék, meg 
igazából egy megjegyzést tenni. Nem fogom támogatni ezt az előterjesztést, de 
megmondom, hogy miért. Nem a szociális érzéketlenségem miatt, hanem ha jól láttam 
ennek az előterjesztésnek ugye ott van, a levél van hozzátűzve és annak a levélnek a tárgya 
az egyrészt engem kicsit felháborított. Láttam a levélben, hogy az egyesület kettő kérdésben 
fordult hozzánk és az egyik kérdést azt most akkor a Képviselő-testület ezek szerint meg 
fogja oldani, én nem kívánok részt venni a szavazásban. Nem, nem nyomok nemet, hanem 
nem fogok részt venni és azt szeretném megkérdezni, ez ilyen feltételes módban való, 
kérdés, hogy hogy a máshogy a levélnek a második részét bízom benne, hogy nem kívánja 
előterjeszteni egyik képviselőtársam sem, mert abban egy olyan megfogalmazás van, amivel 
én nem igazán értek egyet.Ugye nem tudom, hogy ezt lehet mondani, hogy mi van a levélben 
nem figyeltem, hogy az közzé lett-e téve? (Mikrofonon kívülről érkező jelzésre) Köszönöm 
szépen! Ugye arról van szó, hogy a MÁV telepen és ugye működik ez az egyesület és ugye ott 
van egy iskola, amelyből ugye gyerekek és fogalmazzunk egyszerűen ugye járnak ehhez az 
egyesülethez és a levél írója egy olyan mondatot tett oda, hogy nem biztos, hogy ez az iskola 
ugye a továbbiakban is fenn fog maradni. Fenntartóval nem tudni, hogy mi lesz, és hogy 
Mátrai képviselő úrral már voltak tárgyalások arról, hogy majd az Újhegyre elköltözzön, ha 
jól értettem az Egyesület. Én ezért nem szeretnék részt venni ebben a szavazásban. 
Köszönöm szépen. 

Elnök: Dr. Mátrai Gábor. 

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót tisztelt Polgármester úr. Tisztelt 
Képviselő-testület, tehát nem tárgyalások folytatódtak, hanem az Életre Való Egyesület 
Preszl Évával helyiséget szeretne magának. Egyrészt abból kifolyólag, hogy a működési célú, 
a fűtés megemelkedése és egyéb ... nagyobb helyiség, jobb működés tekintetébe szeretne 
továbblépni és én akkor javasoltam neki, hogy az Újhegyen van egy helyiség, amennyiben 
gondolja akkor keresse meg a Testületet, keresse meg a Polgármestert, illetve a Hivatalt, 
ennyi. Köszönöm szépen. 

Elnök: Papp Zoltán elnök úr. 
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Papp Zoltán: Köszönöm a szót Polgármester úr. Igen, ugye az Életre Való Egyesület az az 
én körzetemben van, én is egyeztettem Preszl Évával a vezetővel. Gáborral is egyeztettünk 
ez ügyben és valóban úgy van, hogy az Életre Való Egyesület úgy gondolja, hogy hogyha a 
másik helyen lenne neki a helyisége, amiben folytatja a tevékenységét, akkor egyrészt több 
gyereket tudna elérni, másrészt szeretne valóban spórolni, mert meglehetősen magas volt 
a fűtésköltség. Annak ellenére, hogy pályáztak ők ide-oda-amoda mindenféle támogatásért, 
nem minden esetben sikerült nekik. Úgyhogy gyakorlatilag jelen pillanatban azt kell, hogy 
mondjam, hogy ilyen informális szinten folyik egyelőre ez a dolog, de a szándék az valóban 
az, hogy az Életre Való Egyesület elköltözzön a MÁV telepről. Köszönöm szépen. 

Elnök: Weeber Tibor alpolgármester úr. 

Weeber Tibor József: Az egyesületet sok éve ismerjük, a munkáját követjük. Azt gondolom 
az a helyes, hogy ha az egyesület nem informális tárgyalásokat kezd el különböző 
képviselőkkel, hanem a Hivatalhoz fordul, mert van ennek egy hivatalos útja. Engem is 
megkereshetett volna, lehet előrébb tartanánk. Tehát mivel helyiség egyébként két 
alpolgármester területe is a történet, és akkor nem keletkezik esetleg olyan érzés egyes 
képviselőkbe, hogy ők kimaradnak, vagy előtérbe kerülnek ebbe az ügybe, hiszen mindig az 
ügy a fontos és általában az a tapasztalat, hogy az ügyek akkor haladnak gyorsan és flottul, 
ha egyfajta szolgálati utat betartunk. Tehát a jelzést mindig örömmel vesszük, de az ilyen 
tárgyalásokat azt én magam sem szoktam kettesben folytatni, vagy többesben sem egy 
egyesülettel, hanem a Hivatal bevonásával tesszük ezt meg. Semmi probléma nem történt 
egyébként, csak a félreértés ebből adódik, tehát azért mondom, hogy ez az egyszerűbb útja. 
Így az első rész az teljesen egyértelmű, bár nyilván nem örömteli, hogy ennek az 
egyesületnek ilyen pluszkiadást okozott, mint ahogy a kerületnek is. A másik a helyszín, 
amit fölvetett az pedig lényegesen többe kerülne. Többszörösen nagyobb is, távfűtött 
terület, tehát az semmiképp se jó megoldás. Ugye ezt rögtön lehetett volna mondani 
mondjuk, ha akár, ha ismerik a Képviselő urak, hogy ez az egyesület problémáját nem 
megoldja, hanem növelné, hogyha ezt adnánk neki. Úgyhogy foglalkozunk nyilván a 
kérésével, de ehhez olyan helyszínt kell találjunk, ahol ő ténylegesen hosszabb távon is 
eredményesen tud működni, és a kiadásai sem nőnek Hiszen az ő kiadásainak növekedése 
egyelőre úgy tűnik, hogy a mi kiadásaink növekedését jelentik, mivel nem nagyon tud más 
helyekről támogatásokat-kapni. 

Elnök: Papp Zoltán következik. 

Papp Zoltán: Köszönöm szépen a szót. Én úgy gondolom, hogy a szolgálati út be volt tartva, 
hiszen engem kerestek meg legelőször, mint a körzet képviselőjét és ugye pont nemrég 
hallottuk Radványi alpolgármester úrtól, hogy ne egyből ide, a Testület elé kerüljenek a 
dolgok, hanem előtte legyen erről egyeztetés. Ezt az egyeztetést kezdtük meg úgyhogy, sőt 
nemcsak Gáborral, hanem Polgármester úrral is volt erről, tehát váltottunk erről szólt, 
úgyhogy azt gondolom, hogy ez a része ez rendben volt. A helyiséggel kapcsolatban egyelőre 
ugye csak ötletként vetődött fel az a bizonyos helyiség, amiről Alpolgármester úr most 
említést tett és ott valóban jóval nagyobb lenne a költség, de én azt vettem ki a, Preszl Éva 
szavaiból, hogy ő nem ahhoz a helyiséghez ragaszkodik, tehát nem azt jelenti, hogy ő 
mindenképpen oda szeretne. Ez felmerült, mint lehetőség. Megvizsgáltuk, láttuk, hogy 
sajnos ott a költség az még magasabb lenne, és gyakorlatilag el is vetettük. Ő, ahogy 
említettem annyit szeretne, hogy, hogy egy olyan helyiségbe költöztetni az egész 
egyesületet, ahol jóval többen el fogják érni. Köszönöm szépen. 

Elnök: Marksteinné Molnár Julianna. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Hallgatva a vitát, azt gondolom, hogy 
egy megjegyzés kikívánkozik belőlem. A hídon, akkor kell átmenni, ha odaértünk a folyóhoz. 
Most egy olyan történetről beszélgetünk itt, ami nem tárgya az előterjesztésnek. Ez az 
előterjesztés arról szól, hogy ez az Egyesület igen jó munkát végez ezen a területen, 
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értékeljük, viszont a helyiség rezsiköltsége oly magas, amit nem tud kifizetni. Ehhez 
szeretnénk támogatást nyújtani neki, mert azt gondolom, hogy abban mindannyian 
egyetértünk, hogy ezt a támogatást szeretnénk biztosítani, hogy az egyesület ezeket a 
gyerekeket minél magasabb színvonalon, minél komfortosabban el tudja látni. Én azt 
gondolom, hogy akkor beszéljünk majd a helyiségkérelméről, ha ez elénk kerül. Tudom a 
levél tartalmazza, ami melléklete, de az egy melléklet és az előterjesztés másról szól. Az 
előterjesztés kifejezetten csak a rezsitámogatásról, hatszázezer forintról szól. Én ezt 
támogatni tudom és kérem, hogy a Képviselőtársaim is támogassák. Köszönöm. 

Elnök: Dr. Mátrai Gábor következik. 

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm a szót. Igen visszatérve tehát csatlakoznék Julikához, 
csatlakoznék Papp Zoltán képviselő úrhoz is. Igen, tehát az előterjesztés erről szól. Tehát 
Zoli a körzetnek a képviselője, őt megkereste a Preszl Éva ezzel kapcsolatosan. Hasonlóan 
igazából korábban kerületben működő - KEF - Kábítószerügyi Egyeztető Fórumnak is a 
tagja voltam. Tehát ismerjük korábbról is Évát, ismerjük a munkásságát, a gyerekekkel 
folytatott tevékenységét. Tehát semmiféle szolgálati út megkerülése, vagy egyéb nincs ez, 
informálisan csak szeretett volna erről beszélni, hogy a jövőben milyen lehetőségek vannak 
Természetesen, ahogy előbb említette Zoli is, megvizsgálták, a helyiség nem megfelelő. 
Természetesen kérjük és szeretnénk, hogyha ez az Életre Való Egyesület továbbra is tudna 
működni a kerületben és megfelelő színvonalon tudna működni, tehát ugyanúgy 
szorgalmaztuk is akkor, hogy a Polgármester úrral vegye fel a kapcsolatot, illetve a 
Hivatallal. Tehát semmiféle szolgálati út, illetve egyéb kikerülése nem történt, de úgy 
gondolom, azért, hogy megválasztott önkormányzati képviselőként, ha hozzánk fordul egy 
választópolgár, hozzánk fordul egy lakos, akkor természetesen megpróbálunk segíteni. Erre 
választottak meg minket, erre kértek meg minket, úgyhogy így gondolom, hogy ez így 
korrekt és természetesen, ahogy Képviselőasszony mondta, Julika a hatszázezer forintos 
támogatás kérelmével fordult ide a Testülethez. Ennek a támogatását, hát én úgy gondolom, 
hogy mindenki jó szívvel támogassa, én is azt fogom megtenni! Köszönöm szépen. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Javítson ki Polgármester úr, vagy Jegyző úr, de 
hogyha én eltérnék a napirend tárgyától, akkor, ha jól tudom, Polgármester úr szólíthat fel 
arra, hogy térjek rá a napirendre. De nem hiszem, hogy Képviselőasszony fel kellene, hogy 
szólítson engem, hogy nem beszélhetek olyanról, amiről nem az előterjesztés szól. De, ha 
nem így van akkor, de kérem, hogy válaszoljon jó? Tehát, hogyha eltérek a napirendtől, 
akkor nem hiszem, hogy a velem szemben ülő, vagy bármelyik Képviselőtársam, hogy 
engem felszólíthat, hogy ne beszéljek erről. Engem a szolgálati út be, tehát én nem a 
szolgálati útról beszéltem. Én azt kifogásoltam, és ha itt van előttem a levél, akkor föl fogom 
belőle olvasni, hogy „a MÁV telepen tavaly hatvannégy gyerek, eddig ötvennégy gyerek 
fordult meg. A szemben lévő iskolából is járnak többen. Ennek az iskolának a fenntartója 
nehéz anyagi helyzetbe k_erült és bizonytalan, hogy az iskolát meddig tudja működtetni. dr. 
Mátrai Gáborral történt beszélgetés során elmondta, hogy nagyon sok gyerek él Újhegyen 
és a szolgáltatásunkra ott nagy szükség lenne." Én ebből a mondatból azt gondolom, hogy 
különbség van téve a MÁV-telepi gyerekek, meg az újhegyi gyerekek között. És még egy 
megjegyzés, tehát nekem ezzel van problémám, és ha majd idekerül elénk, akkor is el fogom 
mondani, hogy problémám lesz vele. Egyébként meg annyit, hogy például Papp Zoltán 
képviselő úrnak a neve nincs benne a levélben, ez csak egy megjegyzés, de ennek, ettől 
függetlenül nem fogok részt venni a szavazásban. Köszönöm szépen. 

Elnök: Weeber Tibor alpolgármester úr. 

Weeber Tibor József: Igen, én azt gondolom a hozzászólások azok elindítanak 
gondolkodásokat. Tehát valaki hozzászól, akkor nyilván ezzel egyfajta lehetőséget biztosít 
a többieknek is, kevésbé pontos vagy lényegtelen hozzászólásokra. Én sem, amikor 
reagáltam nem azt jeleztem, hogy bármiféle sértődés lenne, vagy, hogy itt valami nagy dolog 
történt volna. Azt próbáltam csak jelezni, hogy ahol számos esetben mondjuk megkerestek 
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engem, mondjuk lakásügyekben én minden ilyen ügyet értelemszerűen ahhoz az 
alpolgármesterhez irányítok, akinek ez a feladata. Azért keresnek meg minket képviselőket 
is egyrészt, hogy lobbizzanak, másrészt, mert nem is biztos, hogy tudják, hogy kit 
keressenek meg, vagy időben éppen abba a képviselőbe futottak bele és ezért neki szólnak. 
Ezzel nincs semmi probléma. Itt csak az a lényeg, hogyha azt akarjuk, hogy az ügy érdemi és 
gyors módon intéződjön - én csak erre reagáltam akkor-, akkor ezeket, ezek megtehetők 
és nyilvánvaló nem várhatjuk el egy egyesületi vezetőtől, hogy tisztában legyen azzal a 
működéssel, ahogy működik az önkormányzat. Mi viszont már tisztában vagyunk, tehát 
semmiféle, nem én semmiféle érzékenységet érinteni, hiszen a képviselőknek mindehhez 
joguk van, a saját területeken, csak azt mondtam, hogy például engem ez ügyben, hozzám 
nem jött információ csak akkor, amikor már ezt hallottam. Egyébként én rögtön tovább
küldtem volna, mivel helyiségről van ezt a részét. A helyiség ügyet rögtön továbbküldtem 
volna annak, akihez tartoznak ezek, hiszen értelemszerűen ő tudja a Hivatalba megkeresni 
azokat, akik ezeket ismeri, úgyhogy nem akartam ekkora vitát generálni én sem, de az 
tudhatja minden ember, hogyha hozzászól, akkor onnantól kezdve és mondjuk, akkor 
elindul egy egyfajta vita, ~gyhogy ez meg így természetes. 

Elnök: No, nincs további. Ács Andrea. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen. Az utolsó megjegyzésem lesz. Itt van-e a teremben az Életre 
Való Karitatív Egyesület vezetője, ha nincs akkor, mert nincs? Miért nem érzi szükségét 
ilyenkor annak, hogy idejöjjön és személyesen elmondja a kérését? Meg lett-e hívva? Én 
nagyon szívesen megismerném őt. Köszönöm. 

Elnök: Természetesen a nyilvános testületi ülésre mindenki meg van hívva Kőbányáról, sőt 
Kőbányán kívülről is. Ma tárgyalunk harmincegy-néhány napirendet. Viszonylag keveseket 
látok, akik eljöttek volna a napirendjük tárgyalásához, mint ahogy Preszl Éva programjain 
is részt lehetett volna venni az elmúlt évek során. Viszonylag kevés képviselővel találkoztam 
ezt is el kell mondani, ahol meg lehetett volna ismerkedni Preszl Évával, vagy a 
tevékenységével, vagy az általa felkarolt gyerekek helyzetével, sorsával. Nem ebben a 
teremben mutatkozik meg ez, hanem máshol. Azt is tudni kell, hogy Preszl Éva egyébként 
annak az iskolának tanára, amelyről szó esik, amely szemben van - már nem, nyilván volt, 
de tanára volt. Régen dolgozik azon a területen, Pongrác-telepen, MÁV-telepen, Pongrác
telep mind a két oldalán és igen elkötelezett módon karolja fel a nehezebb sorsú 
gyermekeket, úgyhogy megkérdőjelezni bármit is az ő tevékenységéből, hogy különbséget 
tenne újhegyi vagy máshol élő gyermekek között azt gondolom, helytelen . A napirend pedig 
véletlenül keveredett ide, ezért elnézést kérek, mert belesimult nekem a képviselői 
előterjesztések körébe, de ez nem az. Így nem is itt kéne tárgyalunk az összevont napirendek 
között, de mert összevontuk tárgyalható ily módon is, ezzel nincs gond, de ha figyelmesebb 
vagyok, akkor ezt ugyanúgy, mint az MLSZ napirendet máshova soroltam volna. Szeretném 
kérdezni, hogy ezzel együtt is, az összevont napirendek esetében a döntéshozatal történhet
e együttesen, vagy valamelyik napirendnél külön szeretne valaki szavazni? Ács Andrea. 

Ács Andrea ügyrendi felszólalása: Köszönöm szépen, ha lehet akkor ennél a napirendnél 
külön szavazzunk. Köszönöm. 

Elnök: Ez ügyrendi hozzászólás volt, csak rossz gombot nyomott Képviselő. Tehát a 
tizennégyesről külön fogunk szavazni. Módszerként javaslom is, hogy akkor a 
tizennégyesről döntsünk az összevont napirendek közül először. Tehát a tizennegyedik 
napirendben szereplő határozati javaslatról szavazunk most. Indítom a szavazást! 

351/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
az Életrevaló Karitatív Egyesület részére működési célú támogatás nyújtásáról 
(14 igen, 1 ellenszavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Életrevaló 
Karitatív Egyesület (székhelye: 1101 Budapest, Vaskő utca 1. 3. lh. fszt. 14., bírósági 
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nyilvántartási száma: 13-02-0002654, adószáma: 18683 7 58-1-42, képviseli: Malasits-Földi 
Bernadett elnök) részére 600 OOO Ft működési célú támogatást nyújt a közüzemi 
költségeinek fedezése céljából a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. 
évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti támogatási 
szerződés megkötésére, az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a 
költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: 14 igen 1 nem szavazattal döntöttünk. Úgy ítélem meg, hogy - de cáfoljanak majd a 
Képviselőtársaim, hogyha rosszul gondolom, hogy - a többi összevont napirend határozati 
javaslatairól tudunk egyben dönteni. Nincs ellentétes javaslat, úgyhogy most szavazzunk 
azokról a határozati java~latokról. (Indítja a szavazást.) 

352/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézményben udvari játszótér kialakítása céljából a 
Gém-Kapocs Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Gém-Kapocs 
Alapítvány (székhelye: 1078 Budapest, Hernád utca 40. 4. emelet 40., adószáma: 19340256-
1-42, képviseli: Némethné Varga Ibolya elnök) részére 3 044 190 Ft felhalmozási célú 
támogatást nyújt a Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és 
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézményben udvari játszótér kialakítása céljából 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 
3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. 
melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti támogatási 
szerződés 1. melléklet szerinti tartalommal történő megkötésére, továbbá felkéri az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 
átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

1. melléklet a 352/2023. (X 19.) KÖKT határozathoz 

TÁMOGATÁSI SZERZŐDÉS 

amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
(székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR száma: 735737, adószáma: 15735739-
2-42, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11784009-15510000, képviseli: D. Kovács Róbert 
Antal polgármester megbízásából Radványi Gábor alpolgármester) mint támogató (a 
továbbiakban: Támogató), 

másrészről a Gém-Kapocs Alapítvány (székhelye: 1078 Budapest, Hernád utca 40. 4. 
emelet 40., bírósági ügyszáma: 0100/Pk.60197 /2022., bírósági nyilvántartási száma: 01-
01-0013310, adószáma:· 19340256-1-42, bankszámlaszáma: ERSTE Bank Hungary Zrt. 
11600006-00000000-98957613, képviseli: Némethné Varga Ibolya elnök) mint támogatott 
(a továbbiakban: Támogatott), 

együttesen szerződő felek (a továbbiakban: Felek) között az alulírott napon és helyen, az 
alábbi feltételekkel. 
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1. A Felek megállapítják, hogy a Támogatott a Budapest Főváros X. kerület közigazgatási 
területén működő - a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:378. §-a, az 
egyesülési jogról, a közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek működéséről és 
támogatásáról szóló 2011. évi CLXXV. törvény 2. § 6. pont c) alpontja alapján - önálló jogi 
személyiséggel rendelkező civil szervezet, amelynek alapszabálya szerinti célja többek 
között a Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény szakmai munkájának sokoldalú támogatása, 
hozzájárulás az intézménybe járó gyermekek, a tanulók társadalmi beilleszkedésének 
elősegítéséhez, esélyegyenlőségük növeléséhez, a fogyatékkal élő személyek iránti 
társadalmi érzékenyítés elősegítése. 

2. A Támogató a jelen szerződéssel 3 044 190 Ft, azaz hárommillió-negyvennégyezer
egyszázkilencven forint összegű felhalmozási célú támogatást nyújt a Támogatott részére, 
amelynek fedezete a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi 
költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendeletben rendelkezésre áll. 

A jelen szerződésben meghatározott cél megvalósítása során esetlegesen felmerülő 

többletköltség a Támogatottat terheli, a Támogató a támogatási összegen felül további 
forrás biztosítását nem vállalja. 

A Támogatott a támogatás terhére a kétszázezer forint értékhatárt meghaladó értékű 
árubeszerzésre vagy szolgáltatás megrendelésére kizárólag írásban vállalhat 
kötelezettséget. 

3. A támogatás formája egyszeri, vissza nem térítendő támogatás. A támogatott tevékenység 
kormányzati funkció kódja: 084032 Civil szervezetek programtámogatása. 

4. A támogatás felhasználható a Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, 
Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézményben udvari 
játszótér kialakításával összefüggő költségekre. 

5. A támogatás nem használható fel menedzserszerződés alapján bér- és bérjellegű 
kifizetésekre, tanácsadói díjakra, adó-, illeték- vagy köztehertartozás kiegyenlítésére. 

6. A támogatás folyósításának feltétele, hogy a Támogatott a 2022. évi működéséről, vagyoni, 
pénzügyi és jövedelmi helyzetéről az üzleti év könyveinek lezárását követően az üzleti év 
utolsó napjával készített beszámolót a nyilvántartást vezető bíróságnál letétbe helyezze, és 
a letétbe helyezés tényét a Támogató felé kétséget kizáróan igazolja. 

7. A támogatás folyósítására a 6. pontban foglalt feltétel teljesítését, valamint a jelen 
szerződés Felek által történő aláírását követő 15 napon belül kerül sor átutalás útján a 
Támogatott 11600006-00000000-98957613 számú bankszámlájára. 

8. A Támogatott köteles a támogatási összeg felhasználásáról 2024. július 31-éig tételesen 
elszámolni és írásos, szakmai beszámolót készíteni a Támogató részére. A támogatás 
felhasználásáról szóló beszámolóban ismertetni kell a támogatás rendeltetésszerű 

felhasználásának körülményeit, valamint tájékoztatást kell adni a Támogatott 
tevékenységéről. A Támogatott kizárólag a 2023. november 15-e és a 2024. június 30-a 
közötti időszakban kiállított és pénzügyileg teljesített számlákat számolhatja el. 

9. A Támogatott köteles a támogatás összegét egyéb pénzeszközeitől elkülönítetten kezelni, 
illetve nyilvántartani arra is figyelemmel, hogy a támogatás felhasználásának mértékéről a 
Támogató megkeresésére naprakész információkkal tudjon szolgálni. 

10. A pénzügyi elszámoláshoz a Támogató által meghatározott és elektronikusan 
rendelkezésre bocsátott számlaösszesítőt kell használni, valamint csatolni kell a számviteli, 
pénzügyi teljesítést igazoló dokumentumok hitelesített másolatait (számla, szerződés, 
egyéb számviteli, illetve pénzügyi teljesítést igazoló bizonylatok) az 1. mellékletben 
meghatározott módon, valamint a pénzügyi teljességi nyilatkozat eredeti példányát. A 
Támogatott törvényes képviselője az elszámolás főösszesítőjén cégszerű aláírásával 
igazolja, hogy a támogatást a szerződésben meghatározott célra fordította, az elszámolás 
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iratai valósak, és üzleti könyveiben valamennyit nyilvántartja a rá vonatkozó számviteli 
szabályok szerint. 

11. A Támogató a kifizetett összeg felhasználását jogosult ellenőrizni, az ellenőrzést a 
Támogatott köteles elősegíteni az adatoknak, iratoknak az ellenőr rendelkezésére 
bocsátásával, továbbá előre egyeztetett időpontban és módon a helyszínen e célból 
rendelkezésre állni. 

12. A Támogatott a · támogatás felhasználásáról köteles elkülönített számviteli 
nyilvántartást vezetni, továbbá a támogatással kapcsolatos iratokat, valamint a támogatás 
felhasználást alátámasztó dokumentumokat, számviteli bizonylatokat a Támogató által 
történő jóváhagyástól számított 10 évig megőrizni. 

13. A Támogatott a jelen szerződésben rögzített adataiban, illetve nyilatkozataiban, 
valamint a dokumentumok őrzési helyében bekövetkezett változást 8 napon belül köteles 
írásban bejelenteni a Támogató részére. 

14. Kapcsolattartásra és.ellenőrzésre jogosult a Támogató részéről: 
a) a Kőbányai Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és 

Civilkapcsolati Osztály, 
b) a Belső Ellenőrzési Osztály. 

Kapcsolattartó a Támogatott részéről: Némethné Varga Ibolya elnök. 

15. A Támogatott törvényes képviselője kijelenti, hogy 
a) a jelen támogatási szerződésben foglalt adatok, információk teljes körűek, valódiak, 

hitelesek, 
b) a Támogatottnak nem áll fenn tartozása a Támogatóval, önkormányzati költségvetési 

szervvel és a Támogató kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 
e) a Támogatott megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének, 
dJ a Támogatott a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény ( a továbbiakban: Nvtv.) 

3. § (1) bekezdés 1. pont c) alpontja, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény (a továbbiakban: Áht.) szerinti átlátható szervezetnek minősül, az erre 
vonatkozó nyilatkozata a szerződés 2. melléklete, 

e) a Támogatott nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, ellene 
jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, 
jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban, 

f) a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény 
6. §-ában foglalt kizáró körülmények a Támogatottal szemben nem állnak fenn, 

g) a Támogatottnak nincs 60 napon túli lejárt és ki nem egyenlített köztartozása (adó, vám, 
járulék), 

h) a Támogatottnak az államháztartás alrendszereiből folyósított támogatásból eredő lejárt 
és ki nem egyenlített fizetési kötelezettsége nincs, 

i) a Támogatott a támogatás tekintetében adólevonási joggal nem rendelkezik. 

A 15. pont a)-h) alpontjában foglalt körülmények nyilatkozat szerinti fennállása a támogatás 
nyújtásának feltétele. 

16. A Támogatott a jelen támogatási szerződés aláírásával tudomásul veszi, hogy az Állami 
Számvevőszék vizsgálhatja a támogatás felhasználását, a jelen támogatási szerződést és a 
támogatás felhasználása során keletkező további megállapodásokat. 

17. A Támogatott a megvalósítást akadályozó, befolyásoló körülményekről, tényezőkről a 
Támogató kapcsolattartóját haladéktalanul írásban köteles értesíteni. A Támogatott köteles 
a saját szervezete bejegyzéséről szóló bírósági végzés, hatósági engedélyek vagy a létesítő 
okirat vonatkozásában bekövetkezett változásról 8 napon belül írásban tájékoztatást adni, 
szükség esetén a jelen szerződés módosítását kezdeményezni. 

18. A Támogatott köteles egy összegben visszafizetni a támogatásnak 
a) a nem támogatási célra felhasznált, valamint 
b) a nem szabályszerűen elszámolt 
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részét annak a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával 
együtt az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A 
határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes 
jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 

19. Amennyiben a Támogatott a szerződés szerinti támogatási célt teljes egészében 
megvalósítja, a kapott összeget azonban nem költi el maradéktalanul, úgy a Támogatottnak 
a támogatás fennmaradó részét ügyleti kamatoktól mentesen kell visszafizetnie. 
Amennyiben a Támogatott a támogatási célt nem valósítja meg teljes egészében, úgy köteles 
egyösszegben visszafizetni a támogatás fel nem használt részét annak a jegybanki 
alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával együtt az elszámolásra 
rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A határidő elmulasztása esetén 
a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki alapkamattal 
megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 

20. A 18. pont alapján kell eljárni, ha a Támogató a 8. pontban meghatározott elszámolást, 
illetve beszámolót részben vagy egészben nem fogadja el. Erről a Támogató 15 napon belül 
értesíti a Támogatottat, a•visszafizetési határidő további 15 nap. 

21. A Támogató jogosult a szerződéstől írásban azonnali hatállyal elállni, ha a Támogatott 
vonatkozásában az alábbiak közül bármelyik feltétel bekövetkezik: 
a) a 15. pont a)-h) alpontjában foglalt körülményeiben bekövetkezett változás miatt a 

támogatásra nem lett volna jogosult, 
b) a támogatott tevékenység megvalósítása meghiúsul, 
e) szerződésszegést követ el, és akadályozza a támogatás felhasználásának ellenőrzését, 
dJ elmulasztja a 17. pontban foglalt bejelentési kötelezettségét, illetve a 8. pontban foglalt 

elszámolási és beszámolási kötelezettségét. 

22. Elállás esetén a támogatás teljes összegét vissza kell fizetni az erről szóló értesítés 
közlését követő 15 napon belül a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű 
ügyleti kamattal együtt. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári 
félév első napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot 
is fizetni kell. 

23. A Felek rögzítik, hogy a szerződés megkötése és teljesítése során a szerződéssel 
összefüggésben természetes személy alkalmazottaik, képviselőik, közreműködőik (a 
továbbiakban együttesen: Közreműködő) személyes adatának kezelésére kerül sor. Saját 
Közreműködője tekintetében mindegyik Fél adatkezelő, az adatkezelő Fél Közreműködője 
tekintetében a másik Fél a címzett. A Felek a Közreműködők személyes adatát a szerződés 
kezelése, a szerződés teljesítése során a dokumentumok nyilvántartása, számlakezelés, 
valamint az üzleti partnerek elérhetőségének szervezeti egység szintű nyilvántartása 
céljából kezelik, a teljesítéshez, a jogi igény érvényesítéséhez és a számlázáshoz, valamint a 
vonatkozó jogszabályi rendelkezéseknek való megfeleléshez szükséges időtartamig. A Felek 
kijelentik, hogy saját Közreműködőiket az adatkezelésről tájékoztatták. 
Felek tudomással bírnak arról, hogy a jelen pontban foglalt kötelezettségük nem 
teljesítéséből vagy késedelmes teljesítéséből eredő következményért teljes kártérítési 
felelősséggel tartoznak. 

24. A jelen szerződést a Felek közös megegyezéssel írásban, a jelen szerződés 8. pontjában 
meghatározott elszámolási határidőt megelőzően módosíthatják. A szerződés módosítása 
nem irányulhat a támogatott tevékenység eredeti céljának megváltoztatására. A jelen 
szerződésben nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. 
törvény, az Nvtv., az Áht., az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 
368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet, valamint az egyéb jogszabályok vonatkozó 
rendelkezései az irányadók. 

25. A jelen szerződés négy oldalon három példányban készült, amelynek elválaszthatatlan 
részét képezi az 1. és 2. melléklet. 
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A Felek a jelen szerződést elolvasás és értelmezés után mint akaratukkal mindenben 
egyezőt jóváhagyólag aláírják. 

Budapest, 2023. október,, " Budapest, 2023. október,, " 

Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 

Támogató 
D. Kovács Róbert Antal polgármester 

megbízásából 
Radványi Gábor alpolgármester 

Pénzügyi ellenjegyzés: 

Novák Andrea 
osztályvezető 

Szakmai ellenjegyzés: 

Kálmánné Szabó Judit 
osztályvezető 

Jogi ellenjegyzés: 

Dr. Kappel Patrícia 
kamarai jogtanácsos 

Gém-Kapocs Alapítvány 
Támogatott 

Némethné Varga Ibolya elnök 

1. melléklet a támogatási szerződéshez 

Az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja 

1. A Támogatott az eredeti számlára kézírással rávezeti, vagy az erre a célra elkészített 
bélyegző lenyomatával feltünteti - még megküldés előtt - az alábbi tartalmú szöveget: 

„A kifizetést a KCO / /2023. számú támogatási szerződés tárgyára elkülönített 
támogatási összegből fedeztem." 

Ezt követően a Támogatott törvényes képviselője a számlát cégszerű aláírásával és 
bélyegzőlenyomatával látja el. 

2. Az 1. pontban foglaltaknak a számlára történő rávezetése után az eredeti számláról a 
Támogatott fénymásolatot készít. A másolt számlára a következő szöveget vezeti rá: 

,,A számla az eredetivel mindenben megegyező hiteles másolat." 

Ezt követően a Támogatott törvényes képviselője a számlamásolatot cégszerű aláírásával 
és bélyegzőlenyomatával látja el. 

3. A pénzügyi elszámoláshoz az elszámolni kívánt kiadások számviteli bizonylatainak 
adatait tartalmazó számlaösszesítő eredeti, a Támogatott törvényes képviselője által 
cégszerűen aláírt példányát kell beküldeni. A pénzügyi elszámoláshoz beküldendő 

számvitelibizonylat-másolatokat sorszámozni kell a számlaösszesítő sorrendjével 
megegyezően, hogy a tételes ellenőrzés során a költségek, kifizetések egyértelműen 
azonosíthatók legyenek. -Továbbá a számlaösszesítő szerinti azonos sorszámmal ellátott 
dokumentumok csoportosítva kerüljenek benyújtásra, pl. a számlaösszesítőben az 1. 
sorszámmal rendelkező számla mögött megtalálható legyen ugyanezen számlához 
kapcsolódó kifizetést igazoló dokumentum, szerződés is. 
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353/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Rece-fice Óvoda és Kőbányai Manóvár Bölcsőde udvarán kerti tárolók 
elhelyezéséről 

(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete elrendeli a 
Kőbányai Rece-fice Óvoda és a Kőbányai Manóvár Bölcsőde udvarán kerti tárolók 
elhelyezését, amelyre a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi 
költségvetéséről szóló 3/2023. (11. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére 
bruttó 1 834 026 Ft (1 444 115 Ft+ 389 911 Ft áfa) összeget biztosít a költségvetési rendelet 
10. mellékletében a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. rendelkezési jogkörében. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás 

végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a 
szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

354/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány részére 
működési célú támogatás nyújtásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Havasi Gyopár 
Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány (székhelye: 1105 Budapest, Bánya utca 
31. 1. emelet 7., adószáma: 18158469-1-42, képviseli: Mihalicska Terézia elnök) részére 
500 OOO Ft működési célú támogatást nyújt kirándulás megszervezésével kapcsolatos 
költségek fedezése céljából a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi 
költségvetéséről szóló 3/2023. (11. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti támogatási 
szerződés megkötésére, az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a 
költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

355/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
az 1108 Budapest, Harmat utca 129. szám alatti Társasház támogatásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. 
kerület, Harmat utca 129. szám alatti Társasház [székhely: 1108 Budapest, Harmat utca 129., 
adószám: 20843296-1-42, bankszámlaszám: Erste Bank Hungary Zrt. 11600006-
00000000-37418054, közös képviseletre jogosult: Pintér János Gábor egyéni vállalkozó, 
közös képviselő (székhelye: 1108 Budapest, Harmat utca 129. A ép. Tt em. 41., adószáma: 
67286762-1-42, nyilvántartási száma: 44720135)] részére 200 OOO Ft összegű felhalmozási 
célú támogatást nyújt az 1108 Budapest, Harmat utca 129. szám alatti Társasház kertjébe 
kerti bútorok beszerzésére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi 
költségvetéséről szóló _3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti támogatási 
szerződés megkötésére, továbbá felkéri az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, 
valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: azonnal 
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Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

356/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és a Kőbányai Polgárok Nyugdíjas Klubja részére 
működési célú támogatás nyújtásáról 
(15 igen, egyhangú szava_zattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma 
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. (székhelye: 1105 Budapest, Szent László tér 7-14., 
adószáma: 25307610-2-42, képviseli: Győrffy László Attila ügyvezető) részére 50 OOO Ft 
működési célú támogatást nyújt a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub programjának 
támogatása céljából a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi 
költségvetéséről szóló 3/2023. (11. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére 
a költségvetési rendelet 8. melléklet 105. sorára (Kőrösi Nonprofit Kft.) történő 

átcsoportosítással. 
2. A Képviselő-testület a Szociális Védegylet (székhelye: 1102 Budapest, Állomás utca 11., 
adószáma: 18193635-1-42, képviseli: Marksteinné Molnár Julianna elnök) részére 50 OOO Ft 
működési célú támogatást nyújt a Kőbányai Polgárok Nyugdíjas Klubja programjának 
támogatása céljából a költségvetési rendelet 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület 

általános tartaléka) terhére a költségvetési rendelet 8. melléklet 100. sorára (Szociális 
Védegylet) történő átcsoportosítással. 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. és a 2. pont szerinti támogatási 
szerződés megkötésére, az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a 
költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

357 /2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Budapest X. Kerületi Kerepesi úti 1. számú Lakásfenntartó Szövetkezet 
támogatásáról · 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. 
Kerületi Kerepesi úti 1. számú Lakásfenntartó Szövetkezet (székhelye: 1106 Budapest, 
Gépmadár utca 14., adószáma: 10102581-1-42, cégjegyzékszáma: 01-02-052900, 
képviseletre jogosult: Kohári István ügyvezető elnök) részére 6 OOO OOO Ft összegű 
felhalmozási célú támogatást nyújt a Budapest X. kerület, Gépmadár utca 10-20. szám alatti 
épület főbejárati lépcsőinek felújítására a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 

Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (11. 23.) önkormányzati rendelet (a 
továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános 
tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti támogatási 
szerződés 1. melléklet szerinti tartalommal történő megkötésére, továbbá felkéri az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 
átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

1. melléklet a 357 /2023. (X 19.) KÖKT határozathoz 

TÁMOGATÁSI SZERZŐDÉS 
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amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
(székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR száma: 735737, bankszámlaszáma: 
OTP Bank Nyrt. 11784009-15510000, képviseli D. Kovács Róbert Antal polgármester mint 
támogató (a továbbiakban: Támogató), 

másrészről a Budapest X. Kerületi Kerepesi úti 1. számú Lakásfenntartó Szövetkezet 
(székhelye: 1106 Budapest, Gépmadár utca 14., adószáma: 10102581-1-42, 
cégjegyzékszáma: 01-02-052900, bankszámlaszáma: OTP 11710002-20023917, 
képviseletre jogosult: Kohári István ügyvezető elnök) mint kedvezményezett (a 
továbbiakban: Kedvezményezett), 

(a továbbiakban: együttesen Felek) között az alulírott helyen és időben az alábbi feltételek 
mellett: 

1. A Kedvezményezett kérelmet nyújtott be, amelyről Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. Kerületi Kerepesi úti 1. számú 
Lakásfenntartó Szövetkezet támogatásáról szóló 357 /2023. (X. 19.) KÖKT határozatával 
döntött. . 

2. A Támogató 6 OOO OOO Ft, azaz hatmillió forint felhalmozási célú támogatást nyújt a 
Kedvezményezettnek az 1106 Budapest, Gépmadár utca 10-20. szám alatti szövetkezeti ház 
főbejárati lépcsői felújítási munkálatainak megvalósításához, melynek fedezete a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) 
önkormányzati rendelet 12. melléklet 4. során biztosított. A jelen szerződésben 

meghatározott cél megvalósítása során esetlegesen felmerülő többletköltség a 
Kedvezményezettet terheli, a Támogató a támogatási összegen felül további forrás 
biztosítását nem vállalja. 

3. A támogatás formája vissza nem térítendő támogatás. A támogatott tevékenység 
kormányzati funkciókódja: 062020 Településfejlesztési projektek és támogatásuk. 

4. A támogatás kizárólag a kérelemben a Kedvezményezett által megjelölt, az 1106 
Budapest Gépmadár utca 10-20. számú ingatlan főbejárati lépcsőinek felújításával 
kapcsolatos munkára használható fel a kérelem mellékletében részletezett műszaki 
tartalommal. A Kedvezményezett köteles az épület felújítás előtti és utáni állapotát 
fotódokumentációval bemutatni. A Kedvezményezett a támogatás terhére a kétszázezer 
forint értékhatárt meghaladó értékű árubeszerzésére vagy szolgáltatás megrendelésére 
kizárólag írásban vállalhat kötelezettséget. 

5. A felújítási munka elvégzésének végső határideje: 2024. április 15„ A Támogató 
képviselője jogosult a fejlesztési munkák egyes munkafolyamatait nyomon követni és 
ellenőrizni. 

6. A támogatás átutalására a Kedvezményezett részére a szerződés aláírását követő 
tizenöt napon belül kerül sor a Kedvezményezett fent megjelölt fizetési számlájára, egy 
összegben. 

7. A Kedvezményezett a támogatást a felújítási céllal összefüggésben felmerülő és 
kifizetett költségekre jogosult felhasználni. A felhasználásról 2024. május 31-éig köteles 
tételesen elszámolni és szöveges beszámolót készíteni a Támogató részére. 

8. A pénzügyi elszámoláshoz a Kedvezményezett köteles csatolni a 2023. október 13. és 
2024. április 15. napja között kiállított, a számviteli, pénzügyi teljesítést igazoló 
dokumentumok hitelesített másolatait (számla, szerződés, egyéb számviteli, illetve 
pénzügyi teljesítést igazoló bizonylatok). A Kedvezményezett képviselője az elszámolás 
főösszesítőjén aláírásával igazolja, hogy a támogatást a szerződésben meghatározott célra 
fordította, az elszámolás iratai valósak, és üzleti könyveiben valamennyit nyilvántartja a rá 
vonatkozó számviteli szabályok szerint. 
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9. A Kedvezményezett a támogatás felhasználásáról szóló beszámolóban ismerteti a 
támogatás rendeltetésszerű felhasználását, a támogatásból megvalósított feladatokat, elért 
eredményeket. 

10. A Támogató a kifizetett összeg felhasználását a felújítás valamennyi fázisában jogosult 
ellenőrizni, az ellenőrzést a Kedvezményezett köteles elősegíteni a felújítás helyszínének 
bemutatásával, az adatoknak, iratoknak stb. az ellenőr rendelkezésére bocsátásával. 

11. A Kedvezményezett a támogatás felhasználásáról köteles elkülönített számviteli 
nyilvántartást vezetni, továbbá a támogatással kapcsolatos iratokat, valamint a támogatás 
felhasználását alátámasztó dokumentumokat, számviteli bizonylatokat a Támogató által 
történő jóváhagyástól számított öt évig megőrizni. 

12. A Kedvezményezett a szerződésben rögzített adataiban, illetve nyilatkozataiban, 
valamint a dokumentumok őrzési helyében bekövetkezett változást nyolc napon belül 
köteles írásban bejelenteni a Támogató részére. A megvalósítást akadályozó, befolyásoló 
körülményekről, tényezőkről a Kedvezményezett haladéktalanul írásban köteles értesíteni 
a Támogatót. 

13. Kapcsolattartásra és ellenőrzésre a Támogató részéről Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Polgármesteri Hivatal jogosult. 

14. A Kedvezményezett képviselője kijelenti, hogy a Kedvezményezett 
a) megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének, 
b) a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 3. § (1) bekezdés 1. pont b) alpontja 
szerinti átlátható szervezet, 
e) nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, ellene jogerős 
végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, jogszabályban 
meghatározott eljárás nincs folyamatban, 
dJ a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény 
6. §-ában foglalt kizáró körülmények vele szemben nem állnak fenn, 
e) nincs lejárt köztartozása, 
f) nem áll fenn tartozása a Támogatóval, önkormányzati költségvetési szervvel és a Támogató 
kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, valamint 
g) a támogatás tekintetében adólevonási joggal nem rendelkezik. 

15. A 14. pontban fogfalt körülmények nyilatkozat szerinti fennállása a támogatás 
nyújtásának feltétele. 

16. A Kedvezményezett köteles egy összegben visszafizetni 
a) a nem a támogatási célra felhasznált, vagy 
b) a nem szabályszerűen elszámolt 
támogatás jegybanki alapkamat kétszeresének megfelelő mértékű ügyleti kamattal növelt 
összegét az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A 
határidő elmulasztása esetén a Kedvezményezettnek a késedelemmel érintett naptári félév 
első napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is 
fizetni kell. Az ügyleti kamat számításának a kezdő időpontja a támogatás folyósításának a 
napja, utolsó napja a visszafizetési kötelezettség teljesítésének napja. A késedelmi kamat 
számításának a kezdő időpontja a kötelezett késedelembe esésének a napja, utolsó napja a 
visszafizetési kötelezettség teljesítésének a napja. 

17. Amennyiben a Kedvezményezett a szerződés szerinti támogatási célt teljes egészében 
megvalósítja, a kapott összeget azonban nem költi el maradéktalanul, úgy a 
Kedvezményezettnek a támogatás fennmaradó részét ügyleti kamatoktól mentesen kell 
visszafizetnie. Amennyiben a Kedvezményezett a támogatási célt nem valósítja meg teljes 
egészében, úgy köteles egyösszegben visszafizetni a támogatás fel nem használt részét 
annak a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával együtt 
az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A határidő 
elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki 
alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
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18. A 16. pont b) alpontja az irányadó, ha a Támogató a 7. pontban meghatározott 
elszámolást vagy a beszámolót részben vagy egészben nem fogadja el. Erről a Támogató 
tizenöt napon belül tizenöt nap visszafizetési határidő meghatározásával értesíti a 
Kedvezményezettet. 

19. A Támogató jogosult a szerződéstől írásban azonnali hatállyal elállni, ha a 
Kedvezményezett vonatkozásában az alábbiak közül bármelyik feltétel bekövetkezik: 
a) a 14. pont a)-f) alpontjában foglalt körülményeiben bekövetkezett változás miatt a 
támogatásra nem lett volna jogosult, 
b) a támogatott tevékenység megvalósítása meghiúsul, 
e) szerződésszegést követ el, 
dJ akadályozza a támogatás felhasználásának ellenőrzését, 
e) elmulasztja a 12. pontban foglalt bejelentési kötelezettségét, 
f) elmulasztja a 7. pontban foglalt elszámolási és beszámolási kötelezettségét. 
Elállás esetén a támogatás teljes összegét vissza kell fizetni az erről szóló értesítés közlését 
követő 15 napon belül a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti 
kamattal együtt. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első 
napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni 
kell. 

20. A Felek rögzítik, hogy a szerződés megkötése és teljesítése során a szerződéssel 
összefüggésben természetes személy alkalmazottaik, képviselőik, közreműködőik (a 
továbbiakban együttesen: Közreműködő) személyes adatának kezelésére kerül sor. Saját 
Közreműködője tekintetében mindegyik fél adatkezelő, az adatkezelő fél Közreműködője 
tekintetében a másik fél a címzett. A Felek a Közreműködők személyes adatát a szerződés 
kezelése, teljesítése során a dokumentumok nyilvántartása, számlakezelés, valamint az 
üzleti partnerek elérhető'ségének szervezeti egység szintű nyilvántartása céljából kezelik a 
teljesítéshez, a jogi igény érvényesítéséhez és a számlázáshoz, valamint a vonatkozó 
jogszabályi rendelkezéseknek való megfeleléshez szükséges időtartamig. A Felek kijelentik, 
hogy saját Közreműködőiket az adatkezelésről tájékoztatták. 

21. A Felek tudomással bírnak arról, hogy a 20. pontban foglalt kötelezettségük nem 
teljesítéséből vagy késedelmes teljesítéséből eredő következményért teljes kártérítési 
felelősséggel tartoznak. 

22. A szerződést a Felek közös megegyezéssel írásban módosíthatják. A szerződés 
módosítása nem irányulhat a támogatott tevékenység eredeti céljának megváltoztatására. 

23. A szerződésben nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. 
évi V. törvény vonatkozó rendelkezései az irányadók. 

24. A Felek a szerződést elolvasás és értelmezés után mint ügyleti akaratukkal mindenben 
megegyezőt jóváhagyólag írták alá. A szerződés elválaszthatatlan részét képezi az 1. 
melléklet (az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja) valamint a 2. melléklet 
( átláthatósági nyilatkozat). 

Budapest, időbélyegző szerint 

Támogató 
Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 

D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest, 2023. 11 
11 

Kedvezményezett 
Budapest X. kerület, Gépmadár utca 10-

20. Szövetkezeti ház képviseletében: 
Budapest X. Kerületi Kerepesi úti 1. 
számú Lakásfenntartó Szövetkezet 

Kohári István ügyvezető elnök 
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Pénzügyi ellenjegyzés: 

Novák Andrea 
osztályvezető 

Szakmai ellenjegyzés: 

Dr. Szüts Korinna 
főosztályvezető 

Jogi ellenjegyzés: 

Dr. Nagy Jolán 
kamarai jogtanácsos 

1. melléklet 

Az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja 

1. A Kedvezményezett az eredeti számlára kézírással rávezeti, vagy az erre a célra 
elkészített bélyegző lenyomatával feltünteti - még megküldés előtt - az alábbi tartalmú 
szöveget: 

„A kifizetést a megállapodás tárgyára elkülönített támogatási összegből fedeztem, amely a 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 
3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet alapján került folyósításra." 

Ezt követően a Kedvezményezett törvényes képviselője vagy meghatalmazottja a számlát 
aláírásával és bélyegzőlenyomatával látja el. 

2. Az 1. pontban foglaltaknak a számlára történő rávezetése után az eredeti számlákról a 
Kedvezményezett fénymásolatot készít. A másolt számlára a következő szöveget vezeti rá: 

,,A számla az eredetivel mindenben megegyező hiteles másolat." 

Ezt követően a Kedvezményezett törvényes képviselője vagy meghatalmazottja a 
számlamásolatot aláírásával és bélyegzőlenyomatával látja el. 

3. A pénzügyi elszámoláshoz az elszámolni kívánt kiadások számviteli bizonylatainak 
adatait tartalmazó száml;:iösszesítő eredeti, a Kedvezményezett törvényes képviselője által 
aláírt példányát kell beküldeni. A pénzügyi elszámoláshoz beküldendő számvitelibizonylat
másolatokat sorszámozni kell a számlaösszesítő sorrendjével megegyezően, hogy a tételes 
ellenőrzés során a költségek, kifizetések egyértelműen azonosíthatóak legyenek. Továbbá a 
számlaösszesítő szerinti azonos sorszámmal ellátott dokumentumok csoportosítva 
kerüljenek benyújtásra, pl. a számlaösszesítőben az 1. sorszámmal rendelkező számla 
mögött megtalálható legyen ugyanezen számlához kapcsolódó kifizetést igazoló 
dokumentum. 

4. A pénzügyi elszámolás.keretében benyújtandó dokumentumok (másolati példányai): 
a) szakmai beszámoló, 
b) számla, 
c) kifizetést igazoló bizonylat (bankkivonat, pénztárbizonylat), 
d) megrendelő, 
e) szolgáltatási/kivitelezési szerződés, 
f) teljesítési igazolás vagy üzem behelyezési, műszaki átadás-átvételi jegyzőkönyv, 
g) fotódokumentáció (felújítás előtt-után). 

2. melléklet 
NYILATKOZAT 

az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény (a továbbiakban: Áht.) 41. § (6) 
bekezdésében és a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény (a továbbiakban: 

Nvtv.) 3. § (1) bekezdés 1. pontjában meghatározottaknak való megfelelésről 
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Alulírott 
név: 
születéskori név: 
anyja neve: 
születési helye, ideje: 

mint a(z) 

szervezet neve: 
székhelye: 
adószáma: 
cégjegyzékszáma/nyilvántartásba vételi száma: 

törvényes képviselője polgári és büntetőjogi felelősségem tudatában - az Áht. SS. §-ában 
meghatározott adatok kezelése érdekében, az államháztartásról szóló törvény 
végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 50. §-ában foglaltakra is 
tekintettel - nyilatkozom, hogy az általam képviselt szervezet a nemzeti vagyonról szóló 
2011. évi CXCVI. törvény 3. § (1) bekezdés 1. pont b) alpontja szerint átlátható szervezetnek 
minősül, mivel olyan (aláhúzandó) 

- belföldi jogi személyiséggel rendelkező gazdálkodó szervezet (lakásszövetkezet) 
- belföldi jogi személyiséggel nem rendelkező gazdálkodó szervezet (társasház), 

amely megfelel a következő feltételeknek: 

1. tulajdonosi szerkezete, a pénzmosás és a terrorizmus finanszírozása megelőzéséről és 
megakadályozásáról szóló törvény szerint meghatározott tényleges tulajdonosa 
megismerhető, 

2. az Európai Unió tagállamában, az Európai Gazdasági Térségről szóló megállapodásban 
részes államban, a Gazdasági Együttműködési és Fejlesztési Szervezet tagállamában vagy 
olyan államban rendelkezik adóilletőséggel, amellyel Magyarországnak a kettős adóztatás 
elkerüléséről szóló egyezménye van, 
3. nem minősül a társasági adóról és az osztalékadóról szóló törvény szerint meghatározott 
ellenőrzött külföldi társaságnak, 
4. a gazdálkodó szervezetben közvetlenül vagy közvetetten több mint 25%-os tulajdonnal, 
befolyással vagy szavazati joggal bíró jogi személy, jogi személyiséggel nem rendelkező 
gazdálkodó szervezet tekintetében az 1-3. pont szerinti feltételek fennállnak. 

Kijelentem, hogy a nyilatkozatban foglaltak a valóságnak mindenben megfelelnek. 

Kijelentem, hogy az általam képviselt szervezet okirata, illetve külön jogszabály szerinti 
nyilvántartásba vételt igazoló okirata alapján jogosult vagyok a szervezet képviseletére. 

Kijelentem, hogy amennyiben a nyilatkozatban közölt adatok tekintetében bármilyen 
változás áll be, akkor a rriódosult adatokkal kiállított átláthatósági nyilatkozatot a változás 
bekövetkeztétől számított 8 napon belül megküldöm, vagy amennyiben az általam képviselt 
szervezet már nem minősül átláthatónak, úgy azt haladéktalanul bejelentem. 

Kelt: .................. (hely), 2023 .......... (hónap) ...... (nap) 

aláírás 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal meg is hoztuk a döntésünket. Lezárom ezt a 
napirendet. 

18. napirendi pont: 
A Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Programja keretében műfüves 

pályák felújításához szükséges önrész módosítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 
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Elnök: És megtudom nyitni a hátrébb csúsztatott MLSZ Országos Pályaépítési Program 
önrész módosítás kérdését. Nincs kérdés, hozzászólás. Döntést fogunk hozni. 

358/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Programja keretében műfüves 
pályák felújításához szükséges önrész módosításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyar 
Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Programján történő részvételről szóló 
76/2023. (III. 23.) KÖKT határozatával biztosított összegen túl önrészként további 234 185 
Ft felhalmozási célú támogatást nyújt a Magyar Labdarúgó Szövetségnek a műfüves pályák 
felújítása pályázati cél megvalósítása érdekében a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet (a 
továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 27. sora (Képviselő-testület általános 
tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás, valamint a 
költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
azonnal 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal tettük meg. {Lezárja a napirendi pont tárgyalását.) 

19. napirendi pont: 
A HUNGEXPO Zrt. kérelme alapján a 2023. október 20-22. napjára vonatkozó 

közterület-használati díj megállapítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Megnyitom a tizenkilencest, a Hungexpo kért október 20-22-ére közterület
használati díjat, közterület-használatot és ennek a díjat állapítjuk meg. Nincs kérdés, 
hozzászólás. Szavazni fogunk. 

359/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a HUNGEXPO Zrt. kérelme alapján a 2023. október 20-22. napjára vonatkozó 
közterület-használati díj megállapításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a HUNGEXPO 
Budapest Kongresszusi és Kiállítási Központ Zrt. (székhelye: 1101 Budapest, Albertirsai út 
10., cégjegyzékszáma: 01-10-041503, adószáma: 10478701-2-42) által a Budapest X. 
kerület, Albertirsai útnak az Albertirsai köz és a Kerepesi út közötti szakaszán elhelyezkedő 
valamennyi gépjárműpar:kolót érintő, 11 993 m2 közterület 2023. október 20-22. napjára 
történő használatára tekintettel fizetendő közterület-használati díjat 199 238 Ft/nap 
összegben állapítja meg. 
Határidő: 
Feladatkörében érintett: 

azonnal 
a Hatósági Főosztály vezetője 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal hoztunk döntést. Lezárom a napirendet. 

20. napirendi pont: 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. 1-XI. havi várható 

likviditási helyzetéről szóló tájékoztató 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 
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Elnök: Húszas napirendü.nk az önkormányzat első-kilenc {előterjesztés szerint tizenegyedik) 
havi likviditási helyzetéről tájékoztató. Somlyódy alpolgármester úr. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm a szót Polgármester úr. Azért tartom szükségesnek, itt is 
elmondani a hozzászólást, mert a bizottsági ülésen is erről szót váltottunk. Általában ez a 
napirendi pont nem azok közé tartozik, ami nagy vitákat gerjeszt. Most se ez a cél, csak 
néhány tanulságnak a levonása, amit úgy mivel a sajtó is jelen van, élő közvetítés van talán 
érdemes beszélni. Az egyik, hogy a likviditási helyzetünket jól mutatják a számok, tehát 
továbbra is azt kell mondani, hogy megfelelő anyagi háttérrel rendelkezünk ahhoz, hogy a 
vállalt kötelezettségeinket nevezetesen, amit a költségvetésben megfogalmaztunk 
teljesíteni tudjuk, annak a fedezete megtörtént. Itt is el kell mondani, hogy nagy köszönet a 
erre itt tevékenykedő munkatársaknak azért, hogy egyrészt az iparűzési adóbevételeknek 
az alakulása, ahogy teljesült százalékosan, tehát ez azt hiszem, hogy példamutató. A második 
rész meg ismét el kell mondani, hogy a különböző adónemeknek a beszedése és ezeknek a 
hatékonysága is én azt gondolom, hogy a fővárosi szinten is elismerésre méltó. Úgyhogy 
ezért itt is szeretném megemlíteni, hogy köszönetünket kéne kifejezni és fejeznénk ki a 
Főosztálynak ezért, akiknek a munkatársai ebben részt vettek a tevékenységben, hiszen az 
egyik megalapozója a munkának pont ez, hogy hogy megfelelő hátteret tudják biztosítani az 
anyagi tevékenységhez. El kell mondani, hogy egy furcsa év volt abból a szempontból, hogy 
a kamatoknak az alakulása hát nem éppen - az utóbbi időknek- megfelelően alakult, hiszen 
nemcsak a cégeinknél, hanem itt a Hivatalban is ugye a kamatbevételek, ennek a nagysága, 
aránya az magasabb volt. Egyszerűen abból következően, hogy most, ha elhelyezzük a pénzt 
rövid vagy hosszabb futamidőre attól függ, hogy hol mennyit fizetnek ezért a dologér, akkor 
bizony jelentős bevételre tudunk szert tenni, különösen úgy, hogyha van mit betenni ebbe 
a rendszerbe, itt pedig most volt. Több olyan bevételünk volt, aminek a legcélszerűbb 
felhasználása jelen pillahatban az volt, hiszen nem életbevágóan fontos volt ennek az 
azonnali elköltése, hogy-hogy ezt megfelelőképpen lekötjük. Itt kétszámjegyű kamatokat 
kapunk, tehát tízen-százalékokat, de még úgy is, hogy a mostani időszakban ez vélhetően, 
várhatóan csökkenni fog és egyre csökkenő tendenciát mutat. Így is azt gondolom, hogy a 
lekötés megközelíti majd a 10%-os értéket. Némileg egy picit alá fog a végére menni. Én azt 
gondolom, hogy ez megfelelő volt. {A felszólalási idő végét jelző gong hallható.) Egy dologra 
szeretnék még kitérni és kérek egy kis türelmet erre, hogy ugye mikor az egymilliárd forint 
megjelent a számlánkon akkor többfajta, a mindent tudok.hu oldalról, hogy a Föld lapos és 
egyéb ilyen kreálmány.okkal felvértezett Facebook és egyéb felhasználók jelentős 

támogatást próbáltak nyújtani nekünk, hogy mire lehet azonnal elkölteni ezt a pénzt, vagy 
bármilyen bevételt. Én azt gondolom, hogy hála isten a Testület több megfontoltságot és 
nagyobb észbeli képességeket mutatott, mint ezek a hozzászólók, akik olyan dolgokra 
szerették volna ezt a pénzt elkölteni, ami nem a X. kerületi Önkormányzat fennhatósága alá 
tartozik, nem a mi tulajdonunk, tehát jogilag meg se tehettük volna. Egyébként meg, hogyha 
mi dolgunkat végezzük, annak a mondjuk egy útfelújításnál egymilliárd forintból nem lehet 
a Gyömrői utat lekövezni, a mi útjaink felújítása pedig negyvenkilenc milliárd forintot 
igényelne, ha ma azonnal fel akarnánk újítani csatornázás és vízelvezetés nélkül. Tehát 
nagyon megfontoltságot' igényelne ez a dolog. Én azt gondolom, hogy ez a Testület 
bizonyított egy feszes gazdálkodással és az eredmények ezt mutatják, hogy helyesen végzi 
a tevékenységét ebben. 

Elnök: {Az elnöki mikroport bekapcsolását követően) Pozitív képet mutatnak, nem volt ez 
mindig így Kőbányán, de az elmúlt évek felelős gazdálkodása elhozta ezt a helyzetet, és úgy 
tudunk jelentős kamatbevételekre szert tenni átmenetileg szabad pénzeszközök 
lekötésével, hogy egyébként számos beruházást is viszünk a városban, mert ha csak ülnénk 
a pénzen és nem folyna a munka, vagy a működés során egy más színvonal fogalmazódna 
meg kevesebb művelődési ház működtetése, kevesebb sportlétesítmény, más alkalmazotti 
létszám, más bérezés a dolgozóknál, akkor azt gondolom ez visszás lenne. A kamatbevétel 
egyébként az elmúlt napon talán tíz lekötést írtam alá, tizenkét százalék fölötti kamattal, ma 
még egy-egy lekötés esetében. Úgyhogy milliárd fölött vagyunk a kamatbevételek 
realizálásával, de ezek a számok azért nem azt jelentik, ezt is mindig látni kell, hogy holnap, 
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akkor a szélben szét lett'szórni tízmilliárd forintot. Tehát ezek a bevételek ugye, amelyek 
most befolytak ezek a következő időszak adóbevételéig, azok megérkezéséig kell, hogy a 
működést finanszírozzák és azzal is számolnunk kell, hogy a következő évben, ha a rezsi 
vonatkozásában nem is kell kalkulálnunk jelentősebb árnövekedéssel, azt mutatják a 
számok, hogy vissza tudunk térni a normál keretek közé. Hangsúlyozva, hogy a kellő 
takarékosságot azért mindig szem előtt kell tartani, nemcsak financiális szempontok miatt, 
de majd a következő év tervezésénél biztos, hogy a működési kiadások között a személyi 
jellegű ráfordítások ismét nagyon hangsúlyosan meg fognak jelenni. Tehát kellő 

óvatossággal kell bánnunk a meglévő tartalékkal úgy egyébként, hogy azt gondolom azt az 
arányt is meg kell próbálnunk javítani, ami a működés és felhalmozás, beruházás 
tekintetében az utóbbi években romló pozíciót mutatott. Tehát egy kicsit billentenünk kell, 
ha módunkban áll majd megint a felhalmozás irányába. Nincs több hozzászólási szándék. 
Lezárom a napirendet. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros 
X kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. /-Xl. havi várható likviditási helyzetéről szóló 
tájékoztatót megtárgyaltq. 

A Képviselő-testület 14 fővel határozatképes, miután Papp Zoltán elhagyta az ülésteremet. 

21. napirendi pont: 
A lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi határozatok 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: És megnyitom a huszonegyest. A lejárt határidejű végrehajtott, és így tovább. Igen, 
itt is van egy határozat. Figyelmeztet a piros láb-, széljegyzet. Hát cseréljük ki. Nincs kérdés, 
hozzászólás. Szavazni fogunk. 

360/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kormányzati funkcióinak 
megállapításáról szóló 308/2023. (IX. 21.) KÖKT határozat módosításáról 
(14 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az 
államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 
167 / A. § (1) bekezdés 4. pontja, valamint a kormányzati funkciók és államháztartási 
szakágazatok osztályozási rendjéről szóló 15 /2019. (XII. 7.) PM rendelet 1. §-a alapján, 
figyelemmel a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a 
következőket rendeli el: 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kormányzati funkcióinak megállapításáról 
szóló 308/2023. (IX. 21.) .KÖKT határozata 1. melléklete az 1. melléklet szerint módosul. 
2. Ez a határozat a közzétételét követő napon lép hatályba. 

1. melléklet a 360/2023. (X 19.) KÖKT határozathoz 

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kormányzati funkcióinak megállapításáról 
szóló 308/2023. (IX. 21.) KÖKT határozata 1. mellékletében foglalt táblázat 87. sora helyébe 
a következő rendelkezés lép: 

[ ,,87 j 104031 1 Gyermekek bölcsődében és mini bölcsődében történő ellátása" 

Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirend tárgyalását. 
Következik azon napirendek köre, amelyek zárt üléssel is tárgyalhatóak lennének, ha erre 

42 



vonatkozó javaslat érkezne és döntenénk. Nincs. Pótfelvétel! Bocsánat! Igen. KSC támogatás. 
Köszönöm szépen, ez még huszonkettesként előrejön a zártan tárgyalhatók elé. 

A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes, miután Papp Zoltán visszatért az ülésterembe. 

22. napirendi pont: 
A Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a napirendet. Kérdés, hozzászólás? {Nincs.) Döntéshozatal következik. 

361/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Kőbánya Sport Club részére nyújtandó támogatásról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbánya 
Sport Club (székhelye: 1105 Budapest, Ihász u. 24., adószáma: 19805322-1-42, képviseli: dr. 
György István elnök) részére 24 OOO OOO Ft működési célú támogatást nyújt a Kőbánya Sport 
Club tevékenysége ellátása és működése céljából a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (11. 23.) önkormányzati rendelet 
(a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 10. sora (Előre nem tervezett 
feladatok tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti támogatási 
szerződés 1. melléklet szerinti tartalommal történő megkötésére, továbbá felkéri az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 
átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

1. melléklet a 361/2023. {X. 19.) KÖKT határozathoz 

TÁMOGATÁSI SZERZŐDÉS 

amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
(székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR száma: 735737, adószáma: 15735739-
2-42, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt.11784009-15510000, képviseli: D. Kovács Róbert 
Antal polgármester megbízásából Radványi Gábor alpolgármester) mint támogató (a 
továbbiakban: Támogató), 

másrészről a Kőbánya Sport Club (székhelye: 1105 Budapest, Ihász u. 24., nyilvántartási 
száma: 01-02-0000937, adószáma: 19805322-1-42, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 
11710002-20001766, képviseli: dr. György István elnök) mint támogatott (a továbbiakban: 
Támogatott), 

együttesen szerződő felek (a továbbiakban: Felek) között az alulírott napon és helyen, az 
alábbi feltételekkel. 

1. A Felek megállapítják, hogy a Támogatott Budapest Főváros X. kerület közigazgatási 
területén működő - az egyesülési jogról, a közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek 
működéséről és támogatásáról szóló 2011. évi CLXXV. törvény 2. § 6. pont b) alpontja, 
valamint 4. § (2) bekezdése alapján - önálló jogi személyiséggel rendelkező sportegyesület, 
amely különböző sportágakban sportolási lehetőséget biztosít a kőbányai lakosok, óvodás, 
iskoláskorú gyermekek és felnőttek részére egyaránt. A sportegyesület egyúttal a hazai és 
nemzetközi versenyeken való megjelenésével népszerűsíti Kőbánya értékeit. 

2. A Támogató egyszeri, vissza nem térítendő működési célú támogatást nyújt a Támogatott 
tevékenysége ellátása és működése céljából a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
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Önkormányzat Képviselő~testülete 361/2023. (X. 19.) KÖKT határozata alapján, a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 
23.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 10. sora (Előre nem tervezett feladatok 
tartaléka) terhére. A támogatás összege 24 OOO OOO Ft, azaz huszonnégymillió forint. 

A jelen szerződésben meghatározott cél megvalósítása során esetlegesen felmerülő 
többletköltség a Támogatottat terheli, a Támogató a támogatási összegen felül további forrás 
biztosítását nem vállalja. 

A Támogatott a támogatás terhére a kétszázezer forint értékhatárt meghaladó értékű 
árubeszerzésére vagy szolgáltatás megrendelésére kizárólag írásban vállalhat 
kötelezettséget. 

3. A támogatás formája egyszeri, vissza nem térítendő támogatás. A támogatott tevékenység 
kormányzati funkció kódja: 081041. Versenysport- és utánpótlás- nevelési tevékenység és 
támogatása. 

4. A támogatás a KSC tevékenysége, működése keretében kizárólag a 3. pontban 
meghatározott tevékenységgel összefüggő alábbi költségekre használható fel: 
a) versenyeztetéssel és az ügyvezetéssel összefüggő bérköltségre és járulékaira, 

megbízási díjakra, 
b) közüzemi díjakra és bérleti díjra, 
e) játékvezetői díjra, 
dJ utazási és szállásköltségre, 
e) létesítmények fenntartási és karbantartási költségeire, 
f) kommunikációs költségekre (telefon, internet, honlap), 
g) általános működési költségekre. 

A támogatás nem használható fel tanácsadói díjakra, adó-, illeték- vagy köztehertartozás 
kiegyenlítésére. 

S. A támogatás folyósításának feltétele, hogy a Támogatott a 2022. évi működéséről, vagyoni, 
pénzügyi és jövedelmi helyzetéről az üzleti év könyveinek lezárását követően az üzleti év 
utolsó napjával készített beszámolót a bíróságnál letétbe helyezze, és a letétbe helyezést a 
Támogató felé kétséget kizáróan igazolja. 

6. A támogatás folyósítására az S. pontban foglalt feltétel teljesülését, valamint a jelen 
szerződés mindkét fél általi aláírását követő 15 napon belül egy összegben kerül sor átutalás 
útján a Támogatott 11710002-20001766 számú bankszámlájára. 

7. A Támogatott köteles a támogatási összeg felhasználásáról legkésőbb 2024. január 31-
éig tételesen elszámolni és írásos, szakmai beszámolót készíteni a Támogató részére. A 
támogatás felhasználásáról szóló beszámolóban ismertetni kell a támogatás 
rendeltetésszerű felhasználásának körülményeit, valamint tájékoztatást kell adni a 
Támogatott tevékenységéről. A Támogatott kizárólag a 2023. január 1-je és a 2023. 
december 31-e közötti időszakban kiállított és pénzügyileg teljesített számlákat 
számolhatja el. 

8. A Támogatott köteles a támogatás összegét egyéb pénzeszközeitől elkülönítetten kezelni, 
illetve nyilvántartani arra is figyelemmel, hogy a támogatás felhasználásának mértékéről a 
Támogató megkeresésére naprakész információkkal tudjon szolgálni. 

9. A pénzügyi elszámoláshoz a Támogató által meghatározott és elektronikusan 
rendelkezésre bocsátott számlaösszesítőt kell használni, valamint csatolni kell a számviteli, 
pénzügyi teljesítést igazoló dokumentumok hitelesített másolatait (számla, szerződés, 
egyéb számviteli, illetve pénzügyi teljesítést igazoló bizonylatok) az 1. mellékletben 
meghatározott módon. A Támogatott törvényes képviselője az elszámolás főösszesítőjén 
aláírásával igazolja, hogy a támogatást a szerződésben meghatározott célra fordította, az 
elszámolás iratai valósak és üzleti könyveiben valamennyit nyilvántartja a rá vonatkozó 
számviteli szabályok szerint. 

10. A Támogató a kifizetett összeg felhasználását jogosult ellenőrizni, az ellenőrzést a 
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Támogatott köteles elő"segíteni az adatoknak, iratoknak az ellenőr rendelkezésére 
bocsátásával, továbbá előre írásban egyeztetett időpontban és módon a helyszínen e célból 
rendelkezésre állni. 

11. A Támogatott a támogatás felhasználásáról köteles elkülönített számviteli nyilvántartást 
vezetni, továbbá a támogatással kapcsolatos iratokat, valamint a támogatás felhasználást 
alátámasztó dokumentumokat, számviteli bizonylatokat a Támogató által történő 
jóváhagyástól számított 10 évig megőrizni. 

12. A Támogatott a jelen szerződésben rögzített adataiban, illetve nyilatkozataiban, valamint 
a dokumentumok őrzési helyében bekövetkezett változást 8 napon belül köteles írásban 
bejelenteni a Támogató részére. 

13. Kapcsolattartásra és ellenőrzésre jogosult a Támogató részéről: 
a) a Kőbányai Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és 

Civilkapcsolati Osztálya, 
b) a Belső Ellenőrzési Osztály. 
Kapcsolattartó a Támogatott részéről: dr. György István elnök 

14. A Támogatott törvényes képviselője kijelenti, hogy 
a) a jelen támogatási szerződésben foglalt adatok, információk teljes körűek, valódiak, 

hitelesek; 
b) a Támogatottnak nem áll fenn tartozása a Támogatóval, önkormányzati költségvetési 

szervvel és a Támogató kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 
e) a Támogatott megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének, 
dJ a Támogatott a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény (a továbbiakban: Nvtv.) 

3. § (1) bekezdés 1. pont c) alpontja, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény (a továbbiakban: Áht.) szerinti átlátható szervezetnek minősül, az erről szóló 
nyilatkozata a szerződés 2. melléklete, 

e) a Támogatott nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, 
ellene jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, 
jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban, 

fJ a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény 
6.§-ában foglalt kizáró körülmények a Támogatottal szemben nem állnak fenn, 

g) a Támogatottnak nincs 60 napon túli, lejárt és ki nem egyenlített köztartozása (adó, vám, 
járulék), valamint 

h) a Támogatottnak az államháztartás alrendszereiből folyósított támogatásból eredő 
lejárt és ki nem egyenlített fizetési kötelezettsége nincs, 

i) a Támogatott a támogatás tekintetében adólevonási joggal nem rendelkezik. 

A 14. pont a)-h) alpontjában foglalt körülmények nyilatkozat szerinti fennállása a támogatás 
nyújtásának feltétele. 

15. A Támogatott a jelen támogatási szerződés aláírásával tudomásul veszi, hogy az Állami 
Számvevőszék vizsgálhatja a támogatás felhasználását, a jelen támogatási szerződést és a 
támogatás felhasználása során keletkező további megállapodásokat. 

16. A megvalósítást akadályozó, befolyásoló körülményekről, tényezőkről a Támogatott a 
Támogató kapcsolattartóját haladéktalanul írásban köteles értesíteni. 
Támogatott köteles a saját szervezete bejegyzéséről szóló bírósági végzés, hatósági 
engedélyek vagy a létesítő okirat vonatkozásában bekövetkezett változásról 8 napon belül 
írásban tájékoztatást adni, szükség esetén a jelen szerződés módosítását kezdeményezni. 

17. A Támogatott köteles egy összegben visszafizetni a támogatásnak 
a) a nem támogatási célra felhasznált, valamint 
b) a nem szabályszerűen elszámolt 
részét annak a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával 
együtt az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A 
határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes 
jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
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18. Amennyiben a Támogatott a szerződés szerinti támogatási célt teljes egészében 
megvalósítja, a kapott összeget azonban nem költi el maradéktalanul, úgy a Támogatottnak 
a támogatás fennmaradó részét ügyleti kamatoktól mentesen kell visszafizetnie. 
Amennyiben a Támogatott a támogatási célt nem valósítja meg teljes egészében, úgy köteles 
egyösszegben visszafizetni a támogatás fel nem használt részét annak a jegybanki 
alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával együtt az elszámolásra 
rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A határidő elmulasztása esetén 
a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki alapkamattal 
megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 

19. A 17. pont alapján kell eljárni, ha a Támogató a 7. pontban meghatározott elszámolást, 
illetve beszámolót részben vagy egészben nem fogadja el. Erről a Támogató 15 napon belül 
értesíti a Támogatottat, a visszafizetési határidő további 15 nap. 

20. A Támogató jogosult a jelen szerződéstől írásban azonnali hatállyal elállni, ha a 
Támogatott vonatkozásában az alábbiak közül bármelyik feltétel bekövetkezik: 
a) a 14. pont a)-h) alpontjában foglalt körülményeiben bekövetkezett változás miatt a 

támogatásra nem lett volna jogosult, 
b) a támogatott tevékenység megvalósítása meghiúsul, 
e) szerződésszegést követ el, és akadályozza a támogatás felhasználásának ellenőrzését, 

vagy elmulasztja a 12. és 16. pontban foglalt bejelentési kötelezettségét, vagy a 7. 
pontban foglalt elszámolási és beszámolási kötelezettségét. 

21. Elállás esetén a támogatás teljes összegét vissza kell fizetni az erről szóló értesítés 
közlését követő 15 napon belül a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű 
ügyleti kamattal együtt. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári 
félév első napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot 
is fizetni kell. · 

22. A Felek rögzítik, hogy a Szerződés megkötése és teljesítése során a Szerződéssel 
összefüggésben természetes személy alkalmazottjaik, képviselőik, közreműködőik (a 
továbbiakban együttesen: Közreműködő) személyes adatának kezelésére kerül sor. Saját 
Közreműködője tekintetében mindegyik fél adatkezelő, az adatkezelő fél Közreműködője 
tekintetében a másik fél a címzett. 
A Felek a Közreműködők személyes adatát a Szerződés kezelése, a Szerződés teljesítése 
során a dokumentumok nyilvántartása, számlakezelés, valamint az üzleti partnerek 
elérhetőségének szervezeti egység szintű nyilvántartása céljából kezelik, a teljesítéshez, a 
jogi igény érvényesítéséhez és a számlázáshoz, valamint a vonatkozó jogszabályi 
rendelkezéseknek való megfeleléshez szükséges időtartamig. 
A Felek kijelentik, hogy saját Közreműködőiket az adatkezelésről tájékoztatták. A Felek 
tudomással bírnak arról, hogy a jelen pontban foglalt kötelezettségük nem teljesítéséből 
vagy késedelmes teljesítéséből eredő következményért teljes kártérítési felelősséggel 

tartoznak. 

23. A jelen szerződést a Felek közös megegyezéssel írásban, a jelen szerződés 7. pontjában 
meghatározott elszámolási határidőt megelőzően módosíthatják. A szerződés módosítása 
nem irányulhat a támogatott tevékenység eredeti céljának megváltoztatására. A jelen 
szerződésben nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. 
törvény, az Nvtv., az Áht., az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. 
(XII. 31.) Korm. rendelet vonatkozó rendelkezései az irányadók. 

24. A jelen szerződés három példányban készült, amelynek elválaszthatatlan részét képezi 
az 1. melléklet (az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja) és a 2. melléklet 
(átláthatósági nyilatkozat). 

A Felek jelen szerződést elolvasás és értelmezés után mint akaratukkal mindenben 
megegyezőt jóváhagyólag aláírták. 

Budapest, időbélyegző szerint Budapest, időbélyegző szerint 
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Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 

Támogató 
D. Kovács Róbert Antal polgármester 

megbízásából 
Radványi Gábor alpolgármester 

Pénzügyi ellenjegyzés: 

Novák Andrea 
osztályvezető 

Szakmai és jogi ellenjegyzés: 

Ehrenberger Krisztina Dr. Kappel Patrícia 
főosztályvezető kamarai jogtanácsos 

Kőbánya Sport Club 
Támogatott 

dr. György István elnök 

1. melléklet a támogatási szerződéshez 

Az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja 

1. A Támogatott az eredeti számlára kézírással rávezeti, vagy az erre a célra elkészített 
bélyegző lenyomatával feltünteti - még megküldés előtt - az alábbi tartalmú szöveget: 

„A kifizetést a KCO / ... -... /2023 számú támogatási szerződés tárgyára elkülönített támogatási 
összegből fedeztem.'' 

Ezt követően a Támogatott törvényes képviselője vagy meghatalmazottja a számlát a 
cégszerű aláírásával és bélyegzőlenyomatával látja el. 

2. Az 1. pontban foglaltaknak a számlára történő rávezetése után az eredeti számlákról a 
Támogatott fénymásolatot készít. A másolt számlára a következő szöveget vezeti rá: 

,,A számla az eredetivel mindenben megegyező hiteles másolat." 

Ezt követően a Támogatott törvényes képviselője vagy meghatalmazottja a számlamásolatot 
cégszerű aláírásával és bélyegzőlenyomatával látja el. 

3. A pénzügyi elszámoláshoz az elszámolni kívánt kiadások számviteli bizonylatainak 
adatait tartalmazó számlaösszesítő eredeti. a Támogatott törvényes képviselője által 
cégszerűen aláírt példányát kell beküldeni. A pénzügyi elszámoláshoz beküldendő 

számvitelibizonylat-másolatokat sorszámozni kell a számlaösszesítő sorrendjével 
megegyezően, hogy a tételes ellenőrzés során a költségek, kifizetések egyértelműen 
azonosíthatók legyenek. .Továbbá a számlaösszesítő szerinti azonos sorszámmal ellátott 
dokumentumok csoportosítva kerüljenek benyújtásra, pl. a számlaösszesítőben az 1. 
sorszámmal rendelkező számla mögött megtalálható legyen ugyanezen számlához 
kapcsolódó kifizetést igazoló dokumentum, szerződés is. 

4. A pénzügyi elszámolás keretében benyújtandó dokumentumok (másolati példányai): 
a) számla, bérszámfejtési lap, 
b) munkaszerződés, megbízási szerződés, teljesítésigazolás, 
c) kifizetést igazoló bizonylat (bankkivonat, pénztárbizonylat), 
d) megrendelő. 

Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal született meg a döntésünk lezárom a napirend 
tárgyalását. 
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A következő napirendi pontok a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX törvény 46. § (2) bekezdés e) pontja alapján zárt ülésen tárgya/hatóak, de ilyen jelzés 
nem érkezett, a tanácskozás nyilvános ülésen folytatódik. 

23. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Kőrösi Csoma sétány és környezete felújításának I. 

üteméhez szükséges forrás biztosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: És most jön az eredeti huszonkettessel a folytatás, ami zárt tárgyalású is lehetne. 
Elsőként itt a Kőrösi Csoma Sándor sétány környezetének felújítását tárgyaljuk. Stemler 
Diána következik. 

Stemler Diána: Köszönöm szépen a szót Polgármester úr. Hasonlóan a 2019-es választást 
megelőző időszakhoz a '24-es választást megelőzően is egy nagy látványberuházással 
szeretnék meggyőzni a választókat arról, hogy újra önökre szavazzanak. Nincs ezzel semmi 
baj, ez is része a politikának. Az nagyobb probléma, hogy bőven van olyan ügy, amire 
kevesebb pénzt szánnak, 'de fontos lenne a választóik számára. Polgármester úr elmondta a 
frakcióvezetői ülésen, hogy a Kőrösi sétány tervezése régóta tart. Szerintem nincs 
közöttünk abban vita, hogy a sétányt és környezetét fel kell pezsdíteni, hogy az ottani 
közterületeink, illetve közterületek megfeleljenek rendeltetésüknek és valódi sétálóként 
funkcionálhassanak. Azonban folyhat úgy hosszú ideje tervezés, hogy a helyben lakók erről 
mit sem tudnak? Emlékezzenek arra, hogy milyen felháborodást szült az Albert Camus utca 
kivitelezése a helyben lakók részéről. Tehát a legjobb szándék ellenére is lehetséges, hogy 
azok, akik a közterületet használni fogják aggasztóan fognak reagálni. Azt gondolom, ha 
ilyen sok időbe telt a tervezés, akkor még van idő arra is, hogy a lakókat ebbe a folyamatba 
bevonjuk és megkérdezzük valójában mire lenne szükségük a városrész sétálóutcáján. 
Javaslom, hogy erről az összegről akkor döntsünk, amikor a költségvetésről tárgyalunk és 
ezzel lehetőség nyílna arra is, hogy a helyben lakókat tájékoztassuk és megkérdezzük az 
igényeikről a környékbeli körzetek képviselőinek aktív bevonásával. Köszönöm szépen! 

Elnök: Tudja kedves Stemler Diána, hogy vannak, akik választásról választásra 
gondolkodnak. Nevezhetjük őket, úgy is, hogy a percemberek. Én másként gondolkodom. 
Nekem nem választástól választásig tart a munka, hanem Kőbányáról szól, és ez folyamatos 
munkát és éveket jelent, és ezt nem töri meg a választás és kampányberuházás. Egy 
beruházás sem kampányberuházás. A munkát, a beruházásainkat, a fejlesztéseinket azért 
végezzük, hogy ez a város fejlődjön, szebb legyen, szépüljön, gazdagodjon. Aki úgy 
gondolkodik, mint Ön, az a percemberek közé tartozik. Természetesen meg kell vitatni az 
ott élőkkel, hogy milyen módon szeretnénk fejleszteni a sétányt, meg is fogjuk tenni, amikor 
majd odaérünk ahhoz a pillanathoz, mint ahogy eddig is kértünk véleményt tőlük és 
bevontuk őket a gondolkodásba a sétány minden eleménél szinte, amin változtattunk. A 
sétány megújítására nem azért van szükség, mert választás következik, ha végigmegy 
azokon a kockaköveken, ahol kitöri a lábát, vagy balesetveszélyes ma már közlekedni, akkor 
lehet, hogy majd másként gondolkodik. Ráadásul a sétány funkcionalitásában is kevéssé tud 
most jól működni, hiszen látjuk, hogy milyen problémák terhelik és egy átalakítás egy 
építészeti eszközökkel, növényzetrendezéssel történő átalakítás ezen a problémán 
reményeink szerint segíthet. Nem mondom, hogy a megoldást elhozza, mert a megoldás 
ennél sokkal komplexebb, de egy lépés lehet az úton. Valóban hosszú ideje folyik az 
előkészítése és tervezése nemcsak ennek a területnek, hanem a Vásárló utcának is az egyik 
utolsó olyan lakótelepi környezetünk, ahol nem végeztünk munkát, nem végeztünk 
felújításokat. Nem véletlen, hogy régen gondolkodunk, hiszen egy nagyon összetett 
problémáról van szó, ahol egyszerre kell kezelni a parkolás, az élhető környezet kérdését. 
Bonyolult tulajdonviszonyi keretek között megtalálni a megoldást, úgyhogy az Állomás 
utcában, Vásárló utcában élők számára a megfelelő megoldást találjuk meg és még a 
Tűzoltóság is elégedett legyen ezzel a megoldással, és ezt is meg fogjuk vitatni az ott élőkkel, 
mint ahogy megtesszük más beruházásoknál is. Örömmel láttam volna, ha nem egy 
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képviselővel találkozom kettővel, vagy hárommal a Kékvirág park közösségi tervezésénél, 
ahol igencsak kevesen szoktunk ott lenni, mikor közösen gondolkodunk a kőbányaiakkal, 
mert az is benne van az önkormányzati törvényben, hogy a képviselő az egész Városért 
tartozik felelősséggel, nem azért az egyéni választókerületért, ahol megválasztották. Ács 
Andrea. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót Polgármester úr. Lényegében egy kicsit válaszolt már 
a felteendő kérdésemre, mert nekem az ütötte meg a szememet, én egyébként örülök, hogy 
ha megújul a Kőrösi Csoma sétány, mert amilyen állapotban van most az nyilván hagy 
kívánnivalót maga után. Én az előterjesztésben ugye van egy olyan mondat, hogy a tervezés 
tájépítészeti eszközök alkalmazásával törekedett a közterületi illegális, illetve a lakosságot 
zavaró használatának a visszaszorítására, az erre alkalmas kialakítások megszüntetésére. 
Nekem erre lett volna kérdésem, hogy nyilván erre nincsen biztosíték, meg ha jól értettem, 
akkor Polgármester úr is elmondta, hogy ez azért egy összetettebb probléma, tehát attól, 
hogy most már, amit itt láttam, amit Corten pengefalat láttam, ami én nem tudom, hogy ez 
micsoda, hogy én nem vagyok benne biztos, hogy attól még nem fognak, nem tudom én 
fölmászni rá, ráülni, nem tudom mit fognak csinálni, tehát nyilván ez egy sokkal szélesebb 
körben megoldandó probléma lesz. Úgyhogy engem ez érdekelt volna, hogy hogy 
Polgármester úr valóban, elnézést a kifejezésért, komolyan gondolja, hogy azzal, hogy 
megújul egy sétány, hogy azzal, ami ugye, ami most a lakosokat zavarja, hogy azzal vissza 
tudjuk-e szárítani. Utána én azt gondolom, hogy akár nem tudom térfigyelő kamerák, a 
rendőrség fokozottabb tehát hogy sűrűbben járőrözzenek, a Polgárőrségünk kiválóan 
működik az ő munkájukat is ugye minél inkább igénybe kell venni, de hogy esztétikailag 
meg kell újítani a sétányt azzal nyilván egyetértünk. Amit meg Képviselőtársam mondott, 
valóban a Kékvirág park közösségi tervezése valóban nincsen ott ötven meg száz ember, de 
azt gondolom, hogy ennek ellenére fontos, mert legalább azok az emberek, akik időt szánnak 
arra, hogy eljönnek, tényleg ez egy hétfői alkalom délután 17.00 órától 20.00 óráig 
Polgármester úrral, illetve alpolgármester úr is, Somlyódy alpolgármester úr is jelen volt. 
Szerintem kitűnő beszélgetésen vagyunk túl. Olyan ötleteket adnak az ott lakók, amire én 
sem gondoltam. Meg lehet, hogy Polgármester úr sem gondolt, vagy legalábbis ők is 
elmondták, hogy volt egy hölgy, aki elmondta konkrétan, hogy ő nem is gondolta volna, hogy 
mi kíváncsiak vagyunk az ő véleményére. Úgyhogy amit a képviselőtársam mond az arra 
szerintem is szükség lenne, de én arra szeretnék választ kapni, hogy mi van, hogyha nem 
sikerül ezzel visszaszorítani ezt az ügyet, hát, hogy mondjam, hogy én ezt a mondatot, lehet, 
hogy nem tettem volna· bele az előterjesztésbe. Meg engem ez akkor Corten pengefal 
érdekelne, hogy ez konkrétan mit jelent? Mert nekem a pengefal elnézést a Terror Háza 
Múzeumnál van. Köszönöm. 

Elnök: A tervezőkkel hosszú órákat töltöttünk együtt Alpolgármester urakkal, Hivatalban 
dolgozó kollégáimmal, Főépítészi Osztállyal, másokkal és próbáltuk megtalálni azt az 
építészeti, tájépítészeti eszközökkel megvalósítható beavatkozást, ami a sétány helyzetét 
rendezheti. Mert a burkolatokon túl foglalkozni kell azzal is, hogy ez a sétány milyen célt is 
szolgál. Nagyon érdekes ez, mert a város más részein, ha lenne egy sétáló-, valamint van egy 
sétálóutca az általában magával hozza a szolgáltatásoknak egy olyan körét, ahol az emberek 
kiülnek, beszélgetnek, kávézó jelenik meg. A mi sétányunk másként működik, minthogy az 
egész kerület is másként működik. Nappal van élet, majd este ez már nem egy működő, élő 
területe a városnak. Nappal is nagyon pezsgő, normális élet van a sétányon sok esetben. 
Akkor jönnek az emberek · a postára, bankokba, utazási irodába vagy egyáltalán 
átközlekednek a területen, hiszen ez egy fontos átközlekedő területe a városnak a 
vasútállomás, buszpályaudvar a város központja között, Művelődési Ház között, összeköt 
lakótelepeket Kőbányán. Soha nem lesz a mi főutcánk, egyik főutcánk -, mert több is van 
szerencsére - olyan, mint egy belvárosi sétálóutca, Fő utca. Mindannyian tudjuk, hogy a 
kerületet terheli a közel húsz hajléktalanellátó intézmény és az ott gondozott vagy 
gondozatlan emberek, ellátatlan emberek sorsa, helyzete, akik napközben a sétányon 
keresik az idő eltöltésének a - nem is tudom, hogy fogalmazzam másként - lehetőségét.Nem 

véletlenül jönnek a forgalmasabb helyekre, hiszen itt kapnak olyan plusztámogatást 
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pénzben, természetben, ·amely őket, vélelmezik, hogy átsegíti bizonyos helyzeteken. A 
kőbányai embereket ez nagyon terheli. Egyébként erről is őszintén kell beszélni és zavarja. 
Éppen ezért olyan megoldásokban gondolkodtak a tervezők, amelyek az üzletek elől -
egyébként sem korszerű ma már ez a megoldás - az újhegyi lakótelepnél is a sétány 
átalakításával részben ezt a problémát is igyekeztünk orvosolni, hogy távolabb húztuk az 
üzletektől a növény szigeteket. Ne zárjuk le nagyon a folyosókat. Itt is a tervező ugye erre 
törekedett. Jóval hátrébb húzza a lakóépülettől, üzletektől a zöldterületeket. Azonban a 
meglévő növényállomány mindenképpen indokolja, hogy egy magasabb ágyásban 
gondolkodjunk, hiszen, ha elbontanánk a magaságyásokat, akkor az itt évtizedek alatt 
kialakult zöldfelület az nagyon jelentős mértékben sérülne. A fákat nem lehetne megtartani 
és azért gondolkodott a tervező, s végül meg tudott győzni minket, bár én magam sem 
szeretem a Corten acélt, a Kőbányai Ügyfélközpont bejáratában, kapujában is ezzel a 
rozsdásnak tűnő felülettel találkozunk, mert ez a rozsdás hatású fém nem csábít arra, hogy 
azon üldögéljünk, vagy ahhoz végigsimítsuk egyáltalán a kezünkkel, mert vélelmezzük, hogy 
ez rozsdás. Ez a Corten acél térhatároló elem nem egy vízszintes felületben zárulna, hanem 
egy kis pengében, vagy élben, ami kevéssé csábít arra, hogy azon üldögéljünk. 
Természetesen megfelelő mennyiségű számú utcabútor elhelyezésére itt is gondolni kell. 
Egyébként a Rendőrség, ·Polgárőrség, Közterület-felügyelet teszi a dolgát és küzd a maga 
lehetősége és eszközei szerint. Térfigyelő kamera van egyébként a sétánynak a kritikus 
pontján, de azt is tudjuk, hogy hiába észlelünk sok cselekményt azon ügyekben, ami sokakat 
nagyon irritál, nehéz eljárni. Alpolgármester úr, Mustó Géza. 

Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen Polgármester úr. Részben elmondta Polgármester 
úr, amit szerettem volna. Alpolgármesterként közrend, közbiztonság, közterület hozzám 
tartozik. Az egyeztetési folyamattal kapcsolatban, ezért nagyon érdekes felvetés volt 
Képviselőasszony részéről, mert ez tulajdonképpen mondhatjuk azt, hogy ez egy folyamatos 
egyeztetés, hiszen hétfőnként ugye felsővezető értekezlet keretében gyakorlatilag nincs 
olyan hétfői napunk, amikor ki-ki a levélládájába ne kapna négy-öt, időnként, esetenként 
több bejelentést arra, hogy az a szlömösödés, ami ott zajlik az gyakorlatilag lehetetlenné 
teszi annak a területnek a sétányként való funkcionálását. Kimondhatjuk, hogy ez egy 
nagyon szép szóvirág, hogy mi ezt sétánynak nevezzük most, hát vajmi kevéssé működik 
úgy. Amíg ezt a folyamatot nem tudjuk megfékezni, megállítani, valamilyen módon 
csökkenteni, addig ez nem fog változni. A terület kialakításával kapcsolatban jómagam 
többször beszélgettem Baricska Norbert kerületi kapitány úrral, aki ezt a típusú 
tájépítészeti átalakítás támogatja. Természetesen nem várható ettől, hogy ez 100%-ban 
megoldja ezt a feladatot. Ahogy Polgármester úr is elmondta, Kőbánya rendkívül komoly 
terhelést kap a hajléktalanellátásban, nagyon nagy feladatot vállal, ez egyébként nekem 
zászlóvivő ügyem, zászlós ügyem, hogy ezt a túlterheltséget és többi más kerülhetnek a 
homokba dugását, homokba dugják a fejüket és nem foglalkoznak vele. Ezt valamilyen 
módon meg kell osztani a fővárosi kerületeknek, ezt a terhet vagy szálljanak be ebbe 
valamilyen támogatással, vagy vállaljanak, hívjanak magukhoz ilyen intézményt. Ennek a 
területnek az átalakítása egy ilyen biztonságtechnikai átalakítás nélkül gyakorlatilag 
megoldhatatlan. Köszönöm szépen. 

Stemler Diána: Köszönöm szépen a szót. Lehet, hogy félreértettek a Képviselőtársaim, 
illetve Polgármester úr, én nem kérdőjeleztem azt meg egy pillanatra sem, hogy a sétány 
megújulásra szorul-e. Én azt kérdőjeleztem meg, hogy illetve kértem, javasoltam, hogy a 
lakók bevonásra kerüljenek a folyamatban. Az a bevonás, amit jogszabályok előírnak a 
számunkra, hogy a honlapon kitegyünk információt bizonyos dolgokról azt én nem 
nevezném bevonásnak, az nem társadalmi egyeztetés. Nagyon örülök, hogy közösségi 
tervezés folyik a Kékvirág parkban. Hasonló tervezést javasoltam most a Testület részére a 
sétánnyal kapcsolatban. Amennyiben ez lehetséges, akkor kérem, hogy ehhez szóljon hozzá 
Polgármester úr. Azt a személyeskedést pedig, ami a percemberségemről szólt, azzal 
szeretném megválaszolni Polgármester úrnak, hogy abban az esetben, hogyha én 
percember lennék, akkor ebben a hónapban, néhány hónappal a választások előtt nem kerti 
tárolóra tettem volna javaslatot, mert hogy azzal nem nagyon lehet fotózkodní az óvodába, 
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illetve a bölcsődébe. Nem úgy, mint mások, akik minden második héten átadnak valamit és 
elvágnak szalagokat. Köszönöm. 

Elnök: Ács Andrea. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Én választ kaptam a kérdéseimre, én annak fogok 
örülni, hogyha a Kőrösi Csoma sétány megújul, és akkor, ha megkérdezik tőlem, hogy 
Kőbányának esetleg hol van a város központja, akkor én nagyon büszkén fogom mondani, 
hogy hát a Kőrösi Csoma sétány az lesz a Városközpont és nyilván másképp fog kinézni, mint 
ahogy most. Amit pedig Mustó Géza alpolgármester úr mondott, az pedig nagyon szépen 
köszönöm, erről nagyon keveset beszélünk arról, hogy ez a kerület ugye a hajléktalanszállók 
miatt, vagy a hajléktalanellátás miatt és Polgármester úrnak is köszönöm, hogy 
megemlítette, hogy mi „iszonyatosan" - idézőjelbe teszem az iszonyatosant - nagy terhet 
vállalunk ebben, és aminek meg külön örültem, hogy ugye, ahogy Rendőrkapitány úr is 
helyeselte ezt. Egyébként tudom, hogy van térfigyelő kamera. Velem megesett olyan, hogy 
összeszólalkoztak az emberek a Kőrösi Csoma sétányon és nem régóta voltam képviselő, 
felhívtam a Közterület-felügyeletet és azonnal intézkedtek. Mondták nekem, hogy éppen 
most látják a kamerán, hogy mi történik, és egyébként vissza is jeleztek, tehát én nagyon 
meg vagyok elégedve a munkájukkal. Illetve abban, hogy mindannyian ugye Kőbányát 
képviselő önkormányzati képviselők vagyunk, akkor én szeretném, szeretnék ennek a 
részese lenni, meg fogom szavazni, illetve amikor átadjuk akkor szeretnénk ott lenni, 
Polgármester úr mellett, amikor átadjuk és szeretném egyébként, hogyha ugye még ez a 
tizenhéttagú társaság, Testület lesz, akkor mindannyian legyünk ott. Én ezt fontosnak 
tartom, vagy akár, hogyha a Kékvirág park tudom, hogy nem idetartozik, de hogyha ott is 
van egy ilyen átalakítás, én azt fontosnak tartanám, hogy mindannyian legyünk ott. Nem, 
nyilván nem, nem elvéve Polgármester úrtól azt, hogy Ön képviseli a várost, de az én 
szavazatom is kell ahhoz, hogy azért Ön tudja képviselni ezt a várost, illetve, hogy az 
előterjesztés meglegyen. Köszönöm szépen. 

Elnök: Szívesen látok mindig, mindenhol minden képviselőt és szerintem számos 
alkalommal együtt szoktunk akár szólni egy Kékvirág parki tervezésnél Alpolgármester 
úrral, másokkal, tehát ez teljesen természetes, hogy így legyen, hogy a választott, a város 
megválasztott képviselőivel együtt veszünk részt ilyen programokon. Sokféle módon lehet 
egy tervezési folyamatba bevonni az embereket, hiszen az elmúlt évek során, amikor 
szabályozási tervekkel foglalkoztunk kötelező elemként jelent meg a lakossági fórumok 
összehívása, annak megtartása. Tünde tudná elmondani, meg Jegyző úr, akik ott voltak 
ezeken a fórumokon, hogy Kőbányáról nagyjából négy, öt állandó érdeklődője volt ezeknek 
a programoknak, de írásban sem kaptunk nagyobb számban észrevételeket. Köszönjük 
annak a négy, öt embernek, aki részt vett. Vannak tervezések, amikor nulláról indulunk, 
ilyen a Kékvirág park, ahol semmilyen előzetes koncepció, gondolat nem befolyásolja a 
későbbi terveket. Nyilván mindenkinek a fejében van valami, de az emberek egy teljesen 
szűz térképet kapnak és arra rakhatják föl a gondolataikat és vannak olyan helyzetek, 
amikor mindezt nem lehet ily módon bonyolítani, mert sokkal kötöttebb pályán mozgunk, 
akár a sétány esetében is. Hiszen a sétány átalakításának a terve, az azontúl, amiről most 
beszélünk, abból is fakad, hogy a sétány másik végében van egy szobor és a szobor alkotója, 
attól a pillanattól kezdve, hogy ez a szobor odakerült, tiltakozott és azt szerette volna, hogy 
máshol legyen a szobra és másfelé nézem, és éppen ezért a tervezésnek volt egy olyan 
szakasza, amikor nagyon komoly hangsúllyal megjelent az a kérdés, hogy mi is legyen a 
szoborral. Időközben sajnos a szobrászművész elhunyt és ez a kérdés már nem aktuális, 
vélhetően a Kőrösi szobor ott fog maradni, azon a helyen, ahol most is van, azt a környezetet 
is egyébként meg kell majd újítani és fel kell újítani, mint ahogy a mögötte lévő 
üzletközponttal is foglalkozni kell. Ez ügyben is megbeszéltük alpolgármester urakkal. 
Írtam Főpolgármester úrnak egy levelet, és kértem, hogy mint a terület üzletközpont 
jelentős tulajdonosa működjön közre abban, hogy Kőbányának a városközpontja meg 
tudjon újulni. Ehhez ajánlottuk mi a közös gondolkodást. A hajléktalanellátás. Nemrég 
kértem Főosztályvezető asszonyt, hogy gyűjtse már ki, hogy Kőbányán hány 

51 



hajléktalanellátó intézmény működik, mert nemcsak a szállókban kell gondolkodnunk, 
hanem a különböző nappali ellátókban és egyéb szolgáltatást nyújtó szervezetekbe. 
Kigyűjtötte és itt figyelembe kell venni, nemcsak a kőbányaiakat hiszen Kőbánya peremén 
is működik jó néhány, amelynek a működése nagy hatással van ránk Lásd a VIII. kerület, X. 
határán lévő Kőbányai út-Hungária-Könyves Kálmán csomópontban lévő ellátóegyüttes. A 
húszat megközelíti az szám, kértem azt is, hogy gyűjtsük ki, hogy milyen feladattal, mennyi? 
Huszonegy, mondja Krisztina, hogy ezeket mikor alapították, hozták létre, ki működteti, ki 
a fenntartója, kinek a tulajdonában van? Tehát most már van egy nem mondom, hogy 
mélységi, de már legalább a nagyságrendet azért bemutató képünk, és azt is látjuk ezeknek 
az ellátóintézményeknek a működésében, hogy megoldást az ellátott emberek számára 
semmilyen módon nem jelentenek és hoznak És ebben az elmúlt közel négy évtizednek 
lassan óriási nagy elmaradása van, vagy egyáltalán a problémának egy olyan felszíni 
kezelése jelenik meg csak, ami hosszú ideig terheli majd ezt a problémát. A közösségre is, 
meg az ott ebben a sorban élő emberek mindennapjaira is. Akikről azért el kell mondani, 
hogy mikor keressük az együttműködést, akkor ők nagyon sok esetben nem nyitottak erre. 
Nem véletlen, hogy valaki egy adott élethelyzetből egy idő után már nehezen képes 
kimozdulni és inkább elfogadja, belesüpped ebbe és jónak tartja mindazt, ami vele a 
történik, mint esetleg más utat keresne. Sajnos erre az elmúlt évtizedek egyetlenegy 
politikája sem hozott semmilyen, még csak javaslatot sem. Papp Zoltán elnök úr. 

Papp Zoltán: Köszönöm a szót. Két dologra szeretnék reagálni, illetve rákérdezni, amit 
Polgármester úr említett. Az egyik, természetesen nagy örömmel hallom, hogy megújul, 
ugye a Városközpont. A kérdésem az, hogy lesz-e bármilyen lehetőségünk arra, hogy mert 
ha jól értettem Polgármester urat, ez körülbelül ugye a Skála? Tehát ez addig fog tartani. A 
mögötte lévő buszvégállomás tudom, hogy ez nem a kerületnek a feladata, de van-e esetleg 
bármi remény arra, hogy_azzal kapcsolatban lesz valami fejlődés? Kapcsolódva ehhez hogy
hogy ugye itt megújul, mert akkor azt gondolom, hogy ez praktikus lenne, túl azon, hogy 
amúgy is szükség lenne rá. A másik az inkább egy technikai kérdés is valószínű itt az én 
képzelőerőm az, ami nem elég jó, említette Polgármester úr ezt csúcsban végződő él, tehát 
csúcsban és élben végződő falat. Nem tudom, hogy az, tehát nem tudom elképzelni, hogy 
nem lesz az balesetveszélyes? Ezt a kettőt szeretném kérdezni. Köszönöm. 

Elnök: Van egy kép az előterjesztés végén, mondja a jegyző úr is. Nem, ez nem egy ilyen éles 
penge, ami elvágná az ember lábát, kezét, bármely testrészét, hanem azért ez 
visszafogottabb, de nem az a vízszintes felület, amelyen feküdni, vagy üldögélni praktikus. 
Weeber Tibor alpolgármester úr! 

Weeber Tibor József: Igen, tehát a képen látható, hogy ez egy olyan felület, amire ráülni 
sem lehet igazából és azáltal, hogy ilyen rozsdás felület ezen már nem is kíván, meg fém 
ugye ez mind abba az irányba hat, hogy az ember ne szívesen üljön rá. Ugye most jelentős 
problémát okoz az, hogy a hajléktalanok vagy itt üldögélnek, vagy itt fekszenek egyenesen. 
Ugye ez nagyon régóta zajlik ez a tervezés, mivel egy nagyon összetett dologról van szó, 
ezért valóban azt a módszert nem lehetett tenni, hogy először megkérdezzük ott a lakókat 
ezzel mi legyen, mert ez egy teljesen parttalan dolog lenne. Ráadásul olyan dolgokat vetettek 
volna föl, amik egyébként mondjuk fizikailag nem megvalósíthatók. Csatorna, víz, ezer más 
okból. Tehát ilyen esetekben a szakmai előkészítés folyik Nem arról van szó, hogy itt a négy 
alpolgármester, meg a politikusok összedugják a fejüket és kitalálnak valami okosat és 
utána azt mondják a tervezőknek, ezt tervezd meg, hanem leülünk és egy beszélgetésbe 
elmondjuk mik a szempontjaink. Ahol kiemelt szempont volt, hogy áttekinthető legyen, ne 
legyenek olyan részek, ahol el lehet bújni, ahova le lehet feküdni, ahova könnyen elvégezheti 
valaki a dolgát. Egyéb biztonsági okból is jó az, hogyha áttekinthető és mondjuk este is úgy 
tud az ember elsétálni, hogy nem azt kell figyelni, hogy jobbról vagy balról fogják leütni, 
hanem áttekinthető a terep, tehát ez egy komoly szakmai munka. Amiben részt vettek 
biztos, aki biztonsági szempontból nézték, volt kertépítész szempontjából nézték volt, akik 
a növények szempontjából nézték, hiszen a fákkal foglalkoznunk kell, meg kell tartania az 
ott levő fákat is. Bővíteni szeretnénk a zöldterületet, tehát most jutottunk el arra a fázisra, 
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hogy ezt tudjuk ismertetni a képviselőkkel. Nyilván majd olyan fórumon is, ahol esetleg 
lehet beszélni majd a tervezőkkel még és akkor elkezdjük, akkor megkérdezzük az ott levő, 
ottlakókat is, mert lehet ehhez még hozzátenni véleményt sok minden szempontból, viszont 
alapvetően nyilván mivel ez nagyon komoly szakmai ismereteket kíván ugye tudjuk, hogy 
Magyarországon a Facebook-forgatók nagy része mindenhez is ért. Ezek nem segítik, a mi 
döntéseinket, hanem inkább hátráltatják. Nekünk akkor jó egy ilyen társadalmi egyeztetés, 
hogyha ennek értelme van, ha az ott hozzászólók megismerik, hogy mit szeretnénk, mit, 
miért szeretnénk. Elmondhatják az ő ötleteiket, véleményüket, hogy a végén ők, mint 
használók elégedettek legyenek ezzel és lássák, hogy van értelme annak a munkának, amit 
mi végzünk, és a véleményüket meghallgatjuk. Ez most ebben az esetben ezt kívánta. 

Elnök: Igen, az első ütem, amely a Füzér utcáig sem ér el, de szeretném mindenképpen, hogy 
mire a kivitelezéshez érünk legalább a Füzér utcáig ki tudjuk terjeszteni. Ez ugye a 
szökőkutat jelenti, ha másként fordítom le. Egy következő ütemben tudjuk a Kopjafa 
környékét, illetve a másik oldalát vizsgálnia sétánynak. Arra is készültek egyébként már 
megoldási javaslatok, tervek, hogy azt a folyosót megszüntessük, ami most a Skála áruház 
és a szobor, a Kopjafa között húzódik és gyakorlatilag illemhelyként működik. Itt is a 
tervezők a megfelelő terepviszonyok alakítása mellett a növénytelepítésben látnak még 
megoldást. Olyan növények telepítésével, ami nem teszi lehetővé, hogy ott mászkáljunk a 
szúrós cserjék között. A Liget tér sajnos ennél kritikusabb helyzetű. Nem nagyon látom a 
Fővárosnak azt a szándékát, hogy a túlméretezett buszpályaudvart rövid időn belül 
kisebbre vegye, átalakítsa egyáltalán a forgalomszervezés kérdését. Ugye számos gondolat 
fölmerült az elmúlt évek során a 9-es busz megszüntetése helyett a troli üzembeállítása, a 
troli megfelelő fordítása. Azt régen tudjuk, hogy ekkora buszpályaudvarra nincs itt szükség. 
Készült is egy közös koncepció a Fővárossal, államvasúttal, Kőbánya részvételével a tér 
megújítására. Ez a koncepció nem mondom, hogy a fióknak készül, de jelen pillanatban senki 
nem dolgozik azon, hogy ezt továbbvigye. Márpedig ez nem a Kőbányai Önkormányzat 
feladata lenne. Mi csak szorgalmazni tudjuk úgy, hogy - a Liget tér az, de megírtuk 
Főpolgármester úrnak, ugye - a Liget térhez, a buszpályaudvarhoz hozzátartozik ez a 
kérdés is, illetve vizsgáljuk hosszabb ideje az Egészséges utca pályázaton való részvétel 
lehetőségét és az Egészséges utca programba a Vásárló utcát kapcsolnánk be, de a pályázati 
kiírás tervezetét rég ismerjük, de a konkrét felhívás még nincs előttünk, de a héten, múlt 
héten is egyeztettünk erről, hogy milyen elemekkel lehetne az Egészséges utcát a 
Városközpontban kialakítani. Egyébként Mustó alpolgármester úr szokta mondani, hogy 
méltatlan a Városközpont és mit tekintünk városközpontnak. Én igazából persze ezt a teret 
tekintem annak, ahol a Városháza, a Templom, a Művelődési Ház van. A kocsma hiányzik 
ugye a klasszikus városközpontokból. Nekünk mástípusú kocsmánk van sajnos, tehát az a 
közterület, de ez a Városközpont és nem kell szemérmesek lenni, ugye az gyakran felróják 
egy-egy képviselő-testületnek, hogy a saját környezetére, Városháza környékére költ. 
Kőbányán nincs így, hiszen az újhegyi lakótelepre, akár az Üllői út menti területekre, ott az 
útfelújításokra, akár a Lavottára jóval nagyobb figyelmet fordítottunk, mint erre a térre. 
Ugyanakkor az is látszik, különösen egy-egy rendezvénynél tapasztaljuk ezt jól meg, amikor 
sokan elfoglalják a teret, hogy a burkolatai, útburkolatok, járdák, maga a növényzet, a 
templomkert nagyon-nagyon rossz állapotban van, tehát azt gondolom, ha lesz forrásunk 
akkor ezzel is foglalkozni kell. Erre is készültek egyébként tervek. Ma már a szabályozási 
környezet is szerintem a tervek megvalósítását elősegíti, mert korábban a szabályozással is 
komoly akadályai, szabályozásnak is komoly akadálya, szabályozás is komoly akadályt 
jelentett volna. Stemler Diana. 

Stemler Diána: Köszönöm szépen a szót, ha már szóba került a Liget térrel kapcsolatos 
fővárosi fejlesztéseknek a tárgyalása akkor szeretném arra felhívni a figyelmet, hogy az 
előző hónapban a fővárosi közösségi költségvetés keretében én és két másik civil által 
beadott ötlet nyolcszázhetvennégy szavazattal - ugyan még hivatalos értesítés nem jött a 
döntésről - de az első tízbe bekerült a Kőbánya alsó buszvégállomás - Liget tér fásítása, 
zöldítése című ötlet, amely ötvenmillió forintról szól és a Fővárosi Önkormányzat fogja 
megvalósítani, miután nyilván megvárjuk a hivatalos döntést, de az első tízben lévő 
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ötletekre a becsült összegeket, hogyha összeadjuk, akkor valószínűleg benne vagyunk ezzel 
az ötlettel a megvalósítási keretben, tehát a Liget tér így legalább ilyen módon egy kicsit 
szebb lehet majd a következő években. Köszönöm. 

Elnök: Erre fogalmaznak, úgy, hogy halottnak a csók. Tehát az ötvenmillió az arra jó, hogy 
elültessünk egy-két bokrot, fát. Lehet még gazdagabb lesz a fedezék azoknak, akiknek most 
is kiváló lehetőséget kínál persze a Liget tér. Itt koncepcionálisan az egész teret kell 
megszüntetni olyan formában, ahogy létezik és működik. Ez milliárdokba kerül sajnos. Ács 
Andrea. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Először is én, amit Polgármester úr említett, én ezt a 
tájékoztatót, nagyon szívesen venném, hogyha megkaphatnánk, ami a hajléktalanellátásról 
szót mert szeretném elolvasni, illetve egy picit tágítanám ezt az előterjesztést, ha 
megengedik. Ugye azzal, hogy ha megújul a Kőrösi Csoma sétány, akkor ugye nyilván vagy 
reményeink szerint, akkor ugye vissza fogjuk szorítani ugye azt, hogy a hajléktalan emberek 
ugye itt legyenek a sétányon. Viszont azzal komolyan foglalkoznunk kell, mert ha innen 
kiszorulnak és csúnya ez a kifejezés nem tudok most hirtelen más fogalmat kiszorulás 
helyett. El fognak menni Kőbánya más területére. Tehát az ő társadalomba való 
visszavezetésük akár úgy, hogy Kőbányán munkát adjunk nekik, nem tudom én a 
Közterület-felügyeletnél, vagy akár a Kőkertnél foglalkoztatni őket, tehát ez azért szerintem 
egy valós probléma lesz, amivel biztosan foglalkoznunk kell a következő években. 
Köszönöm szépen. 

Elnök: Szerencsés vagy jó lenne, ha tudnánk munkát adnC vagy jelentkeznének munkára, 
vagy csatlakozzanak, tudunk adnC csak ehhez kell a partnerségük. A Maglódi úton 
kialakítottuk azt a lehetőséget, szálláshelyet, ahol kulturáltan tudnak egy szobában kevesen, 
konyhával, fürdőszobával szálláshoz jutni. Munkát is adunk, fizetést is adunk. Minimális 
elvárásokat fogalmazunk csak meg. Elvárunk azért egy bizonyos életmódot, rendszeres 
munkába járást. Itt mindig szokott szabad férőhely lenni és ugye ennek a programnak a 
végén lakást is szoktunk adni, ha valaki a programban részt vesz. Hány lakást adtunk 
Krisztina? Huszonöt körüli hajléktalan embernek tudtunk így lakást adni. Ezt a programot 
- nem kerületi feladat - nem nagyon látom, hogy követte volna, vagy követné bárki. Ha csak 
egy ilyen picivel járulna hozzá egy-egy városrész a Főváros feladatához, akkor is előrébb 
lennénk egy picivel. A hajléktalan emberek mindig arra mozognak, ahol lehetőséget 
találnak. Lehetőséget, támogatást kapnak, hiszen sok esetben, akik berzenkednek amiatt, 
hogy mi történik, hogyan viselkednek, ők sajnálják meg őket és adnak egy százast vagy egy 
bevásárlókocsit, vagy egy flaska bornak, borszerű italt vagy épp egy darab kenyeret. És ott 
gyülekeznek átlagban, ahol hozzájutnak olcsón alkoholhoz, koldulni lehet. Kapitány úrral 
szoktuk ezt elemezni, hiszen mostanában megint többen vannak a sétányon és a környéken. 
Kapitány úr azt mondta ez a vándorlás időszaka. Ez ismert náluk. Míg a nyári időszakban a 
hajléktalanellátó intézmények környékéről távolabbra is elmennek, mikor kezdődik a tél, 
akkor közelebb húzódnak, hogy a téli, hidegebb időjárási körülmények között be tudjanak 
menni éjszaka, de nappal ki fognak jönni, hiszen nappal nincs ellátás és most ennek lehetünk 
tanúi, hogy egyre többen, egyre közelebb jönnek. Az anyag egyébként csak egy táblázat, 
tehát nem ment mélyebbre, ahogy említettem, természetesen azt el tudja küldeni 
Főosztályvezető asszony, tehát ez egy összefoglaló táblázat. Alpolgármester úr, Somlyódy 
Csaba. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Nyilvánvalóan, mint városüzemeltetésért és 
fejlesztésért felelős az idő rövidsége miatt két-három órában össze tudnám foglalni azt, 
hogy egy ilyen fejlesztési koncepciót, mi mindennel tevődik össze és kellene, hogy 
foglalkozzon, hiszen itt nemcsak szűken magáról a Kőrösi Csoma sétányról van szó, hanem 
egy olyan dologról, ami egyrész érinti a környező területeket, az ott, ahhoz való 
kapcsolódást, a társadalmi és szociális viszonyokat, az építészeti elemeket, a szokásokat, a 
fejlesztési perspektívákat. Gondolok itt arra, hogy nekünk meg kell tudni azt határoznt hogy 
ezzel a térséggel mi a csudát is szeretnénk csinálni és ahhoz kell kialakítanunk nekünk a 
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következő időszakra már: ottmaradó fejlesztést. Ugye azt látni kell, hogy ez a térség annak 
idején, amikor ez átalakításra került, ez nem egy organikus fejlődésnek az eredménye, 
hanem egyszerűen egy baltával belenyesés volt. Egy példát hadd mondjak, erőteljesen 
érthető legyen a Hölgy utca, Füzér utca ezek az utcák, ahogy megyünk ezek egyszer csak 
megszűnnek, majd utána a túloldalon a tízemeletesek túloldalán folytatódnak, tehát ez nem 
úgy alakult ki, hogy, ez egy organikus fejlődés eredményeképpen a városszövet egyre 
jobban fejlődött és ekkor akkor így kialakult, hanem, hanem ide egy tízemeletes 
házrendszer lett betéve városközpontként, ami sose funkcionált városközpontként. A 
másik, hogy Polgármester úr mondja, hogy hol a városközpont. Igazából a szó építészeti 
értelmében, vagy szociológiai értelmében is Kőbányának az egyik problémája az, hogy nincs 
igazán városközpontja. Több központi helye van, de igazából ilyen városközpontja nincsen. 
Ahhoz, hogy ezt megcsináljuk ezt lehet egy vízió. Ez lehet egy első lépés, de ebbe bele kell 
venni a ligettelki résznek a korszerűsítését is és megújítását. Ennek láttunk szép példáit 
például a mostani HölgyFeszten, ugye amikor végigmentünk az utcán és már megújult 
épületeket láttuk, hogy igazából, hogy lehet egy város rehabilitációt megcsinálni úgy, hogy 
ez szervesen beleillesztjük, új funkciót találjunk ezeknek a területeknek. Ez az új funkciók 
húznak magukkal akár, akár, akár az, hogy milyen szociális összetételű elemek vannak ott 
most elnézést, csak a szakmai szavakat mondom. Ezen a részen, és ez, ez meghatározza 
annak a sorsát, de ugyanakkor tudomásul kell venni, hogy Kőbányának ez a része egy 
kiszolgálóhelyzete annak, hogy Kőbánya egy átjárórész közlekedési szempontból. Busz, 
sajnos metró nincs még a Liget téren, bár volt tervezve és nagyon sokszor megígérték, de 
vasúti közlekedés és a többi, tehát kívülről is jönnek Ugyanakkor egy csomó terület csak 
tessék az S1-re gondolni, a Mázsa térre és a többi, aminek szervesen kéne ehhez 
kapcsolódni, csak jelen pillanatban egyiknek sincs funkciója. Tehát ezt a területet úgy kell 
megtervezni majd, hogy majd a leendő, ezen a területen lévő funkciókat is ki tudja szolgálni. 
Tehát egy igen, igen bonyolult szakmailag, egy igen bonyolult problémával állunk szemben, 
amit persze megterhel a hajléktalan rész is. És a hajléktalan részéről csak egy dolog, szóval 
nagyon furcsa dolog az a dolog, amikor azt mondják, hogy Kőbánya nem, szociálisan nem 
érzékeny, mikor huszonegy ilyen ellátórésze van, csak a hajléktalan részen. Ugyanakkor 
amikor a Hős utcában pedig igyekeznek máshol elhelyezni embereket, két-három családról 
volt szó egyes kerületekben, magukat liberális gondolkodónak mondó pártok jelennek meg 
úgy, hogy mi a francnak nekünk ezek az emberek oda, és megtámadják színezettől 
függetlenül a városvezetést, hogy oda-oda három családot átmerünk telepíteni. Tessék már 
eldönteni, hogy akkor most mi is vagyok és melyik sapkába ülök ebben a részen, és mikor 
vagyok szociálisan érzékeny és, és mikor ülök föl egy mondjuk egy rasszista nézetnek. 
Kimondom nyíltan, hogy miről van szó, mert az politikailag éppen meglovagolható. Ez azt 
hiszem, hogy Kőbányán nekünk ilyen problémákkal is szembe kell nézni, hogy bizony egy 
ilyen környezetben kell nekünk majd itt - tehát azt akarom mondani, hogy nem elég azt a 
hajléktalanproblémát itt - Kőbányán megoldani, hogy veszünk náspángokat, meg 
agyabugyákat és aztán kiosztjuk a környéken és akkor majd azzal elrendezzük a problémát. 
Nem. Valóban itt, itt mélyebben és hosszabban kell szociális szinten kezelni ezt a, ezt a, ezt 
a problémát nekünk és ez hosszabb időt fog igénybe venni. Azt hiszem, ez egy felelősebb 
megoldási rész. Úgyhogy én azt gondolom, hogy ugyanakkor, amit a Stemler 
képviselőasszony mondott, hogy egyeztetni kell, igen egyeztetni kell mindenképpen, mert 
hogyha nem szerettetjük meg az elképzeléseinket a lakossággal, akkor, akkor járhatunk úgy, 
mint ahogy jártunk az Albert Camus-nél. A legjobb szándékkal is és a legjobb megoldás 
kínálva is eljutottunk egy olyan helyzetbe, hogy az emberek azt hiszik, hogy rosszat akarunk 
nekik és, hogy gyilkosok leszünk. 

Elnök: Hogy azért egyeztetésre már sor került, hiszen a sétányon különböző beavatkozások 
már megvalósultak. Ezek is hosszas egyeztetés nyomán születtek meg, például az átjárók 
lezárása az épületek alatt. Ahhoz az önkormányzat még támogatást is adott a 
társasházaknak, de ott is komoly vitákat folytattunk arról, hogy milyen-milyen módszerrel, 
milyen rácsozattal, hogyan lehet ezeket a lezárásokat megtenni. Padok megszüntetéséről 
egyeztettünk folyamatosan a lakókkal, közös képviselőkkel, akik elmondják, hogy mik azok 
a feszítő problémák, amelyekre ők megoldást szeretnének találni, de Győrffy igazgató úrral 
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már arról is egyeztettünk, majd, ha döntéseink megszületnek, akkor a sétányon lévő traverz 
bevonásával be fogjuk mutatni és egyfajta már egy kérdőív is született, hogy mely kérdőíven 
keresztül kérünk véleményeket még. Tehát természetesen ez mind előkészítésre került az 
elmúlt időszakban. Nincs több hozzászólónk. Döntéshozatal fog következni. Indítom a 
szavazást. 

362/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Kőrösi Csoma sétány és környezete felújításának I. üteméhez 
szükséges forrás biztosításáról 
(14 igen szavazattal, 1 tartózkodással) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete elrendeli a 
Budapest X. kerület, Kőrösi Csoma sétány és környezete felújítása 1. ütemének a 
megvalósítását, amelyre a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi 
költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
költségvetési rendelet) 12. melléklet 11. sora (Bevételkiesés tartaléka) terhére bruttó 
220 OOO OOO Ft (nettó 173 228 346 Ft+ 46 771 654 Ft áfa) összeget biztosít a költségvetési 
rendelet 11. mellékletében a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. rendelkezési jogkörében. 
2. A Képviselő-testület- felkéri a polgármestert az 1. pont szerinti előirányzat

átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés 
érdekében a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

Elnök: 14 igen, 1 tartózkodó szavazattal hoztunk döntést. Lezárom a napirend tárgyalását. 

24. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló üres 

ingatlanok pályázati úton történő elidegenítése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Megnyitom az önkormányzat tulajdonában álló üres ingatlanok pályázati úton 
történő elidegenítése tárgyú napirendünket. Előterjesztő Radványi alpolgármester úr. 
Somlyó dy Csaba alpolgármester úr. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Látszólag nem a témához tartozik, de szerintem 
nagyon is. Az, hogy minél több ilyen szituációt tudjunk teremteni, hogy üresen álló 
lakásoknak a elidegenítésénél akár pályázati úton történő elidegenítésre sor kerülhessen, 
ahhoz bizonyos technikai feltételek szükségeltetnek. Ilyen technikai feltétel az, hogy 
közművekkel ellátott legyen a helyiség. Az utóbbi időben szeretném a Testülettel 
megosztani a problémát, hogy nagy problémát jelent az a dolog, elsősorban az elektromos 
berendezéseknek a megléte esetén, amikor az elektromos óra visszahelyezése akár évet, 
egy-egy-egy évnél hosszabb időt is igénybe vesz, hogy a közmű kijöjjön és felszerelje ezt az 
órát, ha jelen pillanatban az utóbbi, két héttel ezelőtt néztem meg huszonkét ilyen lakásunk 
volt, amibe csak ez hiányzik. Én azt gondolom, hogy a kőbányai lakásproblémát nem oldaná 
meg, de lényegesen javítaná, hogyha több ilyen témát tudnánk megtárgyalni, hogyha, 
hogyha sikerül nehezen úrrá lenni és végre úgy működne ez a dolog, ahogy ahogy én 
szerintem működni kellene. Tehát nagyon sok esetben az csak azért mondom, talán a nézik 
a Önkormányzati TV-t is, hogy nem azért nem tudunk megoldást találni, mert nem akarunk, 
hanem azért, mert technikailag kényszerhelyzetben vagyunk, hiszen nem mi szereljük föl és 
helyezzük működőképes állapotba ezeket a berendezéseket. Márpedig ugye, amikor egy 
lakást felújítunk vagy, vagy felújításra is odaadnánk valakinek, nekünk be kell tartani a 
szolgálati utakat. Nem tudunk odamenni, okosban megoldani, mint mondjuk egyes lakók 
már elnézést, hogy hallottam már van ilyen, hogy már ilyen piaca is van a kialakult helyzet 
miatt ennek a dolognak, mert nem rajtunk múlik, ez a történet. 
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Elnök: Döntéshozatal következik [miután nincs más bejelentkező), indítom a szavazást. 

363/2023. (X.19.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló üres 
ingatlanok pályázati úton történő elidegenítéséről 
(14 igen szavazattal, 1 tartózkodással) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az 
Önkormányzat tulajdonában álló, Budapest X. kerület, Maláta utca 17. szám alatti, 
41372/0/A/20 és 41372/0/A/26 helyrajzi számú ingatlanokat, a BudapestX. kerület, Kada 
utca 24. fszt. S. szám alatti, 41607 /0/ A/4 helyrajzi számú ingatlant, a Budapest X. kerület, 
Liget tér 2. szám alatti, 41507 /1/A/3, 41507 /1/A/4 és a 41507 /1/A/S helyrajzi számú 
ingatlanokat, valamint a Budapest X. kerület, Liget utca 20. pinceszint alatti, 39086/0/ A/2 
helyrajzi számú ingatlant együttesen pályázati úton elidegeníti. 
2. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti ingatlanok összesített kikiáltási árát SS 200 OOO 
Ft összegben határozza meg. A vevő a licitálás során megállapított vételárat egy összegben 
köteles megfizetni. 
Határidő: 2023. november 30. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

Elnök: 14 igen, 1 tartózkodó szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendi pontot. 

25. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Ónodi köz 2. 3. emelet 1. szám alatt lévő lakás megvásárlása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: És megnyitom a következőt, hiszen az ingatlangazdálkodásnak része, hogy eladunk 
és veszünk. Előbb eladtunk, most venni szándékozunk. Radványi alpolgármester az 
előterjesztő. Nincs hozzászólás, szavazni fogunk. 

364/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Ónodi köz 2. 3. emelet 1. szám alatt lévő lakás megvásárlásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a dr. Hegyi 
Katalin tulajdonát képező, Budapest X. kerület, Ónodi köz 2. 3. emelet 1. szám alatti lakást 
(helyrajzi száma: 41400/18/A/10) 40 OOO OOO Ft összegű vételáron megvásárolja a 
tulajdoni lap III. részének 12. pontjában található önálló zálogjog törlését követően. 
2. A lakás vételárának fedezetét, 40 OOO OOO Ft összeget a Képviselő-testület a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 
23.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 10. sorának (Előre nem tervezett feladatok 
tartaléka) terhére biztosítja. 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1. pont szerinti ingatlan 
megvásárlására vonatkozó adásvételi szerződést az 1. pont szerinti vételárral kösse meg. 
Határidő: 2023. október 31. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

Elnök: 15 igen, egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirend tárgyalását. 

2 6. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Bánya utca 3 2. szám alatti épületben lévő helyiségeknek a 

Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére történő 
térítésmentes használatba adása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 
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Elnök: Megnyitom a (meghívó szerinti) huszonötöst, a Bánya utca 32. szám alatti épületben 
lévő helyiségeknek a Kőrösi Csoma Sándor Kft. részére történő térítésmentes használatba 
adás tárgyaljuk. Ács Andrea következik. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót Polgármester úr! Nagyon örülök annak, hogy az 
előterjesztést illetően a Kőrösinek ügyvezető igazgatója még jelen van, mert akkor így 
azonnal pontos tájékoztatást fog kapni ugye arról, hogy mi fog történni. Azért kértem szót, 
mert ugye az augusztusi testületi ülésen meghoztunk egy döntést, én jó szívvel 
megszavaztam örülök, hogy a Gondolkodás Öröme Alapítvány beköltözik a Bánya utca 32-
be. Viszont az én figyelmemet őszintén szólva elterelte az, hogy abban az előterjesztésben 
benne szerepelt az is, hogy a Kőrösivel ugye egy szerződést felbontottunk és az augusztus 
23-án hoztuk meg a döntést és augusztus 31-ei hatállyal szüntettük meg a szerződést. Én 
egy kicsit méltatlannak tartottam azt, hogy az ügyvezető igazgató urat olyan helyzetbe 
hoztam többek között én is, ezért én elnézést szeretnék tőle kérni a szavazatomért, hogy 
neki nyolc napja volt arra, hogy megoldást találjon arra, hogy a karate edzéseket hol 
lehessen majd folytatni. Viszont Weeber alpolgármester úrnak a gondolatmenetéhez 
csatlakoznék. Engem megkerestek a szülők, akik ugye oda járatják a gyermekeiket erre az 
edzésre és én akkor felvettem a kapcsolatot, szinte azonnal Radványi alpolgármester úrral 
és én azt szeretném kérni tőle, hogy időben tájékoztassuk az ott lévő szülőket, gyerekeket 
arról, hogy mi fog történni. Én örültem annak, hogy sikerült megoldani ezt a kérdést, ugye 
beszéltünk Radványi alpolgármester úrral erről, hogy akkor akarata edzések milyen módon 
folytatódhatnak és, hogy a sportegyesületnek a vezetőjével is sikerült leülni és tárgyalni. Én 
azt gondolom, hogy időt kell adnunk az átállásra, időt kell adnunk a felkészülésre és el 
kellene döntenünk, hogy ki az, akinek informálni kellene ebben az esetben akár a Körösi 
ügyvezető igazgatóját vagy ugye az egyesületnek a vezetőjét. Én örülök, hogy megoldódik, 
én azt hiszem, hogy meg fogják oldani a sportegyesületnek a vezetői, meg nyilván a gyerekek 
hogyne hangoskodjanak majd akkor, amikor a gyakorolnak és annak meg kiváltképp örülök, 
hogy a Bánya utca 32-ben ugye van egy olyan, hogy lesznek olyan szintek, ahol ugye 
okosítjuk idézőjelbe téve a gyerekeket és ha kedvük van, akkor még a sportolásban is részt 
vehetnek. Tehát nekem summa summárum a tájékoztatással volt problémám, én úgy 
éreztem a hozzám jövő információk alapján, hogy nem igazán tudták a szülők, hogy mi fog 
történni és a Hivatalt és az Önkormányzatot vádolták és én ezt szeretném elkerülni. 
Köszönöm szépen! 

Elnök: Nincs további hozzászólónk is szavazni fogunk 

365/2023. (X. 19.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Bánya utca 32. szám alatti épületben lévő helyiségeknek a 
Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére történő 

térítésmentes használatba adásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. 
kerület, Bánya utca 32. szám alatti épület (helyrajzi szám: 41411) 1. emeletén lévő 4 
tantermet, valamint az aulát a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. 
(székhelye: 1105 Budapest, Szent László tér 7-14., cégjegyzékszáma: 01-09-207493, 
adószáma: 25307610-2-42, képviseli: Győrffy László ügyvezető) részére karateedzések 
megtartása céljára 2023. november 1. napjától határozatlan időre, 1 hónapos felmondási 
idő kikötésével használatba adja azzal, hogy a karateedzések A Gondolkodás Öröme 
Alapítvány tevékenységét nem zavarhatják. 
2. Az 1. pont szerinti helyiségek térítésmentes használatra kerülnek átadásra azzal, hogy a 
felmerülő közüzemi díjakat a használó köteles megfizetni a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 
továbbszámlázása alapján. 
3. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t, hogy a használatba adással 
kapcsolatban tegye meg a szükséges intézkedéseket. 
Határidő: 2023. október 31. 
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Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

Elnök: 15 igen, egyhangú szavazattal hoztunk döntést. Lezárom a napirend tárgyalását 
megnyitom a következő, bocsánat elfogytak a nyilvános ülés keretében tárgyalható 
napirendek. Zárt üléssel folytatjuk a következő négy napirenddel. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a további napirendi pontokat. 

2 7. napirendi pont: 
A Karika-Marika Kft. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági 

kérelme 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerü}et Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 27. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

28. napirendi pont: 
A Scorpionland Kft. közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 28. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

29. napirendi pont: 
Jáger Béla egyéni vállalkozó közterület-használati ügyben benyújtott fellebbezése 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 29. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

30. napirendi pont: 
Szociális tárgyú fellebbezés elbírálása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 30. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

Elnök: Köszönöm mindenkinek a munkáját. (Az elnök megállapítja, hogy a Képviselő-testület 
az elfogadott napirendjét megtárgyalta, és bezárja az ülést.) 
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A képviselő-testületi ül~s befejezésének ideje: 11.30 óra. 

K.m. f. 
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✓ 

✓ 

✓ 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

A jegyzőkönyv mellékletei 

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

jelenléti ív 

ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyek 
az SZMSZ 20. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés 
jegyzőkönyvének részét képezik. 

írásban benyújtott módosító javaslat 

jegyző törvényességi észrevétele 

interpelláció 

titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

felszólalási jegy 
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JELENLÉTI ÍV 

2023. október 19-én megtartott képviselő-testületi üléshez 

A Képviselő-testület tagjai: 

1. D .  Kovács Róbert Antal polgármester

2. Ács Andrea

3. Akócs Zoltán

�idd��� 
<""- r t'A4'� f 

� ................................ . 

4. Dr. Horváth Márk .� ....................... .. 

s. Huszti-Vouszka András Norbert

6. Kovács Róbert tanácsnok

7. Major Petra

8. Marksteinné Molnár Julianna

9. Dr. Mátrai Gábor Imre JJ::;;zif � ................................ . 

10. Molnár Róbert . .. é.: ....... � ........................ . 

11. Mustó Géza Zoltán alpolgármester �L( 
12. Dr. Pap Sándor tanácsnok

13. Papp Zoltán ..�.?rt.. ... � ........................ . 
14. Radványi Gábor alpolgármester

15. Somlyódy Csaba alpolgármester

9dS/ .......... � .................... ..

.. .. � ..... � .. .. 

16. Stemler Diána . . PtCJ.'!.e � ... l.!.�1� .................... . 
17. Weeber Tibor József alpolgármester . .............. �.� .. Q) ..... . 
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Tanácskozási joggal részt vevők: 

· Dr. Szabó Krisztián jegyző 

· Dr. Mózer Éva aljegyző 

Dr. Ács Viktória 

Apagyi Krisztián 

Bulla Kinga 

Dr. Czagányi Cecília 

Cserteg Imre 

Csősz Anna 

Dr. Egervári Éva 

Ehrenberger Krisztina 

Felföldi Barnabás 

Herendi-Mezei Judit 

Horváth Attila 

Horváthné dr. Tóth Enikő 

Kálmánné Szabó Judit 

Kutiné Kiss Anita 

Kalmár Beáta 

Dr. Kappel Patrícia Anna 

Kármán Kitti 

Kárpáti Beatrix 

Kardosné Terebes Tímea 

Marton Roland 

Móré Tünde 

Mozsár Ágnes 

Nábrádi András 

Nagy András 

Dr. Nagy Jolán 

Nagyné Berecz Györgyi 

Novák Andrea 

Dr. Sulyan Tamás 

Dr. Szüts Korinna 
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...... ~ ................... .. 
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Varga Tiborné 

Varga Sándor 

Dr. Végh Liza \j ~,j t) 
•... .. .• Y.~ :".'"':: .... ... ..... ..... ... ....•......... 
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A nemzetiségi önkormányzatok képviseletében: 

Kőbányai Bolgár Önkormányzat 

Kőbányai Görög Önkormányzat 

Kőbányai Horvát Önkormányzat 

Kőbányai Lengyel Önkormányzat 

Kőbányai Német Önkormányzat 

Kőbányai Örmény Önkormányzat 

Kőbányai Roma Önkormányzat 

Kőbányai Román Önkormányzat 

Kőbányai Ruszin Önkormányzat 

Kőbányai Szerb Önkormányzat 

Kőbányai Ukrán Önkormányzat 
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A képviselő-testület bizottságai nem képviselő tagjai: 

Almádi Krisztina Éva 

Arold Imre György 

Bolyán András 

Gál Judit 

Geráné Mészáros Zsuzsanna Ibolya 

Gerstenbrein György 

Gerzson Sarolta 

Hódi Richárd 

Irmalós Bence 

Kis Miklós 

Kollátosz Fotisz 

Lakatos Béla Lajos 

Páll László 

Dr. Péter Norbert 

Dr. Som László Sándor 

Tóth Lívia 

Varga István 

Vincze Sándor 

Zsolt Ferenc 
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Országgyűlési képviselők: 

Arató Gergely 

Bakos Bernadett 

Dunai Mónika 

Meghívottak: 

Dr. Bánhidi Ferenc 

Dr. Barczi Szilvia Tünde 

Baricska Norbert Tamás 

Benkóné Turcsányi Ildikó 

Deézsi Tibor 

Géczi Béla 

Göncziné Sárvári Gabriella 

Győrffy László 

Hermann Ernő 

Jandó Ágnes 

Kiss Attila István 

Kuróczi Pál 

Lajtai Ferencné 

Laukó Zsófia 

Lengyel-Fehér Gyöngyi 

Némethné Lehoczki Klára 

Oláh Csaba 

Dr. Óváry Csaba 

Sánta Áron 

Szabó László 

Orf\ .. .......... .. .. ~ ······ ..... .. ..... . 

......... ~~ .. ~~~ ...... .. ..... ...... . 

....... ~ ... -::-::71- •·····1 ················· 
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